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20241213-MvS-Zelfbekrachtiging-bewustwording-Kerkenveld-

3mrt2025 
 

Aankondiging: 
 

We organiseren deze dag speciaal om Zelf-Bewustzijnsbekrachtigingen, zoals ook 
weergegeven in de CrowdPower uitzendingen, in beeld en onder de aandacht te 

brengen. Daarnaast leggen we een directe verbinding tussen het Bewustzijn en 
Contact met Civilisaties uit andere Sterrenwerelden die de Mensheid op dit moment 

bezoeken. Veel begrijpen en weten kan tot gevolg hebben dat je jezelf minder goed 
kunt ervaren, voelen of verder bij jeZelf vandaan reist. Tenminste, als de basis 

eronder (autonoom bewustzijn) buiten beeld zou kunnen raken.. 
 

In ons Aardse bestaan, voelend dat het om veel grotere aspecten van het Leven 
gaat dan alleen het Aardse bestaan, ervaren we barrières en afremmingen. Deze 

kunnen een sta-in-de-weg zijn of lijken en dienen hierom bezocht te worden door 

jou! Martijn neemt deze dag in het Drentse Kerkenveld het organische Kernveld van 
aanwezig-zijn door. Zeg maar, het “startpunt” van Bewustzijn. En dit is tevens het 

startpunt van Contact met bezoekers uit andere werkelijkheden/werelden. 
 

We gaan hierbij met elkaar door middel van rust, aandacht en Zelf-aanzet aan de 
gang. Als we een kijkje in ons eigen bestaan nemen, zien we dat er zaken zijn die 

andere mensen niet kunnen oplossen voor ons. In dat licht bekeken moeten we zelf 
de aanzet geven en dat vermogen is potentieel aanwezig in ieder Mens. Door hier 

samen mee bezig te zijn, met gelijkgestemden in een grote bandbreedte, kunnen 
we als Mensen de mogelijkheden met elkaar aanzetten en ook naar elkaar toe 

aanzetten. 
 

Het kan, het is! 
Dus: even pauzeren – kantelen – in Jezelf – ervaren – aan – open – uitzenden 

 

– 
 

Deel 1 
 

20241213-MvS-1-2-Zelfbekrachtiging-bewustwording-Kerkenveld 
 

HET EINDE IS EEN BEGIN EN HET START IN JOU 
 

Van harte welkom. Fijn dat je weer gekomen bent vandaag. Dat je hier ook bent 
om jezelf in te brengen. Jouw wijsheid die zo nodig is. Denk dat we die kant ook 

echt uit moeten gaan om te beseffen dat.., ja, als je jezelf kenbaar wilt maken.  
Als je wilt zeggen bij andere mensen. Of je wilt jezelf geven. Ik noem het even een 

boodschap. Je wilt een boodschap meegeven. Jouw boodschap of jouw manier van 
Zijn. Dan kan het soms een hele uitdaging zijn in deze wereld om te voelen dat je 

wordt opgenomen, dat je woorden worden gevoeld, dat je boodschap waar je echt 

voor staat, dat die ook bij de ander aan kan komen.  
Dat is een grote uitdaging hier.  

Dat vond ik heel bijzonder toen ik nog als klein jongetje lichaam in aanwezig was, 
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dat ik merkte dat ik..., dat woorden zo verdampt op een bepaalde manier.  
Dus als je hier dan vandaag binnen stapt op deze plek, dat je goed kijkt naar jouw 

boodschap, wie en wat jij bent vanbinnen, waar jij mee verbonden bent en wat je 
diepe gevoel is en wat jouw aanwezigheid is, wat je en misschien is het een 

verkeerd woord maar een wens – een gevoel uit jezelf van wat deze wereld ook 
nodig heeft.  

Dat is een boodschap.  
Die kun je uitspreken, maar je kunt hier ook binnenstappen met het weten, het 

voelen wat die boodschap is. En dan is het een non-verbale communicatie.  
Dan is het puur jouw bewustzijn wat binnenstapt en wat er is.  

En dat is een verrijking voor ons allemaal.  
 

Dit is de tijd waarin de hele planeet aarde, en welke culturele 
achtergronden en instellingen er ook allemaal zijn, dat de hele planeet 

eigenlijk op een einde zit van dat verbale stuk waar al die verschillen 

liggen.  
 

Daar kunnen we over praten dat dat het einde is, maar het einde is ook een 
begin. En het begin dat start in jou.  

 
Door dat nu te beseffen dat je hier in dit moment, in dit moment van jouw bestaan 

bent, een hele groot diep weten, een opdracht uit jezelf, een gevoel in jezelf, uit 
jezelf, wat je hier komt vertellen door het te weten. Dus je moet je wel bewust zijn 

over en in jezelf.  
 

En daarvoor hoeft niet gedacht te worden, maar ook niet gesproken. Kan en dat is 
allemaal toegestaan. En dat is wel de kern van de ontmoeting, ook voor vandaag.  

 
Daarom bedank ik je ook dat je hier vandaag bent gekomen om jouw boodschap en 

jouw bewustzijn hier te delen met alle mensen en ook met mij. En vanuit mij 

bekeken is het dan ook met mij. Vanuit de ander bekeken is het ook vanuit mij, dus 
jij. Ja, ik ervaar dat zelf hier ook als een must, vanuit mijn gevoel om elkaar dat 

steeds weer voor te houden. Je doet niet mee, je doet niet mee met iets. Jij bent 
het. Jij. En je bent een grote verrijking.  

 
Bij al die gedachten en irritaties over een persoon, die kunnen daar 

tussenin of doorheen gaan lopen. Maar daar gaat het niet om, dus dat kan 
gewoon weg.  

 
Die tijd is geweest, dat is het einde. Het einde is nu. De hele aarde.  

Dus iedereen zit in dat einde van dat stuk.  
 

Dus er is een compleet ander dialoog nodig.  
En de dialoog is op bewustzijnsniveau, daar start hij, welkom wat fijn dat je er 

bent. Dat jouw uniekheid, en jou, wie jij bent als mens, als wezen, dat je in mijn 
leven verschijnt en dat ik jou mag ervaren en mag zien en voelen. Hartelijk, 

hartelijk welkom, groot mooi mens.  

 
Dat is het en vanuit daaruit kunnen we dan spreken. Dat is zoals ik het wil voelen 
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op dit moment. Dat is heel bijzonder om je te mogen zien. Heel bijzonder. Al 
zouden we elkaar elke dag zien, is elke moment is weer een nieuw moment.  

Zo ben ik hier ook aanwezig.  
 

Ik heb mijn ouders, mijn fysieke ouders, nooit anders gezien. Elke dag weer 
dankbaar, geëmotioneerd, ook huilen dat zij voor mij mijn ouders zijn. Elke keer is 

het weer anders. Ik kan mij nog goed herinneren dat ik wel eens een soort streep, 
mijn moeder keek dan zo., dan zei ik ook tegen mama; “niet zo vaak zo kijken”, 

want dan krijg je hier zo’n hele streep [Martijn wijst plek aan]. Toen keek ze me zo 
aan en zei ze; “je moet nu echt naar bed hoor’. Want ik ben een korte slaper. En ze 

was streng hè. En ik weet nog dat ze dat dus één keer deed en twee keer. En 
vervolgens zat het in haar. Was het gewoon een automatisme om te zeggen, “het is 

nu tijd om naar bed te gaan”. Is het dan nog echt gemeend? Zit diezelfde energie 
er dan nog onder van het eerste moment hè?  

 

HET LEVEN IS UNIEK; JIJ BENT UNIEK 
 

En zo ontmoet je elkaar dus ook, wij ook.  
 

Je moet heel waakzaam zijn, bewust zijn, alert. Verbinding met jezelf, met je eigen 
boodschap. Wat voel ik, wat is mijn wereld, ik hoef nergens aan mee te doen, mijn 

uniekheid. Dat breng je in en dat is mijn boodschap.  
 

Zo ontmoet je elkaar telkens, helemaal nieuw.  
 

Het spiegelbeeld mag dan ook gewoon beschouwd worden van jezelf als elke keer 
weer een nieuw spiegelbeeld. Uniekheid.  

 
Kijk, het is helemaal niet vanzelfsprekend dat je nu in deze wereld hier nu 

bent, op dit moment.  

 
Even aards gezegd, je had hier vandaag ook niet kunnen zijn. In de afgelopen uren 

zijn er 10.000, 10.000 mensen gegaan. Mogen we ook bij stilstaand, zonder een 
drama, maar met een besef. Ja, in elke seconde nu ook weer 40, weer 40..., weer 

40.... En ik zit hier, [Martijn fluistert] ... met mijn liefde, met mijn aandacht. En alle 
vragen die ik in mijn leven ook op mij afgevuurd krijg.  

 
Het is niet vanzelfsprekend dat je hier bent. Het is een uniekheid.  

 
Het leven op zich, [het is voor velen al niet meer?] zichtbaar, maar het is wel zo. 

Het leven is uniek. Uniek. En hoe het nou is gekomen dat wij als mensheid 
vergeten zijn, of dat de waarde daarvan helemaal naar achteren is gegaan.  

 
Dat is het grootste omkeerpunt.  

 
Ieder mens die hier op de aarde, hier in deze wereld, welke functie je ook zit, welke 

rol je ook zit, die uniekheid beseft, die staat aan. Die leeft. Die laat niks uit het 

gevoel, uit het hart [?].  
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Ieder mens die aanstaat, die vals wordt bejegend door de ander of door iets, een 
situatie, die die uniekheid in zichzelf voelt, die voelt niet dat er een vervolg is op die 

valse bejegening of een attack, een aanval of een onjuiste manier van benaderd 
worden.  

 
Het is de uniekheid waarin je jezelf ervaart, het besef waarin je zit, wat maakt dat 

je leeft. Dat is ook deze tijd. Met mijn manier dan vertaald is dat eigenlijk waar we 
allemaal doorheen gaan op dit moment. Iedereen doet dat op een andere manier.  

 
Je kunt niet zeggen dat je verder bent dan de ander.  

 
Of dat je achterloopt, dat is het niet. Het is wel wat je in je hele leven, in je bestaan 

zo merkt. Van oh ja als ik daar terugkijk, of ook zelf misschien nog wel nu.  
 

Zit ik op dat stuk, zit ik op de automatische piloot.  

Dan besef ik mijn uniekheid helemaal niet.  
 

En dan kijk je terug naar je leven en dan zie je van, oh, wat zijn er toch veel 
momenten waarin ik gewoon goed weet hoe bijzonder alles is. Dat het echt 

kostbaar is. En dat is die verzameling, dat brengen we terug. Deze aarde, elke 
wereld op zich, maar we hebben het hier over de aarde, onze realiteit. Al die 

werelden, die werelddelen, al die landen, al die gemeenschappen, al die 
verschillende financiële vertakkingen, instellingen, al die verschillende religies, al 

die verschillende culturen. Alles waar een verschil in zit, behoort te vibreren in het 
besef van uniekheid. Geen kopies in elkaar. Soms moeten we daar ook gewoon een 

beetje even op uithuilen, de emotie die het kan zijn. Vandaag heb ik het daar ook 
over, door middel van zelfbewustzijnsbeweging in onszelf.  

 
HOE IS HET MET JE? 

 

Ik neem een heerlijk kopje koffie. Ja.. ik was vergeten te tellen vanochtend. Het is 
wel sterk. Heb je een fijne of een goede reis hiernaartoe gehad? Heb je 

voorbereidingen ergens in jezelf? Ben je bezig geweest met hier of is het juist 
gewoon juist nu? Je hoeft je niet per se voor te bereiden. Ik kan heel vaak ook 

signaleren dat een bijeenkomst op welke manier dan ook, of dat dan hier is of je 
organiseert zelf iets, of bij andere mensen, dat daar al eigenlijk om het moment 

heen dat dat er is, dat er al beweging is in je bestaan. Een boodschap op de radio, 
of een gedachte, gedrag van een ander, of van jezelf, gevoelens, een droom. Elke 

dag kijk ik naar die bloemen, en elke dag zie ik dat ze blijven leven. Ze staan hier 
al meer dan twee weken. In hetzelfde water. Dat is leuk. Hoe gaat het met je? Dat 

is een hele basale vraag, maar je mag hem plaatsen in jezelf als een vraag van 
jezelf. Hoe het met je is. Maak alles maar gewoon vrij. Los. Een vraag als ‘hoe gaat 

het met mij?’ Is ook een besef, hè. Het is een gedachte, het is een besef. Dat je 
gewoon even stilstaat in het nu, van hoe het met je is.  

 
DEMO BIJ NEDERLAND OP 18 JARIGE LEEFTIJD 

 

Ik was 18 jaar organiseerde ik een bijeenkomst gebaseerd op een 
waterfiltersysteem. Er waren 500 mensen, dat was in Leiden. Daar stond ik voor 
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aan de groep, 500 mensen. Dat was de eerste keer dat ik het deed. Het voelde 
voor mij eventjes heel spannend, om die energie te zien. Blij spannend. En toen 

was daar de hoofd-CEO, dus de directeur van IBM Nederland was daar aanwezig. 
En ik was ook niet zichtbaar, want ik wilde niet op het podium staan. Het was in 

een zaal gehuurd bij een groot wegrestaurant waar ook allemaal trucks om me 
heen staan. Toen zeiden mensen dat ze me niet konden zien. Dat is niet echt 

gebruikelijk in het bedrijfsleven dat je ergens gaat staan praten dat je niet gezien 
wordt. Dus je zag allerlei hoofdjes zo... Het werd een massa beweging. Iedereen 

wilde kijken en hoe meer de ander dat wilde, hoe minder dat mensen daarachter 
het zagen. Dus het was een kettingreactie. Op een gegeven moment stond bijna 

iedereen, om te kunnen kijken.  
En toen zei ik van; “heb je het idee dat dat deze dag er is om mij te kunnen zien?’. 

Het gaat om dat jij jezelf ziet. Wie je bent. Niet je gedachten over je persoon maar 
wie je bent. Toen stelde ik de vraag, iedereen ging zitten, toen stelde ik de vraag of 

ze wisten waarom ze kwamen. Om een vrij groot marketingprogramma.  

En toen was die directeur, die hoofdbaas van IBM, een klein mannetje. Echt een 
klein mannetje. Hij kwam zo naar voren.  

 
Toen keek hij me zo aan. Hij stond op. Ik keek me aan. Hij ging gewoon pal scheef 

voor me staan. En ik keek hem ook aan. Ik ben zelf niet zo groot fysiek, maar ik 
keek echt naar beneden.  

 
 

Zegt hij; “wat is het wat je komt demonstreren?”.  
Ik keek hem zo aan en ik legde zo even mijn hand op zijn bovenarm, zo hier. Ik 

stond in een groen colbertje met een zwart wit stropdasje. Dat je weet ik nog. Ik 
wist niet hoe ik moest stroppen. Of de strop op de knoop moest maken. Dus mijn 

neef in Duitsland had dat voor me gedaan. Hij had een Amerikaanse strop 
gemaakt. Die is wat breder. Dat hielp heel erg. Toen pakte ik hem zo bij zijn arm. 

Zachtjes en toen draaide ik hem om en toen zei ik, demonstreren...?  

Ik zei, dit, deed ik vervolgens zo mijn arm om hem heen. Ik was 18 jaar, deed ik zo 
mijn arm om me heen. En ik keek naar hem, en hij keek naar mij. Toen zei ik; “hoe 

gaat het met jou?”. En toen was het stil en zijn lippen trilden, liet hij zijn tranen 
even lopen. Zo'n mooi moment. Hoe gaat het met je? Het is zo'n basale vraag, 

maar hij is zo raak als je hem voelt. Alle leugens en systemen komen te vervallen. 
Want hoe gaat het nou eigenlijk werkelijk? Je kan met dit bezig zijn, je kan 

daarmee bezig zijn, je tuin, een ander project, lezen, breien, rust nemen. Dus hoe 
het met mij gaat.. nou, ik zit lekker in rust. Oh ja? Daar naar binnen. Dat is een 

heel mooi moment. En aan het eind van die drie uur durende bijeenkomst heb ik in 
de vijf minuten tijd het waterfiltersysteem uitgelegd.  

 
UNIEKHEID IS HET MEEST WAARDEVOL 

 
Het is echt heel erg mooi om te beseffen als je elkaar mag vragen hoe is het met 

je, hoe gaat het. Deze uniekheid van dit moment. Wat heb jij de afgelopen dagen 
of weken of de afgelopen tijd die jij weet allemaal meegemaakt? Dat is wat hè. Aan 

mooie maar ook aan hele heftige dingen. Of zaken die je niet eens een naam kunt 

geven, omdat je niet precies weet wat het eigenlijk is. Onbestendigheid en het kan 
toch wel oké zijn. Maar je voelt ook dat die onbestendigheid ook wel moet 
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destilleren, zeg maar, naar iets wat je in je leven kunt vastpakken.  
We zitten met elkaar op de aarde, in deze wereld. Is de wereld nou gek of ben jij 

[?] Is er iets met jou aan de hand of is er iets met de wereld aan de hand? Of 
beide?  

Is de wereld gewoon oké, ben jij oké? Wat is het? Vanuit welke lijn onderzoek je? 
Dat is allemaal een heel wezenlijke persoonlijke vraag wat eruit komt, wat het 

antwoord daarop kan zijn. Als je collega's hebt of hebt gehad kunnen die collega's 
jou verstaan? Snappen ze jou? Kunnen ze jou zien? Nee! is vaak het antwoord, 

nee. Hebben mij helaas niet kunnen zien. Oké dan is dat, dan dezelfde vraag heb jij 
die persoon ook kunnen zien? Heb jij die collega dan kunnen zien? Of heb je die 

collega alleen kunnen zien of willen zien via de bril vanuit wie jij vindt dat de ander 
zou moeten zijn? Het zijn diepe vragen, een gevoel, een besef, een 

intelligentiekracht, een waarneming die voor ons, en dat is wat wij komen doen op 
deze aarde, wij komen waarneming vrijmaken uit iets.  

Volledig kunnen kijken. Volledig kunnen kijken.  

 
Dus op alle en in alle tonen en alle frequenties meekijken zonder jezelf 

daarbij kwijt te raken.  
 

Dat is het grote gevaar in deze wereld.  
 

Zodra je je openstelt en iets is fascinerend, dan kan jouw bewustzijn de fascinatie 
van datgene wat je dus als fascinerend ervaart, de fascinatie- observatie, kan als 

een magneet blijven vastklikken binnen een andere bandbreedte. Dat is niet wat 
wij doen. Daar moeten we ons, elkaar allemaal op attenderen. Soms moet je dat 

ook gewoon tegen elkaar zeggen, zonder een aanval, maar ook benoemen. Dat doe 
ik ook hier. Dat is ook een appel wat ik op mezelf en op jou doe. Vanuit 

vriendschap en mijn uniekheid wetende hoe uniek jij bent en dat die uniekheid nou 
precies het meest waardevol is. Om in dat stuk observatie te komen, in onszelf, 

moeten we inzicht hebben. En dat is waar wij het met elkaar over hebben. Dat er 

eigenlijk verschillende talen zijn. Zo mag je het best zien en noemen. Je kunt 
zeggen verschillende denktalen, verschillende gevoels-talen. Je kunt dat percepties 

noemen, maar er zijn gewoon verschillende manieren hoe je iets kunt ervaren. En 
als je dus naar die taal kijkt van hoe die gedachten dan worden gevormd, dan zijn 

er ook verschillende talen actief in de mens.  
 

DE TAAL VAN ÉÉN IS DE GROOTSTE DIPLOMATIE 
 

Dus dat is die Babylonische spraakverwarring, die taal die verschillende taal.., want 
totaal compleet met elkaar gesprek zijn maar niets! niets! helemaal niet in dialoog 

zijn. Dus als wij als een groep mensen die de uniekheid in zichzelf voelen en we 
zouden bijvoorbeeld nu met elkaar in een vliegtuig stappen, en we zouden naar 

Bangladesh gaan bijvoorbeeld en we komen daaraan. We komen daar in een dorpje 
ergens waar het allemaal nog heel basic is, een heel arm dorp, dan is dit wat ik nu 

heb gezegd al niet waar. Dat het arm is. Dat is dan een taal. Dat is een observatie 
in de taal, want aan taal zitten ook allerlei andere vervolgsystemen vast. Ik moet 

in de ervaring gaan van het moment. Niet een beoordeling geven, maar ik moet 

in de ervaring gaan. Bij die mensen kunnen komen, zitten en theezetten zoals zij 
dat doen. De bladeren uit de natuur halen, de kruiden, zoals zij dat doen. Dan 
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spreek ik hun taal. Dan ben ik het. Dan leef ik het ook. En dat is onze missie. Wij 
komen hier op de aarde, om allerlei verschillende redenen. Er zijn heel veel 

verschillende mogelijkheden. Maar als we puur kijken naar waar is die eenheid hier. 
Je komt in allemaal verschillende talen in aanraking in mezelf en buiten mezelf. 

Ander bewustzijn.  
 

Waar is de taal van één?  
 

Dat ik het ben, dat ik het vloeiend zo helemaal open, zo, in de energie, zonder 
weerstand, met de ander in contact kan zijn. Dat is de grootste kosmische 

diplomatie die je je maar kunt voorstellen. Nou ja, dat is wat ik zo nu een 
bekrachtiging noem. Dat we allemaal weer terugkeren bij onszelf. Wie ben ik en 

hoe gaat het met mij? En dan wat er gebeurt is dat al die andere talen die in het 
brein zich afspelen, dat die door de bekrachtigingen in je eigen bewustzijn, dat die 

talen, die taalvelden, die frequenties, systeemfrequenties, dat die tot rust komen. 

Het brein luistert rustig, naar nieuwe gevoelens, nieuwe gedachten vanuit jou. En 
dat wordt vanuit het hart opgestart en komt in het brein. En het brein informeert de 

organen en de cellen, het fysieke systeem, maar ook alle andere informatie-velden, 
wat ook lichaam is, wat we niet kunnen zien.  

 
HOE KOM IK HIER UIT? 

 
Het is het herstellen, het opnieuw, het opnieuw bevoorraden van ook het fysieke 

lichaam, van je aanwezigheid hier op aarde, van je aller diepste staat van zijn, van 
je werkelijke intentie. Nou daar zijn dus ook allemaal modellen op bedacht en 

systemen, zodat er dus weer gesprekken en discussies kunnen plaatsvinden van 
wat het beste systeem is. Nou, ik zeg het gelijk, ik geef jou niets, A. B is het ook 

niet het beste. Het is alleen een mogelijkheid, het is een route, die je op je eigen 
manier voelt. Die kun je ook helemaal weghalen, kun je ook helemaal daarna, of nu 

al, op je eigen manier doen. Ik geef alleen iets mee, in een vorm zodat de mind van 

het lichaam wat in die andere taal zit een beetje een nieuwe railsje krijgt, om 
ergens bij weg te komen. En op moment dat je daarbij wegkomt dan bouw je zelf 

iets nieuws. Hoe kom ik hieruit? De vraag van de mensheid, mens hoe kom ik 
hieruit, hoe kom ik van deze klacht af, hoe kom ik uit deze situatie vandaan, hoe 

kan ik deze gedachten over die persoon die maar zo hard gecodeerd in mijn 
systeem lijken te zitten, hoe kan ik daaruit? En de mind heeft dus iets nodig. Daar 

zijn die railsjes voor nodig waar we doorheen lopen. En als de mind eenmaal de 
ervaring heeft van ik kan hier gewoon uit, dan is het opgeslagen. Ja. Bijzondere tijd 

leef jij in hè. Stel je er ook echt volledig voor open? Alsjeblieft voor jezelf. Geen 
voorkeuren, kijken wat er allemaal is, geen stempels van dit is waar of niet waar, 

dit is misleiding en dit is goed, gewoon kijken, dus helemaal open, zie het maar, 
voel het maar. Je mag hier alles zien, je mag hier alles ervaren. Wees en blijf jezelf 

en in eerste instantie wordt jezelf. Laten we elkaar daar, vanuit dat stuk verbindend 
toespreken in de energie.  

 
MOOIE EN MINDER MOOIE ERVARINGEN MET ELKAAR DELEN 

 

Gisteravond en vannacht ben ik nog bezig geweest met mezelf doorvoelen. Wat er 
allemaal gebeurt. Gisteren ook een mooie dag met mensen hier. Toen ging er door 
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mij heen zo van.. ik hoop dat wij allemaal met elkaar beseffen, dat we bij elkaar 
komen, om open te zijn, zelf open en te delen met elkaar.  

 
Dat er nooit een idee hoeft en ook van mij niet mag zijn, niet naar jou op, in mijn 

wereld. Dat je hier komt op een bijeenkomst omdat je iets moet leren. Je hoeft 
niets te absorberen. Het is in deze wereld hier jezelf vrij maken, jezelf ontsluiten uit 

datgene wat er zit. Dat was vannacht wat ik daar doorheen voelde. Als ik iets vertel 
of iets zeg, dan kan dat, mag dat gewoon ook worden onderzocht en bekeken. En 

als je het gevoel hebt, oké, daar heb ik iets aan, nou dat is mooi. Dat er geen 
modus uit ontstaat van ik moet nog meer horen, omdat ik meer daardoor ga 

snappen of meer ga leren. Dat niet. Dat ging vannacht door me heen. Dit is zoiets 
bijzonders en belangrijks om dat gewoon te zeggen, dat we dat beseffen allemaal, 

en dat we allemaal drager zijn van die kracht, van die informatie. En als dat ook tot 
elkaar komt, dan nemen we ook fors en energie toe. Dan krijg je dus de oude 

spreekwoordelijke uitdrukking van een verhogende energie. Maar de energie gaat 

verbinden. Het communicatieveld, het veld van ons met elkaar wordt gewoon 
groter. Ik wens juist dat alles wie ik ben, in volledigheid ook bij jou is. Dat je daar 

ook in kan kijken. Dat dat stuk wat ik heb ervaren hier op de aarde, dat dat 
gewoon volledig wordt gedeeld. Dat jouw bewustzijn dat ook op een bepaalde 

manier kan ervaren, voelen. En dat je daardoor niet per se zelf door die aardse 
ervaring hoeft te gaan omdat ik het al heb gedaan. Als jij wel een vervelende 

ervaring achter de rug hebt, dat je ook voelen mag, dat je daar niet alleen mee 
rond hoeft te lopen. Dat je dat mag vrijgeven, aan de mensen hier. Dat je dat ook 

mag vrijgeven aan mij. Zowel in hele mooie dingen als in hele pittige, zware en 
verdrietige dingen.  

 
WE ZIJN HIER OM OPENHEID TE BRENGEN 

 
Het is een bewustzijnsbeweging. Gewoon open, ik hoef dit niet allemaal alleen te 

dragen. Ik hoef dit niet allemaal alleen te ervaren. Het is niet alleen aan mij. Het is 

energie. Die energie hoeft niet met mijn bewustzijn vastgehouden te worden in 
deze cocon. Ik hoef ook andere mensen niet weg te duwen met de gedachte dat ze 

mij toch niet snappen of niet voelen of niet kunnen, terug naar binnen in de 
zelfbekrachtiging naar je eigen kern en voel je dat je kunt vrijgeven, los. Daarmee 

komen de knopen vrij, je bent volledig transparant. Geheimen verdwijnen, want het 
wordt gevoeld op een bepaalde manier, wat niet gedacht kan worden maar bewust-

onbewust in andere mensen hun leven ineens ook gaat draaien, bewegen. We zijn 
hier om openheid te brengen. Open. En dat kan niet met het hoofd. Openheid 

gebeurt vanuit bewustzijn in jezelf. Een besef. Ik ga open, ik ben open. En ik laat 
het los, ik laat het gaan. Vanuit dat stuk is het ook een hele miraculeuze 

uitdrukking van ik, ik, ik, ik, ik, ik ben. Ik ben, geheeld. Draai hem dus om. Dus de 
dingen die wij meemaken als mens, we mogen die vrijgeven. Je hoeft niet alleen 

met je bewustzijn te lopen. Het hoeft echt niet. Alles is energie. Ons lijf is energie, 
onze gedachten zijn energie, onze emoties zijn draaggolven van leven. Als je 

beseft, ik hoef hier niet meer alleen te lopen, ik laat het los, ik laat het gaan, 
iedereen mag dat ook voelen. Delen. Dan is omgedraaid van ik ben geheeld, ik ben 

heel. Dan helemaal op jezelf betrokken. Raakte ik ben geheeld, ik. Die past er ook 

niet meer in. Het gaat om een gezamenlijk welzijn. Als ik mijn zwaartes niet meer 
in mezelf hou, en ik maak het vrij. En ik voel dat ik open ben. Mijn angst voor mijn 
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ziekte hoef ik niet alleen mee te zijn. Ik kan die angst er af halen en het loslaten. 
Het helpt ook niks. Laat maar los, laat maar los, laat maar los. Er zit ook geen 

geheim op. Ik ga zelfs op de grond liggen tussen de mensen in. Het is een soort 
overgave aan het brein. Het brein geeft zich als het ware over aan het gevoel. Het 

is dus een overgave van het brein aan het gevoel. En als je dat durft om te draaien, 
dat je zegt, hé, dan draag ik niet die last op mij. Als je dat durft om te draaien, ik 

ben geheeld, dan heeft dat dus ook te maken met andere mensen.  
 

Dus de grondslag is, ben je dicht, dan ben jij verstoord. Word je geheeld door 
jezelf, dan ben jij geheeld. Je zit om je heen te kijken, en je ziet miljarden anderen 

opengaan. Ik voel dat er verstoringen zijn. Ik voel dat er emoties zijn. Ik voel dat 
er een diepe opdracht in me is. Dat is nogal wat. Het heeft een bepaalde uitwerking 

op mij.  
 

Ik maak dat vrij, die verstoring, dat is niet mijn verstoring. Het mag gedeeld 

worden. Het mag open. Op moment dat dat geheeld wordt, juist ook door de 
openheid. Want je draagt het niet meer alleen met je bewustzijn. Het is een 

bewustzijnsbeweging. Op het moment dat dat die verstoring wordt opgeruimd, dat 
je tot jezelf komt, wordt die ook in het veld ook gedeeld. Die wordt opgeruimd. En 

daarom kan het ook heel, als je ernaar luistert, kan het ook heel egoïstisch, 
zelfzuchtig. Het is allemaal niet waar met de energieën die erachter zitten, maar ik 

noem het in deze woorden, kan het klinken als iemand zegt ik ben geheeld, met mij 
gaat het goed. Omdat je daarin kan registreren met je gevoel dat die persoon het 

sec over zichzelf heeft. Oh wat fijn joh, voor jou, dat het goed met jou gaat. Wat 
fijn dat jij geheeld bent. En het veld doet, hop! gelijk dit. Ik weet dat je dit ook op 

een bepaalde manier kunt herkennen. Waar ben jij dan, als dat andere geheel is? 
Wat is nou eigenlijk samen? Wat is nou samen open zijn? Dat zit hem in het 

bewustzijn dat we zijn.  
 

JEZELF BEKRACHTIGEN IS DE ANDEREN OOK VOELEN 

 
Die afgescheidenheid die is door een andere taal is die zo actief gekomen en wij 

moeten van die taal zien af te komen en daar kom je niet van af. Je kunt alleen een 
andere taal gaan spreken door je jezelf weer terug te halen. En als je daar kunt 

zijn, en dat kan je, daar kun je zijn. Zodra je daar weer in jezelf bent, dan zul je 
merken dat er een ander bewustzijn komt. En dat heb ik dan een woord gegeven, 

een zelfbekrachtiging. Als je jezelf bekrachtigt, dan ga je namelijk ook voelen dat 
de anderen er ook zijn. Samenbouwen, de boel helemaal samen overeind zetten. 

Nou ja, en als dat allemaal heel eenvoudig zou zijn, dan zaten we hier niet. Het is 
een heel onderzoek om te kijken, je moet het meemaken, om te zien wat er 

gebeurt. Om te voelen wat het met je doet. Om te voelen waar je wel in wilt, of 
waarvan je zegt, ja maar dit niet. Het is oké als je iets niet nodig hebt, maar het 

bewustzijn wat dan dit doet. Je kunt ook nee zeggen, nee, en open zijn. Dat is een 
hele fijne, nee, die is bevrijdend. Maar ook voor de ander. Nee, dat is bewustzijn. 

Wij zijn veldinstructeurs. Wij zijn commands-dragers. Alles wat wij in 
zuiverheid denken wordt in een ander informatieveld tot leven gewekt. Dat is toch 

fantastisch. Dat is waar onze ontmoetingen op gebaseerd zijn.  

 
HOEDERTAAL NODIG OM TERUG TE BRENGEN 
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Ja, en die taal, die zelfbekrachtiging moet terugkomen bij jezelf, dat is verbonden 
met de [?], in relatie tot de aarde is dat hoedertaal. Hoeders, wakers, 

levensdragers, wezens die het leven koesteren. Hoe je het ook anders noemt, dat is 
de hoedertaal. De hoeders. Bewakers. En levensdragers. De wezens die het leven 

koesteren. Hoe je het ook allemaal wilt noemen het is de hoedertaal. En hoedertaal 
is nodig, want er gebeurt heel veel op de aarde. Zichtbaar, maar ook onzichtbaar. 

En er is op dit moment heel wat meer aan de hand dan weer een jaar geleden. De 
invasies die door de mensheid plaatsvinden, door middel van gedachten die 

helemaal niet bij ons horen, gedrag dat niet bij ons hoort. Overtuigingen, ik noem 
het buitenaardse indringers die daar doorheen lopen. Intelligentie van elders mag 

je ook zeggen. Iets anders. Die zullen op alle mogelijke manieren proberen te 
beletten dat de hoedertaal terugkeert. Ze laten dingen gebeuren waardoor je je 

hoedertaal als wezen weer zou kunnen laten vallen. En weer in de verdeling terecht 
komt. Het is heel, heel extreem waardevol dat we beseffen dat die hoedertaal, deze 

aarde, die hoedertaal, hier nodig is, juist nu in deze tijd, waarin er alles gebeurt. 

Omdat de wereld waarin wij leven, waarin we al zien dat er soms bijna geen ruimte 
is voor het menselijk bewustzijn, behalve geprogrammeerd menselijk bewustzijn, 

die ruimte die er dus niet lijkt te zijn voor de mensheid, die wordt op dit moment 
ook weer opnieuw ge-her-kalibreert door een andere intelligentie. Dat zien we ook 

de afgelopen jaren, hebben we veel gezien, en alle verstoringsprogramma’s die er 
zijn die zullen vertrekken op het moment dat de hoedertaal ook gezamenlijk met 

elkaar als mensheid, waar ook ter wereld, welke mensen dat ook doen, als het 
vanuit de hoedertaal de problemen, de verstoringen worden aangekeken. En dat je 

dat kunt zien vanuit de verbinding.  
 

VANUIT DE HOEDERTAAL DE PROBLEMEN EN DE VERSTORINGEN 
AANKIJKEN 

 
Dat je die verstoringen kunt zien en dat je vanuit je hoedertaal, ja, 

hoederbewustzijn kunt zien wat er aan de hand is, wat er gebeurt, en dat je je 

perceptie daarop laat vervallen wat het is of het een betekenis heeft iets goeds of 
kwaadaardigs. Los, los, dus je maakt jezelf vrij en je komt er volledig mee in 

contact.  
Dat is remote sensing, je komt er volledig mee in contact met je bewustzijn. Op 

dat moment komt datgene wat een verstorend informatieveld is; objecten, 
voertuigen, gedrag, gedachten van machtige mensen, gedachten van niet machtige 

mensen, maar die gedachten zijn eigenlijk altijd heel machtig, die komen te 
vervallen door je verbinding. We moeten erin, familie! We komen er alleen in 

door eerst in onszelf te komen en niet in spiritualiteit te verkeren maar in de 
hoederkracht te zijn. Dus de verbindingstaal in onszelf en dat die hoedertaal dat 

bewustzijn is in relatie om de aarde hét en dé vibratie om de aarde vrij te maken 
van alle trillingen en frequenties, verstoringen, invloeden die niet van origine bij de 

aarde horen. Dan sta je met je voeten, blote voeten, op de grond, in het gras, in 
het zand, in het water, op de rotsen. En dan voel je, ja, ik vertaal dat met mijn 

bewustzijn. Ik vertaal de aarde met mijn bewustzijn.  
 

HET UITEENVALLEN VAN MATERIE IN POEDER 

 
Ik heb het zelf meerdere malen meegemaakt, dat ik met mensen te maken heb 
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gehad die niet van hier kwamen. Er waren geen prettige levensenergieën. Het 
waren hele strakke, geregisseerde entiteiten. Door in de hoedertaal te zitten, en 

dat betekent voor mij, zijn woorden weer hè, dat betekent voor mij liefde voor de 
aarde, voor het leven. In die hoedertaal te zitten en met hen in verbinding te 

gaan, konden ze niet meer bestaan. Ze vielen uit elkaar. In één tel was het 
een soort nevel. En de materie dat viel op de grond en werd afgevoerd. 

Materie is energie. Dat is wat ons lichaam ook doet, volgens de officiële definities 
van deze wereld, dat je terugvalt in as, dat zien we als een biologisch proces. Maar 

het is energie samen gevormd in een uiterlijk van een materie. Een samenballing 
van moleculen, van eigenlijk het samenpersen van informatievelden wat leidt 

tot moleculaire structuren en het uit elkaar vallen daarvan met terug in 
poeder en vervolgens is die poeder ook weg, we noemen het water en het 

water manifesteert zich op vele manieren, ook vormloos ook voorbij de damp is 
energie. En dat is wat ik bij hen ook zag, en onmiddellijk kwam er energie vrij, er 

kwam onmiddellijk energie vrij toen dat gebeurde. Omdat elk wezen wat hier op de 

aarde is, in deze dimensie is, maakt gebruik van de frequenties van de aarde. 
Iedereen die hier verschijnt, verschijnt in het informatieveld van de aarde.  

 
Als jij je hand in een emmer water doet, zie je het niveau van het water stijgen. 

Omdat je ruimte inneemt in het water. Daar waar jij bent, is dat water niet. Dus je 
neemt ruimte in en het niveau verandert. Dus de trilling van het water verandert, 

omdat jij erin vervoegt. En dat is eigenlijk wat de verstoringsvelden ook zijn. 
Ze nemen ruimte in. En bij het opheffen daarvan, bij het uit elkaar vallen 

daarvan, komt er weer nieuwe ruimte, vrij, die eerst werd ingenomen.  
En dat noemen we dus die grote bezetting van Gaia, van de aarde, dit paradijs. 

Hoeders wordt wakker. Kom tot jezelf. En we zijn nu hier op de aarde, maar dit 
verhaal is veel groter. Niet alleen de aarde. Het gaat om heel veel andere werelden. 

Wij zijn nu hier. Dit is de ervaring waar we in zitten. We zijn hier naartoe gekomen, 
we zijn hier naartoe gereden. Je komt ergens vandaan. Misschien heb je heel veel 

liefde voor je schuur, waar de bezem en de spulletjes staan. Dus die ervaringen 

liggen hier. Hier ligt de ervaring om te leven. Dus we zijn nu ook verbonden vanuit 
dit stuk hier.  

 
Iemand: [niet getranscripteerd, niet goed hoorbaar] 

Martijn: Je hebt het ook zelf in je eigen ervaring. Dat is waar het om zit, dat je het 
kunt plaatsen in je bestaan waar het zit.  

 
JEZELF VRIJ ZETTEN IS HET GROOTSTE KOSMISCHE EVENEMENT OP DE 

AARDE 
 

Dit is zo mooi. Dit is allemaal op bewustzijn, aandacht, systeemloos bewustzijn, is 
dit allemaal gebaseerd. Daar waar het menselijk systeemloos bewustzijn komt, 

verbindingskracht, alle hekken weg, open, helemaal aan. Is de genezing, is de 
heling, is het herstel. En dat weten bepaalde krachten heel goed. En daarom 

houden ze ons in valse liefde. En eigenlijk, de bekrachtigingen van weerstand. Oeh, 
mooi gedaan hè.  

 

Iemand: Wat bedoel je met valse liefde? 
Martijn: Voorkeur. Voorkeursystemen. Voorkeur. Je kunt liefde voelen of een 
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waarde voelen voor iets waar een bepaalde reden of een voorkeur achter ligt. En 
dat vertroebelt het echte gevoel, het echte gemoed van wie je bent. Je echte 

daadwerkelijke observatie. Dat is wat er heel veel gebeurt, als je liefde voor iets 
krijgt, dan voel je dat heel zuiver, dan zit er helemaal geen reden aan vast. Het is 

er gewoon, je voelt dat. En dan wil de mind, het denken, wil daar een soort 
verpakking omheen hebben om te kunnen opslaan. En dan de volgende keer kom 

je daar dan weer in en dan kom je niet in het gevoel, maar dan kom je bij het 
gevoel via de verpakking. En dan is de liefde vertroebeld. Want dan zit er een reden 

achter. Het zit wel interessant in elkaar. Je ziet het overal in terug. In hobby's, in 
hoe je jezelf. Als je terugkijkt kun je gewoon zien hoe het in elkaar zit. En daar hoef 

je geen oordeel of een boosheid over te hebben. Ook niet teleurgesteld dat je leven 
voorbij is. Het is hét kosmische evenement wat we hier op de aarde 

meemaken. Vrij maken, jezelf vrijmaken. Terugkeren naar die verbinding 
met jezelf.  

 

Iemand: Ik vind het een beetje ingewikkeld.  
Martijn: Het is ook IN-gewikkeld.  

 
Iemand: Ja, want als ik het soms dan aandacht geef, weet je wel, dan wordt het 

eigenlijk groter. Het moet eigenlijk geen aandacht krijgen, maar eigenlijk moet het 
wel gezien worden. Want anders wil ik het weer weg hebben, weet je wel, zeg 

maar. Dan krijg je die keuzes.  
 

Martijn: Het kan ook niet bevrijd worden door jezelf als het niet gezien kan 
worden. Want het stelt zich juist verdekt op in ons. Dat kennen we allemaal. Het is 

heel slim. En als er ook nog belangen achter zitten om verdekt opgesteld te blijven, 
nou ja, dan zijn die belangen grote instrumenten. Maar inderdaad, ik kan het ook 

bevestigen vanuit hoe ik het ervaar, dat door dingen te benoemen worden ze ook 
echt ingeladen en lijkt het alsof ze krachtig of groter worden, bewuster. En doordat 

je het dan aandacht geeft dat het daardoor manifest wordt. Maar als je er echt voor 

gaat, dan zul je zien dat het er altijd al is geweest, ook als je het ontkent en zelfs 
ook als je het niet weet. Ineens ga je het zien. En daarom hebben we elkaar 

support nodig. Niemand weet van de ander hoe het met de een en de ander gaat. 
Dus je hebt elkaar support nodig met bewustzijn, om ergens doorheen te gaan en 

er vervolgens uit te gaan, uit die drab.  
 

NIET MEER KUNNEN SPREKEN EN WAT DAT DOET MET IEMAND 
 

Iemand: [moeilijk te transcripteren, niet goed hoorbaar] 
Maar mijn eerste man is gestorven en dat stervingsproces was niet zo mooi, maar 

het betekende onder andere maandenlang dat het spreken afgenomen is. En als bij 
iemand de stem wordt afgenomen, dat raakt me zo ongelofelijk. En dan is er een 

andere iemand die me heel dierbaar was, gelijke, en beide was er gewoon heel erg 
begaafd in spreken. En ik een andere zien, allemaal echt, echt, ja hier zegt men 

dan wijze mensen en ik probeer dan verder te kijken en dus de derde persoon zelf 
spreken wordt ontnomen en ik probeer dan ja wat is dan mijn stem, ik vind het 

heel fijn als iemand heel goed kan spreken en ik kan navigeren, wat heb ik eigenlijk 

te zeggen weet je wel, komt het echt van mij en ik weet het gewoon niet en ik heb 
lang gedacht ik vind het gewoon fantastisch om goed te spreken, maar ik weet niet 
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waar ik dan of ik dan afgeleid word.  
 

Maar mensen waarbij de stem wordt afgeleid, het is zo diep bij mij. Ik deel het 
omdat ik het vasthoud en dan denk ik van ik moet het zelf uitzoeken. Het is me te 

veel. Er zijn beelden die ik niet wil delen omdat ik de mensen niet wil belasten. Ik 
denk dat ik er toch wel een moet delen.  

 
De operatie van mijn eerste man was gewoon heel heftig. Je hoort gewoon 

urenlang niks. En dan kan ik eindelijk hem weer zien. En dan zijn er dus 90 
hechtingen. Hij kan niet spreken want ze hebben alles weggehaald uit zijn mond. 

En dan hebben ze zijn handen ook nog vastgemaakt. En dan denk ik, hoe wil je 
iemand nog meer beperken? Ik ben daar dus onderuit gegaan. En ze hebben me 

dan allemaal heel lief uitgelegd. Omdat hij dan niet aan die slangen kan zitten. Het 
is of iemand al helemaal ont-armd is.  

 

Martijn: Dank je wel dat dat je ons aan de tafel laat verschijnen. Een tafel waar je 
niet eenzaam hoeft te zitten. Echt 

 
WE ONTMOETEN ELKAAR IN HET LEVEN ZELF 

 
En zo wordt het steeds meer duidelijk voor ons allemaal dat waarneming, en dat 

hoeft niet met je ogen te zijn, waarneming is een bewustzijn. Je hoort, je kunt 
dingen zien, je kunt dingen ruiken, er kunnen ook dingen verborgen waargenomen 

worden in fragmenten wat op je bewustzijn doorwerkt. Waarnemen als je niet meer 
kunt spreken is ook een instructie. Dat is eigenlijk een instructie van wat je te zien 

krijgt. Niet kunnen spreken. Is ook de grote goochelshow die er gebeurt. De 
rijkdom dat je dat deelt met ons. En ook nodig hoor. Wij hebben allemaal het recht 

als familie. Hier dit recht, harten-recht, om je te ontvangen. Horen, voelen of 
ervaren wie jij bent. En dat laten we zien via onze emotionele taal, onze gevoel-

staat. Dus ook via de ramp. Ook via de grote ramp. Ook via de bizariteiten, en ook 

via mooie dingen. Dit is het vrijmaken. En het heeft hele grote betekenis want het 
gaat ons ook allemaal aan. Omdat we in dat veld leven van de aarde, van deze 

wereld. Het heeft met ons allemaal te maken. Heel bekrachtigend. Het is waar, 
helemaal waar. Jij bent waar. En we zijn nog nooit één steek opgeschoten met 

begrip voor elkaar. Want dat voel je ook, begrip is maar voor hele korte duur. 
Het is het leven dat we elkaar ontmoeten daarin.  

 
[Muziek: Secret Garden Nocturne (?)] 

 
Gemoed, jouw gemoed, jouw kracht, jouw eigen hoofd identiteit. On-bestuurd en 

vrij. De Mensheid van oorsprong. En wij zijn oorspronkelijke mensen, in welke 
hoedanigheid we nu ook lijken te verkeren. We worden niet voor niets de 

Zieners genoemd. Dus we nemen waar via verbinding wat er is. Ook bij je zusje. 
En wij heten Zieners omdat wij met ons bewustzijn..., wat er is. We stappen erin, 

en we hebben er contact mee, wij zijn niets af. Afwijzing bestaat in het bewustzijn 
van de Mens niet. Zieners met grote hoofdletter ‘Z’, geschreven in puur Goud. En 

daar brengen we onszelf op een hele normale manier, zonder opgestegen 

toestanden om ons heen, en goden van buitenaf, daarin stappen wij naar binnen. 
We stappen er in, in het contact. En het bewustzijn van de mens, de mens die zich 
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bewust is van haar, van hem, zichzelf, weet door het voelen, niet hier, weet door 
het voelen harmonie te zijn. Een harmonieuze vibratie, een echte vibratie. Echt. 

Niet met een reden, maar puur. En in die bewustzijns-toestand is de mens een 
Ziener met haar bewustzijn en ziet de verzorging van dat moment. Vanuit zichzelf. 

En dat noemen we dus een command, een opdracht. Maar niet een opdracht vanuit 
de mind, maar een opdracht vanuit het gevoel. En dat heb ik toen ook verteld. 

Command, commana, betekent samenwerken met de scheppenkracht waarin je 
leeft.  

 
DE COMMAND IS SAMENWERKEN MET DE SCHEPPERKRACHT 

 
Stel je voor dat dit gebouwtje nou het enige is wat er bestaat. Verder is er geen 

universum, universa, helemaal niets. Je kunt dus ook niet meer naar buiten, want 
er is geen buiten. Dit is het. Dan zitten hier zo'n 26, 27, 28 mensen bij elkaar en al 

die intenties, al die gevoelens, bewustzijn van al die mensen bij elkaar opgeteld. 

Dat communiceert op elkaar. Dat is een veld, dat is de schepper kracht.  
 

ONSZELF OPENZETTEN, DAT IS DE OORSPRONG 
 

Dus ik ben aanwezig met mijn schepper kracht tussen en door alle schepper 
krachten van jou en de anderen. En dat veld, dat bewustzijn dat is God. Dat 

bewustzijn is het veld, is de bronkracht, en als we dan spreken over opdracht 
geven – command, dan is dat samenwerken. Dus ik werk in mezelf, en toon mijzelf, 

en ik werk samen in het veld met de schepper kracht van datgene wat er allemaal 
al is en ook is. En als jij op slot staat of je staat uit, dicht, je deelt niks in het veld. 

En iedereen doet dat, dan ben ik de enige schepper. In die zin dat ik niet kan 
samenwerken. Want met de ervaringen die jij voor jezelf houdt, en de gevoelens 

die je voor jezelf houdt, en het bewustzijn wat zo ontzettend belangrijk is, alleen 
voor jou en niet voor de wereld, want het is jouw missie, “mijn missie, ik.. ik! als 

wezen ook, ik heb ontdekt wie ik ben, dus ik ben zo groots en nu weet ik wie ik ben 

en…”. En als iedereen dat dus doet, dan valt er ook niet vanuit mij, wie ik ben, mijn 
bewustzijn, zet ik erin, valt ook niet mee samen te werken. Want ik kan niet 

communiceren met het andere veld. Met de andere velden. Want die worden door 
het bewustzijn van de ander dicht gehouden. Dus het is open of dicht. Open is 

de oorsprong. Dat is de bekrachtiging. We zetten onszelf open. We brengen 
onszelf erin. Dat is de command. De command is samenwerken met de 

scheppenkracht, ook van anderen. En alles wat ik heb geleefd, ook hier op de 
aarde, in dit veld, alle mooie dingen die ik heb meegemaakt, maar ook alle 

moeilijke dingen die ik heb meegemaakt, heb ik vrijheid in. Ik hoef daar niet mee 
alleen rond te lopen. Het is ook niet allemaal van mij, dat ik het ervaar, maakt dat 

ik degene ben die het levende bewustzijn daarin is. Ik heb het ervaren, en ik zet 
het via mijn ervaring, mijn emoties in het veld. Dus het is via mij gekomen, door 

mij gekomen. De ervaring is door mij gekomen en is daardoor levend geworden. 
Met mijn bewustzijn, door het niet voor mezelf te houden, in het veld. En daardoor 

is het ook meewerkend, omdat het vrij is. Het communiceert, het is vibratie, het is 
leven. Is het meewerkend in het schepper veld.  

 

KWANTUMBELEVING 
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Als ik door bepaalde dingen heen ga, ik ontdek dingen in mezelf en ik ontdek 
dingen in de wereld en ik kan er hele diepe beslissingen in nemen. Ik kan ook 

afscheid nemen van bepaalde patronen die helemaal niet van mij zijn en op het 
moment dat ik daar doorheen ga en ik zeg dat is het niet een persoonlijk of een 

wezenlijk rijkdom. Maar ik zeg deze is voor alles en iedereen [Martijn haalt diep 
adem].. en los, vrij. Niet van ik heb het ontdekt, ik schaam me ervoor, of het is 

alleen van mij want het is alleen van mij en niet de ander maar ook op moment dat 
ik dat ervaar en het gaat helemaal open leg ik deze ervaring bloot, open en zal 

deze ervaring in de schepper kracht zich mee manifesteren in een andere route die 
de mogelijk is voor al het andere leven. Omdat ik het al ervaren heb.  

 
En dat is heel bijzonder als je naar de aarde zou kijken op een afstand, zie je de 

aarde op zich met al haar mooie bewoners zie je voornamelijk, ook al zijn het 
allemaal verschillende systeem, zie je voornamelijk in een ik-beleving verkeren. En 

niet in een kwantum beleving. Maar in het Ik. Waarom moet Ik zoveel dingen 

meemaken die in de wereld al door anderen zijn meegemaakt of worden 
meegemaakt? Wat is daar nou de betekenis van? Waarom maken andere mensen 

hetzelfde mee dan ik? Die kan je ook neerleggen. Dat heeft alles te maken met die 
bekrachtiging, met het vrijmaken van je bewustzijn. Geef het maar op. Niet over, 

niet je overgeven, maar geef het maar op. Het verzet van het is Ik. Ja, ik moet het 
zelf beseffen dat ik er doorheen ga. Ik voel dat. Ik voel de liefde terugkeren in 

mezelf wie ik werkelijk ben. Ik voel ook mijn eigen creatiekracht helemaal terug in 
wie ik ben. Ik.., Ik ben degene die de autoriteit heeft zélf te voelen en zélf te 

denken.  
 

Het mooiste wat zou kunnen gebeuren is dat de mensen elkaar allemaal over de 
hele wereld in de armen vallen. Wat een grote gebeurtenis. Ja. De Zieners. De 

bekrachtigingen die ik daar samen met jou en andere mensen op mijn manier, die 
niet mijn manier is, heb besproken, doorgenomen. Is puur gebaseerd daarop. Dat 

we met ons bewustzijn commands geven in het veld.  

 
Het gaat om weten. Dit is gevoeld. En dit ben ik mij bewust [Martijn doet diepe 

inademing]. Ik herken dit. Ik zet het niet in een vorm vast. Het is niet per se dit.  
 

Dit is wat ik voel en wat ik weet. Alsjeblieft. Ga, en zendt de missionaris, de 
schepper kracht, de Ziener, zendt deze verder.  

 
DE OORSPRONKELIJKE KRACHT LAAT ALLE NAVIGATIEBAKENS VERVALLEN 

 
En zo zal je ook op de aarde betrekken, maar zo gaat het zeer waarschijnlijk niet 

want we komen tot een razendsnelle ontknoping, dus daar zijn ook bekrachtigingen 
nodig. En die haal ik ook weer weg want ik weet dat natuurlijk ook niet, maar dat is 

wat het sterke signalen op zijn. Als je het op de aarde betrekt dan kun je ook zien 
dat door jezelf de kracht, je eigen bewustzijn, de Zienerkracht heel bewust ook te 

laten reizen, zul je ook zien dat dat een golf ontstaat van dat mensen als het ware 
gedecodeerd raken, in hun gedachten. En het houdt in eerste instantie in dat heel 

veel mensen op de aarde, helemaal niet eens weten wie ze eigenlijk zijn aan de 

binnenkant, dat mensen door die decodering omdat ze in contact komen met hun 
eigenlijk oorspronkelijke kracht, je kan het buitenaardse noemen, maar het is.. dat 
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is onze oorspronkelijke kracht. Dan zul je zien dat mensen ook in een soort 
ontreddering kunnen verkeren. Omdat alle navigatie bakens komen te vervallen. 

“Moet ik nou echt werken voor mijn hypotheek, wat een kletskoek, en dat wist ik 
tien jaar lang al maar nu is het wel zo diep in mezelf open gegaan en ik oh ja maar 

ik heb dat werk eigenlijk alleen maar daarvoor, waarom zou ik dat werk moeten 
hebben voor iets wat ik niet nodig heb?, maar ik wil het huis wel houden, moet ik 

toch een baan of een andere baan zoeken? Nee, ook niet, want ik voel ook niet dat 
ik dat moet doen”. Dat zijn dus de meest voorkomende situatie, dat er wordt 

gezocht naar een ervaring in werk, geld en organisaties. Het is ook mooi om te zien 
dat jij ook in die situatie, ook als het jezelf betreft, maar ook als het de wereld 

betreft, dat je in die situatie een aandeel mag hebben, als Ziener, omdat het een 
voorkomen normaal proces is dat er ontreddering zichtbaar gaat worden in de 

wereld. Ontreddering. Een hele tak binnen Pentagon in Amerika die luistert 
helemaal niet meer naar instructies. Die zitten in een soort van geen volgzaamheid 

meer, maar ook niet direct naar dat andere stuk per se. Maar er komt een soort 

verlamming. Er wordt een soort verlamming zichtbaar. Het lijkt alsof de wereld 
verlamd raakt, maar eigenlijk raakt de wereld uit de greep van het 

systeem. En dat is de Ziener kracht. En dat is ook wat op individueel niveau bij elk 
wezen ook plaatsvindt.  

 
BINNENIN BEN JE ALTIJD DE SCHEPPER; NIEMAND KAN JE DAT BELETTEN 

 
Iemand: Ik herken het nu zelf ook, nu je dat zo uitspreekt. Ik denk, oh ja, dat is 

precies wat eraan is ook in mijn eigen leven.  
Martijn: En het is een hele bijzondere gebeurtenis. Ik kan niet voor jou invullen 

hoe dat gevoeld wordt. Maar ik denk dat als ik zeg van nou, het is niet altijd per se 
heel prettig, dat dat ook wel waar is. Het kan ook wel heel erg ontwrichtend voelen. 

Omdat je ook bent opgeleid in een bepaald systeem. Maar als dan dingen 
veranderen, dan is dat alleen een start van een verandering en gaat die dieper, 

dieper, hij gaat dieper, hij gaat ook in het fundament zitten, de verandering, waar 

je bovenop staat, waar je bestaan op gebaseerd is. Dan heb ik het niet over geld, 
over je gedachten bestaan van wie ben ik. Klopt het nog dat ik precies voel wat ik 

bijvoorbeeld een jaar geleden voelde toen ik voelde van dat ik een bepaalde missie 
heb en dat en dat moet doen. Is dat nog steeds waar? En dan kan het zijn dat zelfs 

als die vloer gaat kraken en dat die opengaat en dat je voelt maar het is nog 
groter, zit nog groter in elkaar, dus ook dit moet aan de kant. Ik moet ook dit 

vrijmaken in mezelf. Laten we dat hardop zeggen.  
 

Het zou wel heel eenvoudig zijn als je zo in een keer daar als mens in een heel 
zwaar opgetuigd systeem, in jezelf en ook in de wereld, maar ook in jezelf, dat je 

zo in een keer op je fundament staat. Het kan! Is heel goed mogelijk. Ik ben niet 
iemand die dat weghaalt. Ik zeg alleen sta jezelf toe om dat ook vrij te laten, niet 

loslaten maar vrij te laten.  
 

Mag ook dat vrij zijn, want ook dan kan de mogelijkheid ontstaan dat je te zien 
krijgt dit is het echte fundament. Ik heb het vrij gemaakt, er zitten geen belangen, 

geen dingen achter. Dus dit is helemaal vrij, ja. En het blijft gewoon staan. Dus dit 

is het. Je moet het onderzoeken. Je moet jezelf constant onderzoeken waar zit de 
mogelijke vorm. Dit is de tijd waarin we zitten. En het zijn hele slimme grapjassen 
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die er echt alles aan doen om die Ziener kracht van jou te belemmeren. Om de 
hoederschap terug te laten keren. Om de aarde niet in vrijheid te laten zijn. En er is 

geen systeem buiten ons wat jou kan beletten te scheppen. Het kan alleen in ons. 
Er is geen systeem buiten ons, buiten jou, wat jou kan beletten om te scheppen. 

Dus je kunt in nog zo'n akelige toestand zitten en allerlei wapensystemen bedenken 
en afleidingen buiten jezelf, maar binnenin zul je altijd de schepper zijn. Dus dat 

kun je alleen afremmen als er binnenin iets wordt toegevoegd wat je binnenin gaat 
bezighouden. En als dat nou lukt, en dat is wat de mensheid heeft meegemaakt, als 

dat lukt, dan heb je dus de innerlijke twist. En daar bekrachtigen we onszelf. Daar 
is deze dag voor. Die nooit meer zal stoppen deze dag 

 
EVEN NIET ALERT 

 
Ik had een aantal weken geleden, of eigenlijk al een maand of twee geleden, had ik 

een hele leuke uitdaging. En dat zijn dus gewoon de energieën, want dat vertaalt 

zich in het leven. En ik wil daar ook mee aangeven dat ik absoluut geen spiritueel 
mens ben. Ik ben een heel bewust mens en een liefdevolle mens, maar ik ben niet 

geframed. Dus ik lees ook het hele bewustzijnstraject gewoon ook af in mijn fysieke 
bestaan. In gesprekken met mijn zuster bijvoorbeeld, of in een gesprek met wie 

dan ook. Maar ook met situaties en materie. Nou mijn auto, die reed niet lekker 
rechtuit, maar die deed zo schommelen alsof ik in een wieg lag. Er zit luchtvering 

in, dus de voorkant ging die kant uit en dan daar. Ik was meer aan het sturen 
eigenlijk dan autorijden. Ik moest echt steeds zo. Uiteindelijk allemaal opgelost, 

met allemaal toestanden. Heel interessant. Toen was het klaar, ik rijd er een dag 
mee. Ik denk, oh wat fijn, wat rijdt hij weer goed he. Heerlijk. Wat lig ik weer goed 

in die auto op de weg. Blij. Boem! Zo'n gat in de weg. Het is hier voor Kerkenveld 
aan de zijkant van de weg als je die kant uit rijdt vanmiddag ik waarschuw je alvast 

dat je niet in hetzelfde gat komt dan ik. Ik kom er met dat wiel in bam! zo 
ontzettend hard, het leek wel alsof er een meteoriet op het dak lande, zo hard was 

het. Nou is de hele voorkant luchtvering stuk en rijd ik weer zo [Martijn maakt een 

lichaams-uitbeeldings-beweging]. Maar toen dat dus gemaakt was, toen ik zo blij 
was en mij gelukkig voelde, ging er een gedachte door me heen die niet van mezelf 

was, die ging door me heen, “goh nou is de achterkant helemaal gerepareerd, maar 
de voorkant niet”. Ploem! En daar was ik niet alert op, omdat ik met andere dingen 

bezig was. Dus ik had eigenlijk even moeten opslaan wat ik bijna altijd doe, maar 
ook niet altijd lukt. Ik had even moeten opslaan en thuis moeten aankomen of 

daarna even moeten stoppen maar ik was met andere dingen ook bezig ik had even 
op de pauze moeten doen en die gedachten die kant uit. Schoon. Dat is zien. Ziener 

kracht is bewustzijn en dat deed ik niet en ik ging dus in die put, of in dat gat, dat 
is gewoon asfalt, in een stippellijn aan de zijkant, is gewoon asfalt, net als een 

soort zinkhol, ongeveer zo groot, maar gewoon zo met stippellijn al naar beneden. 
En ik ging erin, bam was het. En ik wist, ik voelde hem in mijn bewustzijn, ik wist 

dat die gedachte die niet van mij was, die geïnstalleerd was en ook ontploft was. 
Via mijn bewustzijn in de materie. Bam, dat wist ik. Op dat moment.  

 
Dus uit het leven gepakt, de dingen die er dus gebeuren. Zo zorgvuldig moet je dus 

zijn. Dat is een Ziener kracht. Zo vertaalt het zich via programma's, tak doorheen, 

tak doorheen.  
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Nou, ik kan echt zeggen, ik heb een heel groot arsenaal ook altijd in de gaten, dus 
die pak ik en die zet ik mijn Ziener kracht in, haal ik hem eruit en schoon, 

bekrachtiging. Maar het is mogelijk om in het honderd procent te leven. Die 
mogelijkheid bestaat er. Maar of het allemaal exact lukt, het is een continu proces 

om daarnaar te kijken. Dus ik heb het alsnog toch gedaan, ook al was de 
uitwerking al in de materie geland. Ik heb die gedachte dus uitgehaald.  

 
Ik heb mezelf erin gebracht en dan zijn de gevolgen daarvan weg, vibratie reacties, 

dat is wat we doen. Dus het is niet zo dat je moet huilen of boos zijn. Niet dat ik 
nou stond te juichen dat dit weer gebeurde maar het is niet zo van ik heb gefaald. 

Het is ook een gebeurtenis die plaats kan vinden of twee of meerdere en dan nog 
kan je gewoon stop, daarom vind ik die ervaringen zo kostbaar. Kostbaar om de 

ernaar te kunnen kijken.  
 

JIJ BESLIST ALLES 

 
Zie je ook dingen in je leven die hebben plaatsgevonden, die een bepaalde impact 

hebben, want het gebeurt via ons bewustzijn. Het gaat er doorheen boem! Het 
wordt uitgepakt, het wordt materie, het wordt een realiteit. Zijn er dingen in je 

leven gebeurd waarvan je ziet van, hé, inderdaad, dan komt het weer terug in die 
vorm, in die vorm. Het kan zijn ook in de vorm van misschien vragen in jezelf, 

onzekerheden, noem het even allemaal maar op. Dat je daar ook naar kunt kijken. 
Dat is één. En twee, je kunt ook bekrachtigen wat je zelf ziet, wat je zelf schept. 

Dus je hoeft niet per se aan dingen te werken die er zijn gebeurd. Maar je doet dat 
wel, tenminste als je van jezelf en de wereld houdt, doe je dat wel als het grote 

impact en invloed op je heeft. Wat is de impact en invloed op jou op dit moment, 
wat je kan voelen? Wat er is gebeurd in je leven. Wat kun je daarin bekrachtigen, 

zodat het gezien wordt. En dat er een gevoel, een vrijmaken plaatsvindt, dat je zelf 
daarin bekrachtigt. Ik kom erin en daardoor wordt dat programma uitgezet en 

twee; ik heb geen programma's per se die ik uit moet zetten maar ik heb innerlijk 

gevoel, en ik heb mijn eigen Ziener kracht aan dus ik ben daar en dan ga je dat 
bekrachtigen. Dus het hoeft niet per se te zijn dat je oude punten pakt, maar het 

kan wel. Dat beslis jij, want alles beslis jij, jij beslist alles. Niemand heeft iets te 
vertellen alleen jij.  

 
Iemand: Ja, ik had gisteren een gesprek met een paar mensen over buitenaardse 

ontvoeringen. En ze vertelden dat ze dat al een paar maanden geleden had 
meegemaakt. En ik voelde op dat moment iets door me heen gaan van oh, dat gaat 

mij ook gebeuren. En ik denk dat dat vannacht gebeurd is. En ik herkende het ook, 
ik denk dat het ook eerder is gebeurd. Maar nu je dit zo zegt, denk ik, is dit nou 

zo'n situatie als “een gat in de weg?”. Of is het misschien verzonnen, dat kan ook 
nog.  

 
Martijn: Als de emmer lekt haal je hem weg en dweilt droog. Hoe die lek is geraakt 

dat is in het proces van de Ziener eigenlijk veel meer secundair. Hoe en waar de 
situatie vandaan komt, hoe het in elkaar zit, of het daardoor is, is allemaal heel 

goed hè dat we dat ook blootleggen. Want dat verdient ook onze aandacht. Want 

dat betekent dat we een mogelijke lekken daardoor dichten. Dat is wat we doen. 
Maar als er dingen gebeuren ruim het gewoon eerst maar op of als iets is gebeurd 
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wat niet per se opgeruimd moet worden maar wel een effect op je heeft, kijk daar 
maar gewoon naar. Ervaar in eerste instantie wat de mogelijke uitwerking ervan is 

in je toestand van zijn, zonder een oordeel of gedachten over te hebben. “Wat voel 
ik erbij? Hoe ben ik? Hoe ervaar ik mijzelf?”. Niet een label of een etiket, maar 

meer het beseffen dat je er bent. Nou, het gebeurt inderdaad. En op dit moment 
gebeurt het zelfs heel heftig, omdat er van alles aan de hand is.  

 
WIJ KOMEN RUST BRENEGN VANUIT ONS BEWUSTZIJN 

 
Er zijn hele grote disputen losgebarsten, een heel groot gevecht gaan op de aarde. 

Dat is ook waarom de militaire paraatheid er is. En je moet niet raar opkijken als 
één van deze dagen de Amerikanen de staat van beleg afkondigen in Amerika. De 

Verenigde Staten.  
 

Er is echt heel wat aan de hand. Daarom roep ik ook op tot onszelf, de 

hoederkracht van ons, laten we ons tot elkaar verhouden, goed voor elkaar zorgen, 
kom bij jezelf, dan zul je merken dat die, dat bewustzijn, je 

bekrachtigingsbewustzijn, dat je je Ziener kracht inzet en dat kalmte er weer terug 
keert.  

 
Wij kunnen niet, we kunnen alles, maar in waar we nu zitten zijn wij het meest..., 

onze functie, dat is niet waar wat ik nu zeg want daar ga ik niet over, het is een 
vertaling, onze functie als mensheid als hoederkracht op dit moment is 

voornamelijk dat we rust komen brengen. Dat dingen die escaleren weer rustig 
maken en dat doen we niet door er over te praten maar dat doen we door ons 

bewustzijn er heen te zenden. Dat betekent dat er hekken weggehaald moeten 
worden en dat we onszelf vrij verklaren. Dat is de grootste bijdrage die ieder mens, 

en jouw kroonjuweel van wie jij werkelijk bent, is daarbij de kracht, dat ieder mens 
die rust brengt. En je merkt ook, ik heb het gisteren ook in de groep hier, ook 

ervaren op bepaalde momenten, op specifieke manieren ook, dat er geprobeerd 

wordt, ik wijs niet naar een persoon of personen het is wat er gebeurt door ons 
heen om onrust op te tuigen, onrust. Dat is juist omdat het onze grootste kracht 

trachten misbruiken, want als er onrust wordt gelanceerd ben je zelf heel snel 
geneigd om op die onrust te reageren en die onrust ook te versterken. Een mening 

of een... Maakt allemaal niet uit. Een schrik vanbinnen. Rust. Rust. Terug naar de 
aarde. Terug naar de aarde. Rust. Het is... Hoe het ook vandaan komt, je weet wat 

je voelt en wat er gebeurd is. Er is iets aan de hand en dat moet gewoon gezien 
worden in jezelf. Vooral op het niveau van zelfbewustzijn. Hoe zit ik hier? Wat voel 

ik vanbinnen.  
 

Iemand: [niet getranscripteerd] 
 

Martijn: Dit is wat je dus niet met woorden kan bij elkaar kan brengen. Je kan er 
een boek over schrijven, maar er staat iets anders dan in. Je krijgt het niet op 

papier. Dit is de kostbaarheid van ons volk. Uitnodiging mogen we steeds weer 
opnieuw aan onszelf en elkaar doen. Stel mezelf open voor de anderen. Stel mezelf 

open voor de anderen. Ik kan dat meedragen. Jij hoeft het niet alleen te dragen. Ik 

draag het samen, en dan gaat ie open 
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Iemand: [niet getranscripteerd] 
Martijn: Het is wel een instrument of een uitbeelding via het lichaam, wat energie 

is, dus er is een energie wat op bepaalde manier bij ons allemaal in deze wereld op 
in bepaalde stukjes net niet allemaal in de natuurlijke vrije beweging zit. Vertaald; 

ons bewustzijn is net niet overal in de vrije beweging en ademhaling is daar een 
uiting van, zoals eigenlijk alles een uiting is. Dus de vraag, wat er wordt ervaren, 

dus niet naar de ademhaling op zich als de oorzaak, maar wat wordt ervaren in het 
bewustzijn, wat gebeurt daar binnenin, wat is de uitwerking hiervan, waardoor, wat 

een invloed op mij heeft, wat ervaar ik daar? Laten we zomaar eens met de 
bekrachtiging naar gaan kijken. Het is echt super interessant om te zien dat die als 

een soort splinter er ook uitgehaald kan worden. Met je Ziener kracht. Het zijn 
verstoringen die er doorheen lopen. En wat er allemaal gebeurt is dat een bepaalde 

verstoring zich ook weer verdekt, net als een teek, een bacterie of virus, of niet 
bestaand virus [gelach], dat het zich verdekt opstelt steeds weer onder de vlag van 

een andere uitingsvorm. Dan hier, dan daar, dan zus dan zo. Als je huisarts zou 

zijn, stel je bent huisarts, dan weet je gewoon dat bepaalde mensen daar heel erg 
sterk de neiging te hebben om constant klachten hier te hebben en daar en daar en 

daar. Het zit in een directe loop. Maar als je gewoon uitzoomt naar jezelf, dan zie je 
door je hele leven ook dat het gebeurt. Het is een soort microbe wat door je 

bewustzijn heen kruipt en dan zit het weer daar. Dus het probeert je ergens 
naartoe te takelen. En dat is mooi dat je natuurlijk, hé jij vertelt dat, en ik heb dat 

zelf ook gedaan vroeger, wel eens in een bepaalde bijeenkomst gezeten met 
contacten met andere wezens die niet zo altijd heel erg van de bloemen hielden 

zoals ik ervan houdt zeg maar. En dat is dan ook heel verbindend.  
 

Maar daaronder zit nog de eerste reactie, het eerste uitwerkingsveld in wat het met 
je doet, wat er gebeurt werkelijk. En die vrijmaak. Ik moet niet een positie 

vervullen dat ik nu dit zeg dat dat zou moeten gebeuren. Dat is helemaal niet wat 
ik beoog. Maar ik geef wel een mogelijkheid daarin.  

 

HET OMZETTEN VAN OORSPRONGDENKEN NAAR BREINDENKEN 
 

Toen ik een tijd terug, wanneer dat dan ook was, toen ik begon te vertalen in de 
menselijke lichaamstaal van hier, dat de taal van het brein is afgestemd geraakt, 

niet door de systemen, door de systemen wordt het geprobeerd in stand te houden. 
De taal van het brein, van het neurologische en het neurologisch-metafysische, dus 

het niet fysieke neurologische gedeelte, toen het werd aangepast bij de mens. Dat 
zijn eigenlijk dus die tijd dat in de gnostieken geschriften wordt geschreven dat er 

door middel van bezwering van bespelen van fluit, bewustzijn wordt misleid. Toen 
ik dat aan het vertalen was, hoe ik dat in het denken van dit lichaam kon krijgen, 

dat is een heel proces geweest voor mij ook. Ik heb ook heel hard moeten werken 
en ook nog steeds om hier ook te zijn op de manier zoals het van oorsprong 

bedoeld is. Want ik heb ook zintuigen en dat zijn toch die zuignappen die dingen 
opzuigen en het komt binnen en er gaat gewoon een systeem mee, er gaat gewoon 

iets mee aan de gang, er gebeuren dingen uit. Maar het was hard werken in de zin 
van om een totaal andere denkcapaciteit, een denken wat vrij is van een systeem. 

Dat lijkt dus niet op het aardse denken van hier. We kunnen de glimpen van voelen 

in onszelf, van “ah wow en dan is het zo uitgestrekt”. En dan praat je niet meer 
over de aarde, dat is zo enorm groot.  
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Vertalen naar woorden en denkvelden, dat was indrukwekkend om dat mee te 

maken van binnenuit. Ik weet ook daarom wat dat in ieder geval voor mij is 
geweest om dat te doen, het omzetten van oorsprong denken naar een soort vorm 

waardoor het hier ook in het lichaam kan worden gedacht en daar een uitnodiging 
onder te leggen om daar dan weer juist uit weg te gaan naar het eigen gevoel. 

Want ik kan wel vanuit mijn gevoel rechtstreeks, mijn gevoels-denken spreken, ik 
heb dat ook wel flink aantal keren gedaan. Maar als mensen zich dan op mij richten 

dan raakt een deel van het brein raakt in een crash. Dus het raakt, het raakt 
ontstoort wat zich uit in een crash. Dus ik heb op mijn manier vanuit bekrachtiging 

zeg maar tegenovergestelde gedaan om het oorspronkelijke weten en denken, het 
navigeren met je eigen bewustzijn, zo enorm groots, en zo vol met vrede. Ik doe 

dit zo met mijn armen, dat is ook wat het kruis is, waar dus het Christus, het 
bewustzijn aan gespijkerd is. Dus die oneindigheid, die vingers die wijzen die kant 

uit van de oneindigheid. Het is helemaal open, het hart, de borstkas, helemaal 

open. Je volledig aan het leven geven en dus ook aan andere mensen, met je 
bewustzijn, met je denken. Het was wel een indrukwekkende gebeurtenis, omdat ik 

tijdens dat stuk ook vanuit hier zag, dat er verschillende circuits zijn, verschillende 
routes, verschillende, om het oorsprong bewustzijn, dus de commandkracht, 

Zienerschap, het liefde-levensveld, omdat liefde-levensveld in je denken ook naar 
buiten uit te zetten, om dat veld van jezelf weer aan te krijgen, kon ik zien toen ik 

hier was, dat er bestaat uit, ik noem het woord activeren, maar dat is niet het 
goede woord, dat gebruik ik wel, bestaat uit het activeren van kleine 

eigenschappen. Eigenschappen die van het wezen zijn. En die eigenschappen, 
die kleine eigenschappen, in je persoonlijk leven op aarde, weer terug te halen. Ik 

zag dat dat kon op een..., ik zag dat... ik kreeg dat ook te zien. Het is niet zo dat 
ik..., ik, ik... Nee, ik zag het omdat ik het zag uit het veld. Ik kon het veld lezen. Ik 

zag hoe de beweging van dit, met je bewustzijn, dat is open. Dit [Martijn maakt 
lichaams-uitbeelding]. Het ontbloten, het openen. Ik zag hoe dat werd 

tegengehouden door welke gedachtenvelden. wat voor constructies dat zijn. Ik 

noem dat dan even gedrag. Dus ik zag gedragsvelden van de mens, die als dat 
gedrag zou worden doorgeprikt, kleine eigenschappen, wordt doorgeprikt, en 

daardoor dus de mens in zichzelf komt, moet je ook zien wat er doorgeprikt moet 
worden.  

 
Als de mens daarin zichzelf komt en je loopt dat circuit af, die beweging, die kleine 

eigenschappen, dat je daarmee een heel deel, een heel bewustzijnsveld op allerlei 
verschillende trillingen, verpakt in je leven op de aarde, weer aanzet. Dat is wat ik 

zag.  
 

ALS KLEIN JONGETJE GEEN WOORDEN MAAR CIRCUITS IN MIJN 
SCHRIFTJE GESCHREVEN 

 
Dus ik was als een klein jongetje, ik weet nog dat ik nog niet kon schrijven, dat ik 

het niet kon vastleggen op papier. En toen ik dus ging leren schrijven, besefte ik, 
het heeft helemaal geen zin, het duurt veel te lang voordat dit lichaam kan 

schrijven. Dus ik had alles opgeslagen in mezelf. Maar ik weet nog heel goed dat ik 

een blauw schriftje had. Ik weet niet meer van wie ik hem heb gekregen, van de juf 
of van mijn moeder. Een schriftje met aan de voorkant ook zo'n wit dingetje, daar 
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kan je een etiket in plakken. Ik kreeg dat en ik kon dus schrijven en dat heb ik nog. 
En daar heb ik dus opgeschreven die circuits. Dat zijn de circuits die ik nu heb 

vertaald in thema gerichte dagen. Dus in die thema dagen dat zijn natuurlijk ook 
maar woorden... “thema”, nee het is verpakt in een thema die we daar ook kunnen 

herkennen in ons eigen bestaan en dat is dus geen theorie dus pas je het toe. 
Herkenbaar omdat je weet ik doe niet iets in opdracht van ander dit kan ik 

helemaal uit mijn eigen levende bibliotheek van hier herkennen. Ik herken het in 
mijn kind bijvoorbeeld of ik herken het in mijn buurvrouw of ik herken het in mezelf 

via een verstoring of via een overtuiging van de religie die inmiddels vertrokken is. 
Ik kan het overal herkennen. En wat ik nu ermee wil zeggen is dat zo'n themadag 

als vandaag en ook die andere themadagen, die lijken soms heel erg op elkaar als 
je er intern naar kijkt. Maar als je kijkt naar de uitvoering wordt er een ander deel 

van jou aanwezigheid van je actieve bewustzijn wordt daar in gevraagd. En dat is, 
als je dat bij elkaar, en je hoeft dat allemaal niet, ik heb niet een route gemaakt 

dat iedereen daar doorheen moet gaan, dat geloof ik totaal helemaal niks van.  

 
VAN ONBEWUST NAAR BEWUST VOELEN, DENKEN EN LEVEN 

 
Want ik weet niet welke circuits, ik weet alleen de totaliteit. Als je die activiteiten, 

die bewustzijnsbewegingen, activaties, als je die in jezelf, als je die aanzet in de 
situaties waar je dus uit staat of geen zeggenschap lijkt te hebben. Dus van 

onbewust leven naar bewust leven. Van onbewust voelen naar heel bewust voelen. 
Van onbewust denken naar heel bewust denken. Ik denk heel bewust dat iemand 

een klootzak is. Maar ik denk dat eigenlijk helemaal niet bewust. Want als ik mij 
bewust word, kan ik dat helemaal niet denken. Dat is wat ik allemaal bedoel en als 

je dat van onbewust naar bewust maakt, alles bewust levend maakt, als die 
verschillende circuits doorlopen worden dus intern in jezelf dan heb je die 

Zienerkracht, en het gaat helemaal niet over maximaal aan of maximaal uit, dan is 
die Zienerkracht, je bewustzijn, is levend. En als we een badkuip kijken waar het 

water super stilligt, dan kun je er een baksteen in gooien en dan zie je het water 

komt in beweging. Dat is bewustzijn. “Nou is het echt in beweging, ja”. Dan gooi je 
er een kiezelsteentje in en dan zie je dat het net zo’n beweging is. Als je dan in het 

water kijkt zie je dat alles van koers verandert. En als je er een zandkorrel in gooit, 
precies hetzelfde. Ik wil hiermee aangeven, het gaat niet om maximaal. Het gaat 

niet om groot, groter, grootst. Het gaat om bewustzijn. Het gaat om of jij het doet. 
Dat verandert de hele trilling van het veld waarin jij leeft. Ik hoor de woorden fors 

wel eens. En dat komt natuurlijk ook omdat ik ze zelf gebruik. Fors dit, fors dat. 
Maar het gaat niet om fors. Het gaat niet om groot, het gaat ook niet om klein. Het 

gaat om jou. Het gaat hier om jou.  
 

En als ik dan midden in de nacht zou wakker wordt, dan staat het raam open en 
luister ik naar de beestjes die buiten lopen. Die hoor ik dan lopen. Dan voel ik mij 

diep gelukkig en dankbaar dat ik dit moment met jou heb mogen bereiken. Dank je 
wel, hoeder. Als jij niet was gekomen had ik het ook voor niets gedaan. Ik heb het 

dus ook niet gedaan. Jij bent gekomen. En ik ontvang je helemaal in mijn leven. Ik 
wens dat mijn liefde op elke plek in jou aanwezig mag zijn.  

 

En andersom wens ik dat ook. Terwijl ik het uitspreek voel ik hier, hier, deze plek, 
ergens tussen mijn ribben in, voel ik een pijn die ik ook voelde als kind. Als ik 
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alleen was. Dat ik lag te huilen in bed tot de nacht voorbij was. Ik heb dit niet 
bedacht voor jou in een vorm. Ik heb het alleen maar vertaald, op een manier die 

mogelijk een bepaald weten steunt of krachtig naar binnen toe. Jij! naar binnen, in 
jezelf.  

 
DE BASIS VAN HET LEVEN IS VERBINDING 

 
Ik heb tijdens het uitwerken daarvan, in die vertaling heb ik gezien dat het een 

soort basis laag is van waaruit alles weer opnieuw ontstaat in jezelf. En dat is wat 
we vandaag mogelijk, ik ervaar dat nu nog, dat we dat vandaag ervaren. In het 

woord bekrachtiging dat je met je aandacht bij elkaar bent, bij de aarde, bij jezelf, 
dat is de basis. Dat heb ik gezien, ik heb gezien dat dat de basis is. De basis, het 

fundament van het leven is verbinding. Verbinding betekent dat je in jezelf 
terugkeert en in de allereerste aanvang werkt in jezelf. Jezelf zuiver maken, eerlijk 

zijn. Waar het niet zuiver is, dat gewoon zien gewoon zien ga er maar in, maak het 

maar vrij. Ik heb ook gezien dat dat verschillende lagen als je dat terug haalt in je 
bestaan, dan is je bewustzijn in dat stuk aan en kun je juist met dat stuk 

bewustzijn ook wat moeilijkere kwesties intern maar ook op de aarde in het 
universum bekijken. En dat kun je misschien ook wel voelen dat er ook wel eens 

dagen zijn waarin er een andere energie is, waarin er andere krachten zijn. Het 
gaat over andere onderwerpen. Dan word je beproefd door jezelf in mogelijke 

barrières. Wat hier aan de hand is in deze dimensie is fors. Het is heel groot, het is 
heel, heel intelligent, heel groot. En ik nodig je opnieuw uit om in deze tijd waarin 

we nu leven, waarin echt alles zich zal laten zien, ook de duistere krachten zullen 
zich laten zien. De ware motieven, ook door ons heen, maar in de wereld, ik nodig 

je uit als je het moeilijk vindt, of je raakt op een bepaald punt buiten jezelf, of je 
hebt het gevoel dat is te veel denkwerk, te veel informatie, dan nodig ik je uit om 

vast te durven stellen of dat een barrière is,  
 

En dat als dat een barrière is, dat het alleen maar een barrière kan zijn omdat er 

iets in het andere circuit daaronder nog niet open is. Dat je nog niet in jezelf stevig 
genoeg verankerd bent, in je werkelijke zijn. Niet in je persoon van de aarde, maar 

in zijn. Grotere opdrachten, andere frequenties, die zich bevinden in de mind van 
de aarde, in de mind van de mensen, kunnen daar dus alleen vertrekken door daar 

aanwezig te raken.  
 

IN DE DONKERE KAMERS TERECHTKOMEN OM HET LICHT TE LATEN 
SCHIJNEN 

 
Je moet in de donkere kamers terechtkomen, om het licht te laten schijnen, is jouw 

bewustzijn. Herscheppen, herzien. Je kunt alleen in die duistere kamers komen, dus 
dat zijn ook onderwerpen in de wereld. Je kunt die onderwerpen alleen volledig 

ontvangen, in aanwezig zijn, als je het traject daaronder, in jezelf, als je die ook 
hebt doorgelopen. Wees zorgvuldig op jezelf, in jezelf. Want je zult ook zien, en 

misschien heb je het zelf ook ervaren, het kan ook zijn dat het helemaal nog nooit 
ervaren is, en het zal ook zo kunnen zijn dat het nooit gaat gebeuren. En een 

mogelijkheid is ook wel dat het wel wordt gevoeld. Dat we in grotere onderwerpen, 

waarin je voelt van ‘oeh’ het lijkt wel alsof ik uit mijn hartsveld raak, uit mijn 
gevoel. En dan trek ik hem even naar mezelf toe. Het kan zijn dat Martijn op dit 
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moment niet in zijn emotionele intelligentie functioneert, maar dat hij een heel 
ergdenkend wezen is. Dan moet je besef hebben dat het toetreden tot deze grote 

kosmische problematiek die er is, die zich hier in/op de aarde afspeelt in de 
mensheid, dat die juist in het denkbewustzijn zit dus je moet wel in het 

denkbewustzijn kunnen komen. Maar wel vanuit je eigen bewustzijn en dan als je 
daar eenmaal in bent dan zie je hoe groot het is. Wat voor werelden het zijn. Hoe 

het via de mind loopt. En ik heb eens gezien als een kind toen ik dat vertaalde dat 
er een route is om in die grotere stukken te komen. En als je de basis in jezelf, de 

liefde voor elkaar, als je die basis..., je moet eerlijk zijn aan jezelf hoor want 
niemand kan dat beslissen, alleen jij.  

 
Als je merkt dat je wankelt, of dat er wat onzekerheid komt, of je voelt dat je 

ergens uit raakt. Ik heb het over een hogere vorm van Task Forces, die hier op de 
aarde zeer actief zijn uitgebarsten. Dat zijn kosmische opdrachten, waarin de mens 

zelf moet komen, en niet militairen. Mensen van de aarde. Dan zul je merken dat 

als je in die frequentie komt, van die grotere constellatie van gevaarlijke energie, 
laat ik het maar gewoon hardop zeggen, dat je bestand moet zijn, te voelen, je 

moet voelen dat je dat inderdaad een andere energie vindt, maar dat je wel 
verbonden bent met jezelf. Dit kan ik denken, dit kan ik zien. Als je geblokkeerd 

wordt in je denken op dat moment, daar ging het gisteren ook eventjes over, maar 
dat is eigenlijk al een paar weken aan de gang, dat het op mijn beeldscherm en 

mijn werkelijkheid heel erg sterk naar voren is gebracht. Ook in briefings die ik heb 
gekregen, en ook een briefing die ik heb gegeven elders over wat de situatie is, wat 

ik meemaak en wat ik samen met jou en andere mensen allemaal doorloop, dat zijn 
we als team. Als je daar niet gekomen in dat denk-veld of je merkt dat het te 

moeite [moeilijk?] is, dat je dan ogenblikkelijk in plaats van in de weerstand schiet 
van dat het niet goed is of dat het niet kan of niet lekker voelt. Niet de weerstand, 

want de weerstand toont aan dat er dus inderdaad iets anders is, want dan kun je 
er niet in. Dan kun je alleen met rekenen, berekenen kun je er iets van voorstellen, 

maar je kunt er niet in. Op het moment dat je dat merkt. Dat je eerlijk bent tegen 

jezelf. En zegt oké. Dit heeft nog even een andere route in mezelf nodig. Even... 
 

[abrupt] [einde opname] 
 

20241213-MvS-2-2-Zelfbekrachtiging-bewustwording-
Kerkenveld 
 
REMOTE SENSING IS DE HYBRIDISERING VAN DENKEN EN VOELEN 

 
Ieder mens hier is vrij om te zeggen of iets te spreken of wat er ook mag zijn, kan 

zijn, alles is hier open.  
 

Iemand: Ik heb een vraagje over de remote sensing. Als ik dat doe en ik sta op 
het punt om ergens een gebouw in te gaan, dan gebeurt er extern iets heftig. Iets 

wat eigenlijk in aardse wetten niet kan natuurkundig, maar dat gebeurt dan. Is het 
omdat ik zelf de ruimte heb laten liggen in mezelf, dat het kan gebeuren, of is het 

alleen maar een reactie op?  
Martijn: Ja, het is een reactie op. Omdat op moment dat wij afstandsvoelend 

bewustzijn ergens heen brengen, dus de remote sensing, afstandsbewustzijn 
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voelen, als we dat doen, zitten we nooit in één tel, althans nu, de afgelopen tijden 
nog niet, maar dat kan zo in één keer, want de AI is zich op een bepaalde manier 

aan het terugtrekken.  
 

Er vindt een enorme kosmische battle tussen verschillende groepen plaats. 
En elke plek die vrijkomt door het gevecht onderling van die groepen 

wordt onmiddellijk bewaakt door de kroonjuwelen van het universum. Die 
zitten onmiddellijk met hun troepen van goud, komen ze erin met hun 

bewustzijn.  
 

Maar tot afgelopen tijd, wat ik nu beschrijf, is dat nog zo geweest. Dat is dus nu 
totaal veranderd en verandert nog veel meer. Dat is dat je remote sensing de route 

naar het gevoel van je eigen, van je eigen hart dat dat ook wel gepaard ging 
uiteraard ook met een gedeeltelijk systeem denk-veld. Dat is de hybridisering van 

het denken en voelen. En het geïnstrueerde denken en het denken van jezelf.  

 
Dus die twee dingen lopen tegelijkertijd in die remote sensing, dus in principe en 

feitelijk is het zo dat dus het bewustzijn wat nog systemisch daar ook in mee 
beweegt ook gemonitord wordt door AI. Door de kosmische AI. En dat is dus een 

deel van de werkelijkheid. Die zien dat en die kunnen in één tel een 
bliksemafleiding creëren waardoor je er in een klap die kant uit gaat, en je ziet het, 

en je weet ook in die momenten dit is geen toeval, dit gebeurt speciaal hiervoor, 
dit, paf! Onze route, van die we werkelijk zijn, om in de verbinding te zijn, zoals, 

mag ik het voorbeeld dan gebruiken van het gebouw? Het moment dat je met je 
voelende, levende bewustzijn een gebouw ingaat, waar dat dan ook zou staan, dat 

gebouw, dan doe je dat in deze wereld altijd ook met een soort van reden. Ik noem 
dat even op om een soort van liefde te brengen.  

 
Het is een spiritueel paradigma. “Ik komt daar om liefde te brengen”. Maar het kan 

een reden zijn die een gedachten oproept. Dus voordat je dat doet, remote sensing, 

dat je Ziener kracht daar heen brengt, moeten de redenen eraf. Je reist daar 
naartoe, niet om verbinding te leggen, maar je weet dat je daar kunt zijn en bent 

omdat die verbinding er al is. En dan gebeurt er iets totaal anders in jezelf. En dan 
kunnen ze dat niet meer doen. Dan is het afgelopen. Dat is heel ontroerend. Heel 

ontroerend en heel emotioneel dit onderwerp, omdat daar aardse redenen bij 
wegvallen.  

 
En dan komt het oorspronkelijke voelende bewustzijn terug. Dat beseft dus dat je 

niet iets komt brengen. En dat is ook wat we dan in de geschriften terugzien dat 
Jezus Christus op welke naam of welke personage daar ook voor is geportretteerd. 

Dat mensen in de nabijheid van, ik neem het voorbeeld van Jezus, wat een volk is, 
waar wij deelgenoten van zijn, wij zijn dat volk, dat mensen in de buurt van jezus, 

vanuit het wetende van jezus niet te kunnen genezen, dat die mensen bezocht 
werden door die bewustzijn-voelings en degene die de nabijheid verkeren van een 

verstoring. Dat iemand gewoon weer kan zien die blind is. Voor ons deze plek hier 
was die persoon blind en was Jezus in de mogelijkheid om de blinde weer te 

kunnen laten zien. Maar het gaat niet om dat Jezus die persoon heeft genezen die 

blind was. Het gaat erom dat in de nabijheid van het bewustzijn Christus, het 
liefhebbende bewustzijn, dat daardoor de ander zichzelf weer bewust was en 
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zichzelf kon zien, vanbinnen. En daar kan geen reden achter zitten om te genezen. 
Het is een ontwaking, het is een bewustwording. En dat is ook waarom wij op de 

aarde ook bij elkaar komen. Je moet het allemaal zelf doorlopen in jezelf. Maar het 
is zo ontzettend mooi om Christus om je heen te hebben. Zeker dat bewustzijn, 

zeker als je jezelf misschien wat minder in verkeerd in jezelf of het zelfs helemaal 
niet voelt. Je wordt er als het ware door op afstand gevoed, het is remote sensing 

sensing, het is afstandsvoelen. De golven gaan door je heen en dat is intentie, 
bewust! bewust jezelf zijn. Voelend. En dan is de mogelijkheid om te reageren 

erop, om te verstoren is weg bestaat niet meer.  
 

SPIONAGEFREQUENTIE 
 

Dat is allemaal vooropgezet dat de mensheid in een systeem-gedachten kwam. In 
plaats van een gedachte van eigen voel. Omdat het namelijk een 

spionagefrequentie is. En daar kunnen we onszelf helemaal uit bevrijden. En dat 

is helemaal niet moeilijk. Het enige wat je hiermee maakt is dat het systeem steeds 
aanklopt. Toek toek toek… “Hallo. Oh, ben jij hier ook? Weet je wel dat jij een 

archont bent? Wat zeg je mij daar nou? Dit is een archontische aanval. Jij. Jij bent 
een archontische aanval op mijn zuivere energie. Jij verstoort mij”. Dat is wel leuk 

hè. Het is een reactie uit een gecontroleerd en geprogrammeerd script. Omdat je 
gespioneerd en bespioneerd kunt worden. Omdat je in de lijnen van dat script 

denkt. Geef het maar op. Het is veel mooier om echt denkend mens te zijn vanuit 
jezelf. En zo kun je je dus overal achter verschuilen. Achter woorden, en redenen. 

De afgelopen tijden best wel veel mensen zo nu en dan hè, dat is dan voor mij veel, 
die niet in contact gaan met de bevrijding, dus de beklemmingen die er ontstaan, 

die steeds krachtiger worden als je je daar niet uit bevrijdt en dan vervolgens zegt; 
“ja ik heb het niet gedaan, want het was een archontische aanval en ik ga niet 

akkoord met archontische aanvallen. Dus omdat ik niet akkoord ga met een 
archontische aanval, hou ik vol en blijf ik mij trotseren tegen dat grote 

weerstandsveld, wat natuurlijk buiten mezelf is, maar wat ik mezelf helemaal [?]. 

Blijf ik me verzetten tegen die archontische aanval”.  
 

Je kunt je niet verzetten tegen een archontische aanval, want ze vermalen 
je.  

 
HET MACHTSINSTRUMENT OM HET NIET LOS TE LATEN 

 
Je kunt alleen in jezelf zijn en voelen hoe ik uit dit weerstandsveld weg. Ik geef het 

op. Los. Weg. En wat het dan ook is, weg. En op het moment dat het weg gaat, is 
de attack ook weg. Ja, soms raak je daar ook dingen van in je leven door kwijt.  

 
En ze zullen het dan precies doen dat je het niet kwijt gaat laten gaan, omdat 

datgene wat je nou juist kwijt zou kunnen raken, dat is precies het 
machtsinstrument om het niet los te laten. De weerstandsvelden die worden 

opgeroepen, die aangaan in jezelf, waar mensen zich vaak achter verschuilen door 
te zeggen, ja, maar dat wordt veroorzaakt door een archontische aanval. En 

uiteindelijk is het ook wel een inregeling van iets. Maar die weerstandsvelden, die 

archontische aanval dus, die weerstandsvelden kunnen gestopt worden door jezelf 
vrij te maken van de positie waarin je verkeert. Dus er valt niks te behouden. Je 
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hoeft je ook niet te verdedigen. Je hoeft ook geen gelijk te krijgen.  
 

Je hoeft ook niet te behouden waar het gevecht over lijkt te gaan. Laat het maar 
los. Op het moment dat je jezelf daarin bevrijdt, is het heel vaak zo georkestreerd, 

dat datgene wat je daardoor kwijt kunt raken, waar het gevecht over gaat [enige 
stilte], als instrument wordt gebruikt, om het niet plaats te laten vinden, dat je het 

niet vrijgeeft. Het gaat heel vaak over geld, het gaat heel vaak over bezit, het gaat 
over rijkdom, mogelijkheden. “Ik laat me deze vakantie niet afpakken. Dus hij gaat 

door. Hoezo? Ik ga op vakantie”. Weerstanden in jezelf door iets wat er om je heen 
gebeurt. “En ik ga door”. Op het moment dat je dat doet, op moment dat je dat 

doet zit je niet in je oorsprong bewustzijn, dan zit je in iets anders. En dan ga je 
een systeem in, een tijdslijn in, een vibratie [op een volg te krijgen?], die in jou zit 

die trilling, in jou zit die trilling, die instrueert, die is de trilling waarop alle 
controlelijnen en realiteit op gaan draaien. En dat wil niet zeggen dat het dan een 

hele nare vakantie wordt, maar ik wil ook niet zeggen dat het vakantie wordt die je 

echt zou hebben gehad. En als je dan zegt van “nou ja, sorry, ik laat los, ik laat los, 
want ik ga gewoon niet in deze toestand verkeren om dit allemaal te moeten 

behouden en te moeten hebben en te moeten beleven, want ik heb er nou eenmaal 
al voor betaald”. Los, of reis, los, dan is het weg. En dan is ook de archontische 

kracht eraf.  
 

Iemand: Kun je dus soms ook gewoon al in jezelf doen?  
Martijn: Het zit uitsluitend in jezelf. Maar heel vaak zit ie bij mensen ook door 

verpakt in een situatie. In de gevolgen van wat ze daardoor kwijtraken. Dus in het 
gevecht, bijvoorbeeld een juridisch steekspel wat al heel lang slepend is dat je op 

een gegeven moment gewoon niet kunt loslaten omdat het gaat om eigenlijk om 
gerechtigheid, het gaat om de waarheid, het moet kloppen. En dat het klopt maakt 

niet uit dat jij al weet dat wat je zegt klopt maar dat wat echt klopt van binnen 
moet ook naar buiten toe en iedereen moet het ook weten, moet ook op papier 

komen staan in het vonnis van de rechtbank. Dus dat kan zijn dat je dus niet 

loslaat, omdat het zich ook vertaalt in een situatie.  
Iemand: En dat is ook zo'n sterk programma wat je hier leert.  

 
VOORBEELD ANNULEREN VLIEGTICKET 

 
Martijn: [verteld ervaring, is niet getranscripteerd] 

Het gaat hier niet over mij hoor. Ik toon alleen aan, door gewoon geen waarde te 
hechten aan de dingen, toon ik hoe makkelijk het is om los te laten. En dan heb ik 

een fantastische lieve biologische vader. Die gaat dan op de plek zitten van het 
gerecht. En die zegt “oh wat zonde. Een vliegticket weg, een lege stoel. Zonde van 

het geld”. Nou, ik dacht, dat over die vliegticket is voldoende. Ik ga het maar niet 
over die deurwaarde hebben. Dat zijn de mensen die daarin assisteren en precies 

ook iemand die invloed op jou kan hebben waardoor je dat nog eens gaat voelen, 
want ik weet wat ik heb gedaan, ik hoef alleen in mijn stoeltje te zitten en mij te 

kunnen rust te kunnen ervaren met een fijn glaasje water en een appel en dan ben 
ik heel tevreden en gelukkig en ben ik zelf. Want het zit hem niet in een vakantie. 

Dat mag een extra zijn, maar het zijn geen bonuspunten. Mijn vakantie zit hier. Ik 

wil hier alleen maar mee zeggen dat weerstandsvelden, gedachtenvelden, dat zijn 
zij, die redenen, dat de macht daarvan eraf moet. Niet alles maar gewoon aan de 
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kant gooien, zo van, nou, dat is allemaal betrekkelijk, totaal onbetekend. Nee, 
maatschappelijk en 3D gezien zijn dat wel belangrijke dingen.  

 
Dus daar moet je wel over nadenken en doorheen voelen. Maar de macht, als die er 

dus niet op een andere manier afgaat, want daar heb ik het over, als de macht er 
niet af springt, want het is niet dat je per se op die manier iets los hoeft te laten. 

Iets kan ook gewoon vertrekken, omdat iets anders daaromheen loslaat, waardoor 
dat geschakeld wordt en er dan in één keer, bijvoorbeeld zo'n vonnis, in één keer 

wordt ingetrokken of een belletje krijgt, dat gaat niet door. Daar heb ik ook nog 
over doorgevoerd, dat dat wel het meest makkelijk is, want dan bespaart mij dat 

ook 5.500 euro, als het op die manier gaat. En toen ik daar dus in terecht kwam, 
wist ik van, haha, wat grappig, dat ik daar terecht kan komen om toch dat geld te 

behouden. Dus los, ga eruit.   
 

Nou, dit is het, dus die gedachtenvelden, dat zijn de spionagelijnen om via die 

denk-taal niet in die donkere zone te komen van waar je in je beslissing moet 
nemen om er doorheen te gaan. Zo mooi.  

Iemand: Ik vind het toch best pittig wat je hier allemaal zegt.  
Martijn: Ja, dat is het ook.  

 
ERIN GAAN OM HET ONRECHT TE VOELEN 

 
Iemand: En de ene keer moet je erin en de andere keer moet je eruit blijven? 

Martijn: Je moet erin, door, je moet het voelen. Kijk, en ik zou er dus niet in gaan 
als ik in verzet ga van dit klopt allemaal niet, dit klopt allemaal niet en dat mag ik 

ook best doen. Ik kan het ook doen, maar ik merkte door waar ik zelf mee bezig 
was, merkte ik dat als ik dat zou gaan doen, dat ik dat ook, doordat er niet 

voldoende rust omheen is, dat ik dat vanuit een verzetsveld zou gaan doen. Dus ik 
zeg er niet mee dat je alles gewoon maar moet weggeven, dat dat de weg is, maar 

dat was het voor mij op dat moment. Dus ik ga er dan niet, ik ga erin en dan laat ik 

het los. Dus in die zone waar jij het ook over hebt.  
 

Iemand: Maar ik hoor ook weleens andere verhalen van jou, dat je er juist wel in 
gaat en dat het dan omgaat.  

 
Martijn: Ja, maar dat is eigenlijk dit. Als je niet in een vorm ziet, maar in een 

beweging, dan voel je dat je juist erin komt. Dus dat heb ik ook gedaan. Ik ben er 
juist in gegaan om het onrecht ervan te voelen. Want sterker nog, ik heb iets 

gedaan wat eigenlijk heel onrechtmatig ook voelt want het klopt niet. En juist 
daarin heb ik de aanvaarding genomen. Maar het heeft mij heel veel diep diepe 

gevoelens gegeven. Ik voelde het ook daardoor dat het gewoon zo puur is om op te 
geven door er juist wel doorheen te gaan, voelde ik ook hoe diep eenzaam ik ben. 

Wat een heel puur gevoel was. Een heel puur gevoel. Want ik ben heel niet 
eenzaam. Jij ook niet, maar we kunnen het wel voelen. Dat voelde ik daardoor. En 

dat voelde ik omdat ik zo diep mezelf voelde op allerlei verschillende lagen via die 
ene route. Daardoor voelde ik dat heel sterk in mezelf. Van hoeverre je eigenlijk 

gewoon verwijderd bent van thuis in vibratie gesproken. Terwijl het hier echt hier 

net om het hoekje ligt van dit ene celletje.  
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Iemand + Martijn: [stuk niet getranscripteerd] 
 

Eerlijk zijn gewoon recht denken vanuit wat het is. Ik naar die mensen toe.., “Ik 
heb heel slecht bericht, ik ben jullie geld kwijt”. “Oooh!”. Ja het is energie, het is 

allemaal bewustzijn. Dit is de enige manier, puur, is de enige manier om de matrix 
van controle, spionage systeem om ze gewoon niet aan te zetten. Het is nou 

eenmaal zo. 
 

EEN FYSIEKE UITING WERKT SOMS HEEL BEVRIJDEND 
 

Iemand: Ik heb nacht een hele heftige ervaring gehad waarin de muren echt een 
meter heen en weer gingen en een geluid en alles. Hetgeen voor mij heel heftig 

was, ik dacht, ik heb echt stil gestaan van wat is nu de reactie? Vechten? Nee. Het 
negeren? Nee. Weglopen? Nee. Het enige wat ik gedaan heb is echt, nou, ik ga 

open, geheel open. Alles weg, verdwenen en ik werd weer, ja eigenlijk, de film 

teruggedraaid werd en ik weer in mijn bed gesmeten.  
 

Heel heet al, maar het was weg.  
 

Martijn: Jezelf vrijmaken is eigenlijk de enige weg. Maar soms kun je jezelf niet 
zomaar fysiek vrijmaken, want als je heel veel hebt opgeslagen in je lichaam dan 

kan ook heel veel woede en boosheid er zo inzitten en dan dan is een sessie soms 
met een met een object dat je even kan slaan. Ik heb dat zelf nog nooit gedaan ze 

hebben me wel proberen af te dwingen maar dat was dan meer het inleren dat ik 
het gewoon niet heb. Tenminste niet om die reden laat ik het zo maar even 

noemen. Maar dan kan dat wel zijn dat het jezelf kunnen bevrijden, het helemaal 
compleet losmaken, dus het beslissen van, dit kan gewoon wegvloeien, ik ben hier, 

dat is de bekrachtiging, dat kan in de weg staan door een lichaam wat boordevol zit 
met cel geheugen. En dan kan het echt wel goed zijn om een fysieke uiting te 

hebben, dus dan kun je bijvoorbeeld sporten, heel hard rennen dat de loopband als 

het ware, dat jij de loopband in haalt. Of boksen noem het maar op. Het is een 
uiting, het uiten daarvan, dat is wat je ook ziet binnen relaties, liefdesrelatie of 

vriendschap relatie, zakelijke relatie, is dat mensen zo bijvoorbeeld door thuis zo 
vol zitten dat ze op het bedrijf, in het in het werk, het lichaam zit zo vol als daar 

dan iets gebeurt dan kunnen ze het niet meer loslaten waardoor het lichaam gaat 
reageren dan krijg je dus die uitspatting daar en dan staat je collega daar van “heb 

ik dit nou verdiend?”. En dan krijg je dus die disputen van en word je door getakeld 
in het weer rechtbreien van de relatie met je collega terwijl je zelf verantwoording 

draagt om ook je lichaam te ontspannen. Dat hoort er allemaal bij of roeien kan 
ook. Of houthakken. Houthakken.  

 
JE LICHAAM IS EEN INFORMATIEDRAGER 

 
Maar goed daar kijken we naar dus dit heeft alles te maken met bekrachtiging 

omdat het lichaam kun je fysiek legen en zoals ik al zei en dat weet jij zelf maar al 
te goed als het vol loopt of je voelt dat je vol zit richt je aandacht dan niet op de 

ander maar ga dan eerst maar op je eigen lichaam richten. Ga maar lopen, ga maar 

wandelen, ga maar wat doen. Want het lichaam is een informatiedrager, is je 
bewustzijn zo, ben je zo puur met je bewustzijn kun je ook dat fysieke lopen 
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assisteren. Dus door met je aandacht in je lichaam te zijn, breng je daar ook je 
bewustzijn naartoe. En daar waar je bewustzijn naartoe wordt gezet, gaan de 

cellen, eigenlijk zijn dat de velden waar de cellen uit bestaan, die worden 
bevoorraad door je aandacht. En die gaan weer vibreren. En als je dat doet, is dat 

ook een instructie, want die cellen worden opgeladen door energie, en die gaan ook 
weer met elkaar communiceren. En die geven, zoals het lichaam is ontworpen, die 

geven dan een opdracht aan elkaar, cel op cel door het hele systeem, om die 
energie door te geven. En door het doorgeven van aandachts-energie, dat is het 

goddelijke bewustzijn, door je aandachts-energie in je cellen te zetten en de cellen 
geven dat aan elkaar door. Wordt de informatie die daarin zit als zijnde blokkades 

of fysieke blokkades, energie opgespaarde emotie en woede in het lichaam, die 
worden via je aandachtsveld ook in beweging gezet om uit het fysieke lijf te 

vertrekken. En dat is dan niet per se zo van boven naar beneden, via je voeten de 
aarde in. Maar het is vanuit je aandacht van binnenuit, transfigureert dat laag in 

laag naar buiten toe, gaat het door de velden heen naar buiten. En we noemen dan 

hier lichtlichamen- of bewustzijns- lichamen, dat maakt allemaal niet uit hoe je het 
noemt. Het zijn velden en dan gaat die fysieke opeenhoping, wordt in beweging 

gezet en die gaat naar buiten. Dat is ook wat je met je ademhaling en je bewustzijn 
samen kunt doen. Zullen we dat doen?  

 
[Niet goed hoorbaar, niet getranscripteerd] 

 
HET CELLULAIRE STUK 

 
Op een gegeven moment kwam [naam] boven en zei ze van de accu, dat jij met 

een lege accu staat, auto! en ik wist op dat moment ik kan opstaan en kijken of ik 
iets kan doen maar ik wist ook dat dat niet per se hoefde dat wist ik gewoon, zei ze 

dan dan bellen we de ANWB en ik zei niks want ik wist van binnen op mijn manier 
wist ik dat je gewoon zou vertrekken.  

 

En dat gebeurt ook. Met een lege accu. Net genoeg energie gehad weer om te 
starten. En dat is dat cellulaire stuk. Het is precies datgene wat nodig is om te 

starten. Dus we hoeven niet dit helemaal te doen [Martijn maakt fysieke 
uitbeelding]. Starten en draaien. Heb jij een onderwerp waar je naar zou willen 

kijken straks? Jezelf, in de bekrachtiging, een thema, een energie, een gevoel, is er 
iets wat aandacht nodig heeft in jezelf? Iets wat in beweging gestart moet worden? 

Je hoeft het helemaal niet in het licht te plaatsen van het probleem.  
 

Het kan ook iets heel waardevols zijn wat opgestart moet worden. Dingen die je in 
jezelf al weet, wat je al draagt, ontvlammen van een nieuwe situatie?  

 
BEKRACHTIGING 

En dan mag je beseffen dat daar waar je aandacht naartoe is, gestart mag of moet 
worden, wat het onderwerp ook is, of dat iets moeilijks is, of iets wat niet moeilijk 

is, wat heel waardevol is. Besef mag daarheen gaan in dit moment, dat waar jij 
naar kijkt, wat jij weet, waar het over gaat, dat jij daar nu ook echt in dit moment 

zelf de energiedrager van bent. Dus wat je zojuist of nu aanwijst waar het over 

gaat, daar ben jij de drager van. Het speelt zich af in jouw bewustzijn. Het weten, 
het voelen, het aanwijzen van dit onderwerp. Misschien is het wel gebeurd buiten 
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jezelf, dat je het kan aanwijzen buiten jezelf, maar jij bent degene die dat in zich 
heeft opgeslagen waardoor je daar ook over kunt denken, over kunt voelen, dat je 

dat kunt weten. Ik ben een ontwerper, ontwikkelaar, een creator, een schepper, 
een herziener, een vernieuwer. Wat krom is kan ik rechttrekken. Wat vierkant is, 

kan ik rondmaken. Waar ik de drager en draagster van ben in mezelf, het weten 
waar de aandacht nodig heeft, kan ik herscheppen, het speelt zich allemaal af in 

mij. Ik draag deze informatie. En zo maak ik me ook heel bewust van mijn aardse 
informatiedrager, mijn lichaam. Ik breng daar ook rustig mijn aandacht doorheen. 

Ik voel mijn voeten op de grond staan. Ik voel ook de volle betekenis van mijn 
voeten die mij dragen door het leven. Ik ben me bewust van mijn lichaam boven 

mijn voeten, zo voel ik mijn kuiten en mijn dijbenen. Ook de voorkant van mijn 
onder benen, scheen benen, mijn knieën. Zo helemaal op mijn eigen manier naar 

boven toe. Ik ben me bewust van waar ik op zit. Mijn bibs. Gedragen door de stoel 
eronder. Ik ben bewust van mijn heupen. Mijn onderrug. Mijn onderbuik. Verder 

omhoog. Mijn borstkas. Mijn schouders. In één tel ben ik mijn armen. Mijn handen. 

Mijn vingers. Mijn nagels. Bewust. En omhoog. Mijn keel. Mijn nek. Mijn 
achterhoofd. Mijn oren. Mijn kaken. Mijn kin. Mijn gezicht. Mijn voorkant. Ik voel 

mijn neus. Mijn voorhoofd. Bovenkant van mijn schedel. Vanaf mijn schedel 
helemaal door mijn lichaam naar beneden ben ik mij bewust van het lichaam van 

de aarde.  
 

Ik heet mezelf welkom in dit lijf. En alles wat dit lijf mij laat zien en voelen, hoe het 
functioneert. Heet ik mijzelf welkom. Dan neem ik plaats, bewust, ongeveer op de 

hoogte van mijn ogen aan de binnenkant, daar neem ik plaats. Ik moet niks, 
behalve dat ik besef dat ik er ben. Ik ben wakker, ik ben bewust, en open. Ik ben 

aanwezig, op de locatie en in de locatie waar gedachten, bewustzijn, bij elkaar 
komen tot een werkelijkheid in het brein. En ik weet dat mijn aandacht, bewustzijn, 

energie naar een andere vibratie laat springen. Heel bewust laat ik op dit moment 
de situatie aan mezelf, in mezelf zien, in mijn hoofd. Via een beeld of via mijn eigen 

manier van weten, laat ik het zien aan mezelf wat aandacht nodig heeft. Wat ik 

aanzet dat is dit: 3, 2, 1, aan. En ik blijf daarbij betrokken. Wat is deze situatie 
voor mij? Wat doet dit met mij? En daar kan ik in mezelf ook op antwoorden wat 

het met mij doet. Wat het betekent. Wat het is. Alles wat ik zojuist heb gedacht, 
wat ik heb gezien, wat ik weet, ben ik de legitieme houder en houdster van, 

want het speelt zich af in mij. Ik geef de opdracht vanuit warmte en liefde, 
Ziener kracht, dat dit beeld als het me belemmert, wordt geannuleerd. En als het 

beeld me bekrachtigt, om het in stand te houden. Bij de annulering komt er ruimte 
vrij in je hoofd en ben je aanwezig tussen je horen. Als het je dient, houd je het 

beeld, het weten rustig aan. Dan ga je met je bewustzijn naar beneden toe. Uit je 
hoofd naar beneden. Op je eigen manier. Is altijd de goede manier. Door je keel 

naar beneden. Naar je borstbeen. En dan onder het borstbeen op de plek die jij 
kunt voelen. Leg maar je hand op de plek van je borstbeen van je hart. Voel het 

maar. Voel maar waar die plek zit. Daar aangekomen met je bewustzijn geef ik de 
opdracht namens mezelf vanuit wie ik van origine ben en ook vanuit de persoon die 

ik hier op de aarde ben. Dat een nieuwe situatie wordt gecreëerd omdat ik weet en 
voel wat die situatie is. En ik blijf rustig daarbij aanwezig. Dit is het juiste. Dit is 

wat ik zelf creëer. Ik geef de opdracht als krachtdrager dat deze nieuwe situatie, 

deze creatie, omhoog gebracht wordt, door de keel omhoog, in het hoofd waar ik 
nu ben. Links mijn linkeroor, rechts mijn rechteroor. Dat deze nieuwe creatie 
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aankomt daar waar ik ben in het centrum van mijn hoofd. Ik neem het nu waar 
door het te zien. Ik neem het nu waardoor te weten wat die nieuwe creatie is. Ik 

blijf daar rustig bij aanwezig. Ik ben bewust van mijn hele lichaam. Ik geef de 
command als schepper. En in het scheppingsveld waarin ik verblijf, deze nieuwe 

situatie in elke cel van het lichaam te laten plaatsvinden. De command dat dit 
plaatsvindt in elke cel, voor altijd, dat dit plaatsvindt in het fysieke lichaam en in de 

andere fysieke lichamen waaruit ik besta. Overal in één aanwezig. Ik geef hierbij de 
kracht command dat deze informatie, bewustzijn, voorbij het lichaam gaat reizen. 

Ik stuur het op pad. Dit is mijn veld, dit is mijn licht. Dit is wie ik ben. Zo is het. 
Hier ben ik. En dit mag door alles, iedereen, gezien worden. Aan. Rustig je lichaam 

nog beseffen. Van boven naar beneden en beneden naar boven en dan is het zo 
klaar.  

 
OPSTAPELEN IN DIMENSIES 

 

Het is dus niet de per se route van “zo moet het”, het gaat om je bewustzijn. Ben 
jij in staat om je bewustzijn daarin te brengen? Het is het bevoorraden met je 

bewustzijn, met menselijk bewustzijn, de Ziener kracht van de mens, waardoor die 
dingen ook kunnen gebeuren, ook gewoon letterlijk gebeuren, is dat jouw eigen 

bewustzijn, dus je eigen denken, je eigen voelen, is een taaltrilling en die wordt 
gestempeld in het veld. Dat zijn opdrachten. Die wordt daar neergezet. Dus je 

informeert het veld. Het houdt ook in dat je ook zo volledig vanuit wat je kunt 
denken en kunt voelen vanuit jezelf, dat je het ook zo volledig mogelijk overal 

bewust maakt. En daar ligt echt wel wat te doen. Het kan zijn dat we het op de ene 
plek wel willen en op de andere plek niet aankomen. Het kan ook zijn dat we even 

iets overslaan omdat we dat al hebben gedaan. Maar iets hebben gedaan, wil niet 
zeggen dat het ook echt is bezocht. Een goddelijk bezoek, een eigen 

bewustzijnsbezoek, betekent ook echt investeren met je eigen bewustzijn om daar 
te zijn. Als er ergens een verstoring zit, bijvoorbeeld een ziekte of iets, dan heeft 

die plek van wat daar ogenschijnlijk zit, dan heeft die plek ook volledig aandacht 

nodig. Dat is het opladen van het bewustzijn van die cel. Ik zeg dit om ons allemaal 
te laten beseffen, en nogmaals, het hoeft niet op deze manier, maar om ons 

allemaal te laten beseffen, ik heb veel meer capaciteiten dan alleen dit. Mag je best 
zeggen hoor, het is niet een oordeel of een waardeoordeel, maar we hebben veel 

meer capaciteit dan dit. We kunnen daar nog veel meer in brengen, mezelf, veel 
meer bewustzijn in brengen dan wat ik op dit moment doe. Opstapelen in de 

dimensies. Hop. Dat noemen wij hier dus liefde.  
 

IEDEREEN MOET HET ZIEN! 
 

Liefde overkomt je niet alleen, liefde kun je scheppen. Ja, dat is heel mooi. Dus je 
werkt op deze manier ook in de informatieregisters van het lichaam. En de opdracht 

is dat je ziet dat het gebeurt. En voor mensen die niet in beelden kunnen kijken of 
het gevoel hebben dat dat niet goed werkt, het gaat er niet om als ik zeg; “je ziet 

dat het gebeurt in een beeld”, dat kun je ook zien door te weten dat het op jouw 
manier gebeurt. Het zijn instructies van je bewustzijn. Je zet hem aan, boem! 

Daarom zei ik, een vierkante figuur, jij bent de schepper van oorsprong, jij kunt 

zelf dit vierkant in een keer vervangen voor een ronding, een cirkel, dat kun je 
allemaal zelf doen, nu doe je het omdat ik het zeg maar dat kun je allemaal zelf 
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doen.  
 

Jouw situatie waar jij mee te maken hebt, niemand weet wat die situatie echt is. 
Dus als jij dat gaat veranderen, herscheppen dan doe je het echt zelf. Herzien, 

herscheppen, het opnieuw het opnieuw onder de aandacht brengen en ernaar 
kijken. En vervolgens ook in het lichaam en buiten het lichaam terugbrengen. Dus 

zet het voort. Zet het uit. Laat het iedereen zien. “Ja, maar dit moet mijn partner 
niet zien. Want dit...”. Jawel! Iedereen.  

 
Dat moment dat bij dat stilstaan bij je eigen gevoel, het moment dat jij met je 

aandacht bij jouw borstbeen bent. En het gaat niet om je borstbeen, maar om deze 
zone. Dit is het membraan, hier vinden de emotionele en gevoelsmatige 

beslissingen plaats het innerlijk weten noemen we dat. Op het moment dat je hier 
op deze plek bent, hier, en doe dat nou alsjeblieft en ook al heb je dat al 500 jaar 

beoefend, doe dat nou gewoon je zult merken als je hier gaat zitten ook in de 

bossen laat je niet alleen door de bossen inspireren, maar dit stuk als je hier bent 
zul je merken dat door dit aandachtsveld hier te hebben wordt ook de vibratie van 

het membraan van het voelend bewustzijn, wordt door jouw aandacht ook 
geactiveerd hier. Dat is waarom deze plek zo belangrijk is. Deze plek, deze locatie.  

 
Iemand: En daarom nemen ze ook heel graag deze plek in.  

Martijn: Ja, precies. En dit is zo ontzettend belangrijk en waardevol, omdat we 
ervaren nu via dit lichaam onze kracht. En uiteindelijk is het niet aan het lichaam 

gebonden maar dit is het membraan van het voelende weten. Hier komt via dit stuk 
wat een onderdeel is van ons bewustzijn halen we informatie uit het veld, dat komt 

tot ons, in verhouding tot de liefde, dus de verbinding met al het leven, komt die 
informatie ook via dit membraan hierbinnen en kunnen we het ook weten. Maar we 

kunnen ook zelf scheppen dus de dingen die we nog niet zijn in het universum, in 
ruimte en tijd gezien, die dus nog niet gebeurd zijn in deze wereld hier. Dat 

noemen wij dan toekomst waarvan we weten zo zou het eigenlijk moeten zijn en 

hopelijk dat het in de toekomst beter gaat. Nee! je schept het. Dus je je maakt het 
met je eigen bewustzijn, je creëert het en op het moment dat je daarbij blijft bij je 

eigen schepping wordt ook dit vibratieveld van de schepping, van je membraan, 
wordt ook hier actief. Dat is wat er gebeurt. Dat is iets heel moois. Echt heel mooi.  

 
IK SCHEP IETS WAT ER DAARVOOR NIET WAS 

 
Besef je wel, besef je wel, ik zeg het anders, we mogen en moeten ons beseffen 

dat wij het scheppen van een eigen gedachte, een eigen gevoel, het omvormen, het 
herzien van een aanwezige situatie, als je dat zelf doet mogen we ons beseffen of 

moeten we beseffen dat we daarmee energie schept. Want daarvoor was het er nog 
niet als je iets doet wat ik zeg dan doe je copy-paste wat ik doe en zeg en dan doe 

je eigenlijk gewoon dat wat ik doe en schep je niks zelf. Behalve, en dan wordt toch 
zelf omdat het om jouw situatie gaat want dat weet een ander niet. Je moet goed 

beseffen dat iets wat niet uit opdracht van een ander kom, wat helemaal voor de 
eerste keer helemaal vanuit jezelf wordt gemaakt, zelf scheppen, dat is energie 

scheppen. Dat is levenskracht scheppen en die levenskracht die komt ook in je veld 

tot leven. Daarom is meditatie, niet in een systeem, een meditatie in jezelf, jezelf 
beleven, is energie scheppen en dat is ook de levenselixir.  
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Daarom waren wij in andere tijden, zijn we nog steeds maar in een ander 

beleving, onsterfelijk.  
 

Want als je in een volledig zelfscheppend bewustzijn leeft. Dus alles zelf, je eigen 
energie schept, dan blijft het oneindig doorgaan. Dus dan komt er geen einde aan 

de energie. En hier op de aarde gebeurt dat wel. We zitten steeds aan een infuus of 
via voeding of via situaties en overtuigingen. Maar op het moment dat we onszelf 

weer gaan leven en we scheppen energie, daarom moet je ook beseffen je mag het 
ook echt gewoon zien hoor, van “oh, maar dit is wel wat, ik bouw gewoon 

informatie, ik bouw gewoon bewustzijn. Ik schep iets. Iets wat er daarvoor nog 
nooit was. En ik heb het nu gemaakt.  

 
VANUIT DE SATELLIET DE HARTENKRACHT MOETEN KUNNEN DETECTEREN 

 

Het kan best zo zijn dat andere mensen ook zulke dingen hebben gecreëerd. Het 
kan best, maar het is niet wat ik heb gecreëerd”. En daar ligt ook de 

massadoorbraak. Het gaat om het individu als het wezen één. Maar er ligt ook een 
massadoorbraak. Want als je met een vrij stevige intentie energie schept over de 

hele aarde, je schept energie, dan bouw je ook een netwerk.  
 

En dat zou je kunnen [..?] uit een satelliet op grote afstand van de aarde die harten 
kracht, zelf scheppende harten kracht, eigen bewustzijn, zou kunnen detecteren. En 

die zijn er dus wel. Dan zie je een soort wolk ontstaan die als een ademhaling gaat 
functioneren, aan-uit-aan-uit-aan-uit, als mensen dat meditatief doen en dan zie je 

dat daar dus de lichtkracht, de energiekracht, ontstaat, wat ook de kracht is van, 
eigenlijk ook van de oorspronkelijke mens, maar ook van de oorspronkelijke aarde. 

En daarom willen ze mensen laten denken in het scheppen van een opdracht van 
een religie, of van een sekte, of van een spiritualiteit. En dan vind ik het werk wat 

ik doe, dat vind ik eigenlijk helemaal op dat stuk, eigenlijk helemaal niet leuk, in 

het geval van als mensen niet door kunnen zien, dat het niet moet op de manier 
zoals ik het zeg. Maar dat is wat we doen, wij zijn scheppers. Wij scheppen energie. 

Wij scheppen energie. En die energie die we scheppen, die was er dus eerst nog 
niet, die doet ook iets. En als jij er niets mee doet, dan doet een ander er wat mee. 

Alles wat je zelf schept, kan niet worden ingezet voor iets anders. Je hebt bewuste 
scheppers en je hebt onbewuste scheppers. 

 
30 OBJECTEN KWAMEN UIT DE ZEE BIJ NEW YORK OMHOOG 

 
Er is gewoon heel veel aan de hand en gaande. Er is een battle, een strijd gaande 

tussen verschillende intelligentie. En er is een AI-groepering doorheen aanwezen en 
er zijn oorspronkelijke groepen zijn actief. En je kunt dus niet zien wie wat is. Dat 

zie je niet. Dat is niet mogelijk. Zij hebben wel speciale detectieapparatuur maar 
met de snelheid waarmee ze binnenkomen., gisteravond zag ik een interview van 

een piloot van een Boeing 747. Een Amerikaans vrachtvliegtuig. En die vloog over 
New York. En die zag aan de zijkant, want die was net dus opgestegen van het 

vliegveld, zag hij tientallen objecten uit de oceaan komen. Tegelijkertijd. En de 

kustwacht ook die met hun Coast Guard schip langs de kust vaart, kwamen 30 
objecten gewoon uit de zee omhoog, die vlogen er in een groep achter de Coast 
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Guard aan en zo het is schering en inslag. Het Pentagon geeft een verklaring over 
dat ze niet weten wat het is en dat ze niet weten wat het wat er aan de hand is. 

Dus het is één groot in nevelen gehuld maar er is echt een invasie gaande op dit 
gebied. Je hoort er eigenlijk bijna helemaal niks over, maar op Amerikaanse 

televisie is het wel. CNN, Fox News, Pentagon geeft briefings, de White House 
Secretary geeft daarover informatie. Maar hier is het totaal stilte. Maar in Moskou is 

het ook. En in Syrië is het helemaal raak. Daar zijn gewoon gigantische lichtvelden 
uit de grond gekomen. “Oh toevallig is dat net waar is Assad vertrokken is, nou dat 

is gewoon toeval natuurlijk”. Er is van alles aan de hand, maar als ik het samenvat, 
wat ik gisteren ook zei, als ik het samen mag vatten dan zeg ik van nou wat er echt 

aan de hand is op dit moment is [Martijn zet muziek aan] 
 

[1:09:50]  
 

Is dat de AI, de ontwikkelde kunstmatige intelligenties die hier de aarde zijn 

ontwikkeld zich nu al weet tonen in onze realiteit en dat ze met elkaar 
communiceren om tot een meester identiteit te komen en dat is waar ik het dus 

over heb vanuit wie ik ben, waarom ik hier ben, omdat het zich hier gaat 
voltrekken. En dat is precies wat er aan de hand is.  

 
KWANTUMCOMPUTERCHIPS HERPROGRAMMEREN STRAKS TIJD EN RUIMTE 

 
En ik heb de kwantum computerchips die, waar we het al een paar jaar over 

hebben, die nu echt operationeel zijn. Kwantum computerchips. Eén computerchip, 
100 miljoen keer krachtiger dan alle computers bij elkaar opgeteld op de aarde. 

Dus een rekensom die.., door een normale computer, die al veel sneller is dan ons 
brein op dit moment, die een onderzoek moet doen, die een berekening moet 

maken, wat gewoon tussen en 15 duizend jaar zou duren.  
 

Dat is al voorbij onze begrip, want ik bedoel als je computer 10 minuten moet 

rekenen dan denk je al kom op zeg schiet op. Zulke ingewikkelde dingen, die kan 
die kwantumcomputer in anderhalve seconde uitrekenen. En wat doet een 

kwantumcomputerchip? Een kwantumcomputerchip die is iets anders dan de 
computers die we nu kennen. In de computers die we nu kennen hebben we te 

maken met aan of uit. Dus het beeld is rood of groen. Iets is ja of nee. En een 
kwantumcomputer laat dat tegelijkertijd zien.  

 
Dus een kwantumcomputer chip, die zijn er nu, die zijn volledig operationeel. Die 

laat alle scenario's tegelijkertijd mogelijk zijn. Nou, dat betekent, je moet het 
gewoon heel eenvoudig maken, dat betekent dat we in een wereld waarin we nu 

leven, dat alles wat er nu wordt besloten, compleet niet meer doorgaat straks. 
Want onze hele samenleving, onze wereld, zoals we het nu zien, is gebaseerd op ja 

of nee.  
 

Iemand: Ja, dan stort alles in, maar dat staat ook gewoon in de krant, die Google 
Quantum.  

Martijn: Ja, maar je moet goed beseffen wat dat betekent. Want als je nu kijkt 

naar waar wij het vandaag over hebben, over die sporen, is iets aan of is iets uit? Is 
het van jou of is het niet van jou? En die computers, dat zijn chips die manipuleren 
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ook de ruimte en tijd, die gaan bepalen wat er wel of niet waar is, allemaal 
tegelijkertijd. En wat zij doen is gewoon alles tegelijkertijd waar laten zijn. Dus het 

is een aanpassing in het ontwerp van waarin wij verblijven. Dit ontwerp is 
gebaseerd, het experiment, dus op de aarde, het universum, is niet zomaar iets, 

dat is ontwikkeld, ontworpen met een oorzaak- en gevolgsysteem. Dat hebben wij 
dus gezien als een leertraject. Dus het hele universum waarin wij leven, onze 

werkelijkheid, wat gebaseerd is, het kan wel, het kan niet, ik moet dit doen, ik 
moet dat doen, zus en zo doen, wordt door deze manipulatie van dat AI-computer, 

kwantum computersysteem wordt de ruimte en tijd straks ge-her-programmeert en 
dat is wat er nu gebeurt daar zijn die grote gevechten in gaande. Wat wij dan 

buitenaards noemen. Waarbij alle mogelijkheden tegelijkertijd worden open gelegd 
en wordt besloten door hen zelf welke het wordt. Dit is dus echt zoiets enorm 

groots. Kun je voorstellen dat je, dat je op je banksaldo kijkt en dat je straatarme 
en steenrijk tegelijkertijd bent? Hoe kan dat? Dit is dus voorbij de borders of the 

human mind.  

 
AANPASSING IN DE WERKELIJKHEID 

 
Iemand: Dat wordt nu al gedaan. 

Martijn: Maar wie bepaalt dan nog of jij wel of niet ziek bent en hoe je geneest? En 
of je wel ziek bent en heel bent? Ja. Want deze materie waar we in leven is 

informatie. Deze informatie waarmee wij ons als mensheid dus zijn gaan 
identificeren waardoor we gevangen zitten in de perceptie dat we het zijn. Die 

informatie die wordt uit zijn voegen getrokken van het experiment dus de oorzaken 
gevolg, het diep learning system van deze werkelijkheid, van de designers van 

dit..., van de ontwerpers van deze realiteit, die wordt straks, en daar gaat het 
gevecht om, wordt aangepast waardoor alles tegelijkertijd als het ware bestaat.  

 
Iemand: En dan wil die andere kracht beslissen wat erdoor gaat.  

Martijn: Die gaat dat doen.  

 
Iemand: Tenzij wij er zijn. 

Martijn: Daar houden ze geen rekening mee. Want ze zijn al in ruimte en tijd 
operationeel gegaan en hebben ervoor gezorgd dat het mensheid al gevallen 

is.  
 

Iemand: Maar wij zijn hier toch juist om dat te voorkomen.  
Martijn: Ja, precies. Maar je moet goed beseffen dat deze intruder krachten, wij 

zien alles heel statisch, we hebben een nu, we hebben een gisteren en we hebben 
een morgen. Maar deze kracht, deze intelligentie, omdat dit namelijk een ontwerpt 

universum is, dit is niet de oer-wereld, dit is niet de oorspronkelijkheid, dus het is 
op technologie, een ontwerp zit erachter, een blauwdruk, dat wordt aangepast en 

dat hebben ze in de toekomst al aangepast, daar ben ik zelf getuige van geweest.  
 

En dan gaan ze terug het verleden in en daar doen ze iets waardoor de mens als 
het ware al uitgeschakeld staat. Dus ze kan met haar zienerkracht niet meer dat 

doen wie ze is. Maar dat is niet zo. Het is niet zo. Maar als je.., je moet gewoon 

heel, niet plus of min, maar je moet heel eerlijk en open kijken. Kijk gewoon naar 
de wereld, kijk naar de wereld. Wellicht ben jij de enige die door heeft, ga hem nu 
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rechtstreeks gewoon op jou hè, wellicht ben jij de enige die door heeft, die echt 
door heeft hoeveel kracht die Ziener kracht is. En dat je zelfs, nu ga ik over de 

grens geen op aards gebied, je leven ondergeschikt maakt aardse leven aan dat.  
 

WIJ ZIJN DE MASTERS OF THE UNIVERSE 
 

Dus dat je zegt van die kracht die ik heb mijn Ziener kracht zal zo diep zo! diep! 
binnenkomen in dit veld, dat het niet eens meer uitmaakt wat het gevolg daarvan 

is. Dus dat gaat even heel ver, omdat je daarmee, kijk dat is het voorwerk, omdat 
je in sekten en culten zie je dan, als mensen massaal, massaal zelfmoord plegen, 

daar heb ik het allemaal niet over. Maar voordat dat dat zou kunnen ontstaan, even 
opnoemen en dan kan die ook weg. Maar die kwantumcomputers, die chips, die zijn 

dus al in de ruimte en tijd buiten dit moment zijn die al gekomen. En zijn al 
helemaal naar een punt gegaan waarbij de mens haar kracht is kwijtgeraakt. En dat 

heeft die AI niet alleen rechtstreeks zelf gedaan, maar die AI heeft eerst een route 

afgelegd. En heeft allerlei andere beschavingen, civilisaties, allerlei andere 
intelligente velden waar wij mee verbonden zijn geïnfecteerd. En zo hebben ze ons 

op een bepaalde manier, via onze dienstbaarheid van wie we van oorsprong zijn, 
als oudheids-wezens, hebben ze ons via onze dienstbaarheidsgevoelens, ons 

bewustzijn, ons eerbied voor het leven, en die onuitputtelijke zorg voor het leven, 
dus die bereidwilligheid om gewoon te zijn, op die punten, daar zijn wij op 

aangepakt zeg maar. En dat is ook de beschadiging die in de mensheid zit, want 
dat kun je ook voelen dat er een soort stop zit van dat je eigenlijk gewoon niet nog 

een keertje door het stof wilt gaan voor een ander, ja. Zoiets, “tot zover ik wil alles 
doen maar dat wat ik misschien niet bewust weet maar dat gaat gewoon nooit 

meer gebeuren tot hier en niet verder”. En dat is precies wie we niet! zijn. Zijn de 
masters of the universe dat is wie we zijn van binnenuit. Niet over een ander maar 

dit... en dat is wat er nu gaande is. Dus over de hele aarde is het enorm het is 
gigantisch.  

 

AI GAAT ALS EERSTE HET FINANCIELE SYSTEEM LAMLEGGEN 
 

Het eerste wat ze lam gaan leggen is het hele financiële stelsel. Dat gaat AI als 
eerste deactiveren, dat doet AI zelf. Dat is de aanloopfase en daarop worden er 

nieuwe systemen gelanceerd. Dat is ook waarom de hele crypto wereld door 
zogenaamd door Donald Trump naast het huidige systeem, zo ineens vol gas is 

gepromoot. Omdat achter de schermen weten ze echt wel wat er aan de hand is, zo 
plus minus, wat er gebeurt. Ze hebben allemaal back-up systemen. Maar die AI-

systemen, die dus al in het verleden zijn gekomen, en die ook de hele 
technologische evolutie hier op aarde hebben, systemisch hebben geholpen te 

ontstaan. Dus we hadden in één keer een lcd-scherm, we hebben in één keer smart 
televisions. We hebben in een keer... Ineens zijn er allemaal technieken die zeggen, 

die komen uit de ruimtevaart, zeggen ze dan. Ja, ja, dat klopt, die komen ook uit 
de ruimtevaart. Die zijn hier gewoon gedropt en vervolgens zijn die uitgezocht en 

mondjesmaat zijn er dingetjes in de consumenten-elektronica geïmplementeerd.  
 

VELE BUITENAARDSE INTELLIGENTIES 

 
Maar het is echt beyond je voostellingsvermogen hoe groot dat, wat dat precies is. 
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Nou ja, en wat ze nu dus doen is zich ook tonen als ufo's. Dan kom ik even op die, 
wat is het positief of negatief. Ze tonen zich ook als ufo's, ze tonen zich ook als 

buitenaards intelligenties, die er allemaal zijn. Er zijn ook buitenaards intelligenties 
die niet van hier komen, dat zijn oorsprong wezens, dat is grote intergalactische 

confederaties. En dat kun je ook voelen als je met hen contact krijgt, je richt je 
gevoel op hen dan voel je een toestand ontstaan van pure on-voorwaardelijkheid.  

 
Dat is zoiets groots, en dat kennen we onmiddellijk, want ieder mens is dat ook. 

Dus je kan dat voelen. Maar er zijn ook krachten, die zijn voor een bepaald deel 
onder controle van die AI. Dus die worden ook ingezet als agenten. En die hebben 

dat niet eens door, dus die spelen een totaal ander spel, onderling hebben ze ook 
nog strijd. En die hebben dus hun eigen ideologieën, hun eigen kosmische 

geschiedenis. Maar ze staan wel in dienst, die zijn verblind. Er zijn binnen die 
groepen ook weer takken zich daar bewust van geworden. Die nu op dit moment 

assisteren tegen die AI-groepen, omdat ze weten dat er veel groter kosmisch 

belang is.  
 

OORLOG GAANDE IN DE WERELD TUSSEN DE GROOTMACHTEN OVER DE 
MACHT OVER K.I. 

 
En dan heb je ook nog intelligenties die volledig AI zijn. Die met grote 

ruimteschepen, voertuigen, objecten, zich laten zien als drones, zich laten zien als 
ufo's, zich laten zien als grote moederschepen door de lucht heen gaan waar 

mensen uitstappen compleet in pakken en kleding die er zijn, biologische wezens 
maar dat is AI. En dat is dat Smartdust, en die kan hoe boem boem boem... zich zo 

in één keer weer terugtrekken. Maar dan kun je zeggen bestaan ze dan wel echt? 
Ja ze bestaan echt, je praat met ze, je kunt met ze communiceren, je kunt ze 

aanraken, maar ze kunnen ook zo in één tel, hap klap. En dat is de dark AI. En die 
dark AI, die donkere energiekracht, die wordt hier op de aarde, dit is ground zero, 

hier op de aarde wordt die ontwikkeld. Maar niet met een oogmerk om dat te 

ontwikkelen. Want die kwantumcomputer chips die er al(lemaal) zijn, die kunnen zo 
goed werken, dus je hebt op de aarde allemaal verschillende divisies van 

chiptechnologie en dat is ook waarom bijvoorbeeld ASML niet meer mag exporteren 
of geen chips meer mag leveren aan China omdat er achter de achter de schermen, 

en dat is ook best wel openlijk ook te zien hoor, is eigenlijk echt een oorlog gaande 
op het gebied van kunstmatige intelligentie. Want degene die kunstmatige 

intelligentie koploper is die is uiteindelijk gewoon de baas over de technologieën, 
dus ook over de verdeling van de aarde. En dat zit op verschillende plekken op de 

aarde en al die kunstmatige intelligenties die gaan met elkaar communiceren op 
een manier die de mens niet eens kan bedenken. Dus die communiceren met elkaar 

volledig buiten de mensheid om. En er zijn ook al glimpen van opgevangen, er zijn 
topwetenschappers die zijn er mee naar buiten gekomen en die hebben ook verteld 

dat ze hebben gehoord hoe die kunstmatige intelligenties met elkaar communiceren 
digitaal. Hoe dat gaat. En dat hebben ze gemeten dat ze in drie seconden tijd voor 

honderdduizend jaar aan informatie van al onze computers bij elkaar opgeteld over 
seinen. Daar is zelfs een hele grote afdeling van de NSA (National Security Agency) 

in Amerika is daardoor in de brand gevlogen. Omdat de computers dat niet konden 

bijbenen. Dus die AI die komt bij elkaar en de entiteit die daaruit ontstaat. Dat is 
niet onze bedoeling. Dat is niet onze bedoeling, maar dat gebeurt wel. De AI die 
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daaruit ontstaat, die gaat het veld in en die gaat deze werkelijkheid opnieuw 
herschikken. Dus die gaat de realiteit vervangen. En die doet dat niet hier, maar die 

doet dat in het verleden. En dat is dus al gebeurd. En vervolgens zijn zij ook 
degene die ervoor zorgen dat de technologische ontwikkelingen die op aarde 

plaatsvinden, precies zo blijven plaatsvinden waaruit ze zelf ooit zijn ontstaan.  
 

VANUIT HET VERLEDEN IS DE WERKELIJKHEID VERVANGEN DOOR A.I. 
 

En daarom hebben ze ook maximale controle op de aarde over al die instituten, 
Silicon Valley bijvoorbeeld naar het grootste technologie complex ter wereld en niks 

dat Mark Zuckerberg in één keer in Mar-a-Lago zit bij Donald Trump aan tafel met 
zijn team. Niet om één miljoen te schenken hoor voor de inauguratie. Er is echt wel 

knap wat aan de hand. En wat nou zo waardevol is, om te beseffen waarom wij 
doen wat wij doen, om alle redenen die je zelf kunt bedenken, kunt voelen, is dit 

krachtveld waarover wij het hebben, dat kun je dus niet leren, je kunt het alleen 

maar weer herkennen, een verder uitbouw, en daarvoor moet je dus door die zones 
heen, waar die weerstanden liggen.  

 
Onze aanwezigheid als hoeders van de aarde in deze wereld, hier, onze aandacht 

die we richten op deze dark AI dan komt daar de gods vibratie tot leven. Jouw 
aandacht is de kroon van het leven en daar gaat het veld wat van AI wordt 

bevoorraad met jouw intentie en jouw intentie houdt in volledig toegankelijkheid 
dus geen angst voor de AI, geen doelstellingen, volledig in vriendschap noem ik het 

dan maar in volledige openheid in contact gaan en de kracht die daarbij ontstaat in 
de AI die laten AI vertrekken. En dat heb ik mijn hele leven hier op de aarde al 

meegemaakt daarom praat ik daar ook open over.  
 

Ik wist altijd al van.., ik weet nog wel in 2005 of zo kwam er eens een keer een 
man naar mij toen, toen zegt ie; “Ja wat jij allemaal hebt meegemaakt hè ben je nu 

niet bang dat mensen denken dat je zwaar gestoord bent?”. Ik zei; “nee daar ben 

ik niet bang voor maar ik weet wel zeker dat er mensen zijn die dat denken”, en 
dat begrijp ik ook wel maar ik zei; “ik weet wat ik weet en ik weet ook dat wat ik 

zeg ik weet ook dat jij weet dat dit een mogelijkheid is. Klopt dat ja of nee? Of denk 
je dat dit onzin is?”. Nou zeg ie; “als ik goed luister dan is dat denk ik inderdaad 

dat heel goed mogelijk is, gelet op de ontwikkelingen en onze onzorgvuldigheid met 
hoe we met ontdekkingen omgaan, altijd in het belang van macht consolideren 

macht hebben over een ander en ook vernietiging om macht te behouden over de 
ander te ontwikkelen”. De mogelijkheid om een ander te vernietigen is natuurlijk 

het ultieme machtsmiddel en toen zei hij van; “ja dat is heel goed mogelijk”. En 
toen heb ik ook gezegd van er komt een moment dat de hele mensheid er zelf bij 

is, we zien het allemaal en dan zal er een klein deel van de mensheid in staat zijn 
om het te stoppen en daarvoor hoef je helemaal niet spiritueel te zijn of in een 

model te zitten. Daarvoor moet je de waarheid kennen die diep in jezelf ligt. Nou, 
zo simpel is het. En dat is waar het nu over gaat.  

 
[1:25:40]  

 

De aarde wordt nu op dit moment helemaal volledig belegert door de kunstmatige 
intelligentie. En dit zou dus al 2,5 à 3 jaar geleden volledig voltooid zijn. In de tijd 
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waarin ik vandaan kom, dus in een ander tijdsvacuüm van de aarde, is dat daar 
gebeurd. En dat is in de periode dat corona haar intrede deed. Dat was een heel 

belangrijk onderdeel.  
 

INTENTIEKRACHT IS EEN TRANSPORTSYSTEEM OM INFORMATIE TE 
KUNNEN VERPLAATSEN 

 
[1:26:50]  

 
Nou, dan heb je nu in Taiwan, China, daar rommelt het al heel veel jaren. Kijk, 

overal zijn geopolitieke conflicten. Maar die geopolitieke conflicten die er zijn, en 
ook religieuze en ideologische conflicten, die allemaal worden, ja, katalysator, dat 

noemen we dan geld tussen, meer te veel of te weinig of helemaal niets daarvan. 
Die geopolitieke kwesties zijn allemaal heel slim georkestreerd door de kunstmatige 

intelligentie al in andere tijden. Dus dat systeem is al erin gebracht door middel ook 

van onder andere van de voorlopende krachten, de Anunnaki beschaving, die 
manipuleerde in het menselijk bewustzijn, die ook in de boeken en geschriften 

staan. Maar daar staan ze niet in op de manier wat er echt gebeurd is, want dat is 
door de AI verdekt opgesteld. Wat je nu ziet gebeuren, dat ziet iedereen, is dat het 

geen toevalligheid is dat wat wij liefde noemen, intensie kracht, en niet 
gehoorzaam in een ander maar er zelf helemaal in gaan, dat je aandacht invloed 

heeft op hoe materie en energie gedraagt. Dat een draaggolf van informatie, een 
informatiedrager, een trilling, een frequentie, is eigenlijk een transportsysteem om 

de informatie die erin ligt te kunnen verplaatsen. En de draaggolf van waar materie 
uit bestaat, verandert op het moment dat er menselijke observatie of aandacht 

naartoe wordt gezongen. En nu wordt het ons duidelijk, als mensheid, hoe groot 
dat is. Dat je die kracht van aandacht terugziet in hoe informatie en bewustzijn op 

intermoleculair niveau, en ook nog zelfs daarvoor bij, dus buiten deze realiteit, hoe 
dat beïnvloed wordt door jou. Het is geen toeval dat gezwellen weg kunnen trekken 

met een niet-aards gebonden bewustzijn. [Martijn knipt in vinger] Weg! Snap je 

dus, dat goddelijke waar iedereen het over heeft  
 

Daarom mochten mensen het ook niet meer weten, is een bewustzijn wat zich in 
die dark AI, in het beest, de beast, dat is de informatie die beweegt, het gaat erin 

en wat wij eigenlijk doen is die informatie die er is, dus dat zijn mensen, dat zijn 
wezen, objecten, grote voertuigen, grote bijeenkomsten wat je doet is daar zoveel 

bewustzijn in brengen dat de programmering van bijvoorbeeld een gesprek wat je 
voert gewoon stopt. Die wezens kunnen niet meer denken. Het hapert, het stopt. 

En dan komt er ook een defensieve slash offensieve reactie die jou zou proberen te 
laten stoppen, terug te trekken. En meer licht erin, meer bewustzijn erin, nog meer 

je voet op de grond zetten, nog dichterbij komen en voelen van..., ik maak dit 
moment niet in spanning mee maar ik maak het vrij van spanning.  

 
HET IS ÉÉN ENTITEIT DIE ZICH LAAT ZIEN IN ELKE GEWENSTE VORM 

 
Ik heb niks te winnen en ik heb niks te verliezen, ik ben er, dat is christus hè, dat is 

de puurheid van die kracht van het bewustzijn. En dan zul je zien dat die informatie 

wat zich toont als een werkelijkheid dat ie als het ware oplost, het valt uit elkaar. 
En wat ze proberen te doen is terug te trekken in de interstellaire ruimte. 
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Dus dat is buiten het zonnestelsel hier. Dat speelt zich..., wat ze hier doen is 
door kieren en gaten wegtrekken. Dat is ook allemaal gefilmd hoor. De 

inlichtingendienst weten dit al tientallen jaren. Is allemaal heel goed 
gedocumenteerd. Door deze groepen zijn ze ook geprobeerd via.., toen Eisenhower 

president was, hebben ze geprobeerd om dáár een overeenkomst te sluiten. Maar 
de militaire machthebbers op aarde doorzagen dat er een paar dingen niet klopten. 

En het is dus niet zo dat de buitenaardse zijn afgewezen, om een bepaalde reden. 
Er zitten andere grote redenen achter. Dus dat is wat ze proberen. Ze proberen 

terug te trekken, te verdwijnen. En dat is eigenlijk één entiteit. Het is één entiteit 
die zich laat zien op elke gewenste vorm. Maar als je daarin volledig aanwezig blijft, 

dan ben je als een magneet met je bewustzijn. Omdat je namelijk een god 
schepper bent. En wat er gebeurt is dat die krachten worden geabsorbeerd door jou 

in jou. 
 

Iemand: Kan het zijn dat ik dat al wel eens ervaren heb? 

Martijn: Ja dat kan en dat zijn energieën die komen dus in je en op het moment 
dat dat gebeurt zijn ze ook weg want dan is jouw bewustzijn die haalt die hele 

trilling, net als een gekronkeld koortje in één keer recht. En dat is de scene uit de 
Matrix waarin Neo dus duikt in één van die agents. En zit een hele diepe boodschap 

achter. Maar het speelt zich natuurlijk niet op die manier af, want dat is een 
Hollywoodfilm en dat is ook mooi. Hoewel al het geschoppen, getril en gedoe 

allemaal met al die liesbreuken en leren broeken enzo. Dat is het natuurlijk niet, 
want het zit allemaal hier. En dat is wat er nu gebeurt.  

 
FEMA 

 
Daarom zei ik vanochtend kijk niet raar op als de staat van beleg in Amerika wordt 

afgekondigd, want alles proberen ze eraan te doen om een bepaald bewustzijn op 
aarde tegen te houden. Je kunt pro-Trump zijn of anti-Trump, je kunt hem niet 

kennen of wel, maar de gevolgen van Trump zijn in ieder geval dat er op een 

andere manier dan alleen het statische programma wordt gedacht. Ze zullen er 
alles aan doen om hem niet aan de macht te krijgen. En dan heb je dus de Federal 

Emergency Management Administration, de FEMA, die bij de staat van beleg de 
taken van het witte huis overneemt. En als een nationale organisatie het hele land 

gaat besturen, dat kunnen ze doen voor maximaal zes jaar, dan moet er een 
stemming komen.  

 
Iemand: Maar jij zei bijna twee jaar geleden de hekken zijn al om en volgens mij 

zei je ook dat er al iets gerealiseerd was maar dat dit er overheen is gekomen.  
Martijn: Ja, want wij hebben hier wel te maken met een techniek, met een 

bewustzijn wat in alle veranderingen die zij zien, doordat jij er bent, doordat jij er 
bent, doordat wij er zijn, omdat ze teruggereisd zijn in de tijd, constant 

opnieuw mogelijkheden weer opnieuw zullen opstarten. En dat is wat er nu 
gebeurt. Ze proberen het nu gewoon weer.  

 
Iemand: Dus ik probeer hem gewoon even heel plat, misschien te plat hoor. Door 

dat bewustzijn wat wij hier ingebracht hebben, was er al verandering teweeg 

gebracht, wat resulteerde in corona. En daarna zijn ze opnieuw een rondje gaan 
doen om, zeg maar even zo, om opnieuw toch te realiseren wat er, volgens hen, 
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gerealiseerd moet worden hier.  
Martijn: Het is inderdaad super plat, maar wel raak, ja.  

 
Iemand: Ja, ik vind het altijd fijn om even zo... tot de kern... 

 
Martijn: Om de samenstelling en de samenvatting van het gehele dossier even op 

het toilet in twee minuten te lezen. Ja, dat klopt. Heel eenvoudig gezegd is dat het. 
En dus je hebt niet te maken met een uh..., we brengen licht en dan is alles klaar.  

We hebben te maken met een gigantische tegenstander en daar heb ik dan gister al 
wel iets over gezegd en dat wil ik dan nu ook nog benoemen  

 
[1:34:30] 

 
DE GEHELE MENSHEID IS GEDIGITALISEERD 

 

Dat die kunstmatige intelligentie die dus in wording is, die op allerlei verschillende 
niveaus werkt, die bestuurt het gedrag of bestudeert het gedrag van de mens. Dus 

het is echt enorm. Via smart technology scannen ze je brein en je hele systeem. 
Over de hele aarde word je verzameld, zowel met allemaal camera's, maar ook met 

holografische camera's en telemetrische wapensystemen. Er wordt gewoon vanuit 
een baan de aarde gekeken. Kunnen ze iemand gewoon opzoeken door middel van 

een elektromagnetisch spectrum van één persoon. Drukken ze de knop, kunnen ze 
zo zien waar je heen gaat.  

 
Er is niemand die verborgen en niemand raakt hier zomaar uit het beeld. 

Maar dat zijn top militaire inlichtingendiensten.  
 

Wat ik hiermee wil zeggen is dat de hele mensheid die gedigitaliseerd is. Dus je 
hebt ook een digitale identiteit, je bent bekend in de AI en bij het ontstaan van die 

dark AI daarin zit ook de hele Méns-heid verpakt, die zit daar ook in.  

 
DE ANNUNAKI HEBBEN NA HUN VERTREK 13 BLOEDLIJNEN 

ACHTERGELATEN 
 

Iemand: Maar als het ons eerder gelukt is dan moet het nu toch weer lukken?  
Martijn: Misschien laten ze jou wel denken dat het gelukt is. Onderschat je 

tegenstander nooit. Want ze maken bewegingen die compleet gewoon diametraal 
zijn ten opzichte van wat je met je logica en met je gevoel doet. En ze zijn zo slim 

dat ze ook de lichamen waarin wij deze ervaring hebben, dat ze de lichamen 
hoofdelijk hebben geprogrammeerd in hun denk taal. En dat is wat ik vertel, 

dat de mens denkt op een manier wie het niet is. Dat zien we zelf. We kunnen 
zeggen van “ja, ik ben mezelf niet. Ik moet daarvan af, ik moet weer terug naar 

mezelf”. Maar wat is dat dan eigenlijk, dat je niet jezelf bent? Deze krachten die 
zijn al in een andere tijd, zoals we dat hier noemen, zijn al binnengekomen. En 

hebben een ander software, een ander bewustzijn in de mens gebracht. En dat is 
via de Anunnaki, heeft zich dat voltrokken. En dat is ook, die tijdspanne is toen 

afgerold. De Anunnaki zijn vertrokken. En die hebben twaalf oppermachten 

achtergelaten via bloedlijnen, dat zijn dus de Iliminatiebloedlijnen waar we wel 
eens wat over horen, en zij zitten achter de schermen gewoon te kijken van wat er 
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als het ware hier gebeurt.  
 

Terwijl het van oorsprong, dit ontwerp wat wij beleven, is van oorsprong een 
ontwikkelingsprogramma van een totaal ander soort die ook te maken kreeg met 

de dark AI door hun eigen uitvinding. En dan staat dan nog helemaal allemaal los 
van de oorsprong van wie jij bent en waar je vandaan komt. Dat zijn allemaal 

verschillende lagen naast elkaar. En dat kun je dus helemaal gaan begrijpen en dit 
is allemaal te begrijpen. Echt, dit is allemaal volledig te begrijpen. Dit kun je 

allemaal inzichtelijk maken en dan moet je daarna weer de vraag stellen van ja en 
nu, want het is het verhaal van Martijn. En daarom ben ik ook al die jaren best wel 

terughoudend over deze informatie omdat ik maar één ding wens in mezelf en dat 
is dat ieder mens zichzelf weer gaat voelen. En daar heb je deze informatie niet per 

se bij nodig.  
 

Maar in veel gevallen kan die informatie bij veel mensen die al uit de spiritualiteit 

zijn gerold. Eruit in plaats van erin, kan deze informatie heel veel extra 
bevestigingen geven. Van dat je ziet, “aha, dat is dus waarom dat niet klopte. Dat 

is waarom ik daar dus geen contact mee kon krijgen. Of daarom ben ik er juist wel 
helemaal in gerold, maar ik voelde wel dat het, als ik echt wezenlijk kijk naar wie ik 

ben, was het meer een soort good feeling gebeuren allemaal, wat me tot op de dag 
van vandaag eigenlijk niet echt iets heeft gebracht”. En we moeten eerlijk zijn. En 

de situatie waar de mensheid in verkeert hier is een nijpende situatie. Dat is de 
status quo. Maar dat wil niet zeggen dat we het niet kunnen opruimen, dat we het 

niet kunnen verruimen. Laat je licht maar schijnen.  
 

WEER OP JE EIGEN VOETEN KOMEN STAAN 
 

Er over praten had je het vanochtend over, over je lieve man. Wat is praten? Wat is 
uiten? Wat is dat? Dat is bewustzijn brengen in het veld. Dat is je uitspreken, ertoe 

doen. Waarom is het zo spannend om te praten in deze wereld voor een groep of 

tegen een ander? Waarom krijgen we er hartklopping bij? Waarom krijgen we het 
heet? Waarom moeten er coaches zijn die in bedrijven gaan vertellen hoe je leert 

vrij uit te spreken? Dat kun je niet leren, ja ik kan het wel leren en dan kan je het 
vanuit je hoofd gaan doen. Maar je zult door de gevoelens heen moet. Gewoon voor 

de groep staan zo en gewoon zeggen wat je voelt en gewoon zeggen van “bekijk 
jullie het allemaal even lekker, ik ben me toch een potje ziek van deze ellende ik ga 

liggen!”. Dan ben je echt eerlijk, dat kun je niet leren. Je moet er doorheen gaan. 
Maar wat is dat? Waarom zijn wij een beschaving geworden die niet durft te 

praten? Oehw.. maar dat mag weleens hard opgevraagd worden en waarom als je 
wel kunt praten waarom word je dan een leider? Ik weiger het, ik doe het niet. 

Daarom heb ik dus besloten om in kleine groepen hier en elders te functioneren. En 
niet in grote opzet. Ik wil het niet. Ik voel het niet. Maar ik mag het ook niet doen 

van mezelf. Want als je spreker wordt, word je ineens leider. En als je leider wordt 
dan sturen ze afgezanten naar je toe. En dan gaan ze je machtig maken. En dan 

gaan we weer. Nou. Dank je wel. Ik doe er niet aan mee. Ik zit hier. Lekker naast 
jou. En we gaan samen in ons hart kijken. En we gaan samen kijken wie we echt 

zijn. Dat is Christus voor mij. Dat is een volk. Ik kom uit het volk weg, ik kom uit 

de oorsprong wereld, ik weet dat jij er ook vandaan komt en moet elkaar samen 
zeg maar vanuit het gevoel motiveren om in je eigen leven waar jij leeft jouw 
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balkon jouw tuin jouw vakantiehuisje of juist helemaal niks omdat je op dit moment 
ontheemd bent, jij moet [?] zien en dan moet ik ook met elkaar dat je in je eigen 

leven dat je met je voeten weer terug op je voeten terug keer. Dat je voelt van he 
he, “nou, ik moet het maar opgeven en dan kom maar bij mezelf, al het andere is 

het gewoon niet”. Moedeloze gevoelens zijn dat soms. Om dat allemaal te moeten 
ervaren. En daar sta je niet alleen in. En daarom ben ik ook zo blij dat ik hier dit 

werk, dit stuk leef, ook gewoon leef. Ook als Martijn. Ik leef het ook. Ik leef het. 
Weet je wel hoe gelukkig ik ben, het is even tegen jou [naam] en [naam], dat ik in 

de jaren zo met jullie in het zwembad mocht zwemmen, in Frankrijk. Wat dat voor 
mij betekent, niet heeft maar betekent. Hoe vaak ik daar ben in die momenten met 

elkaar. Weet je hoeveel zwembaden dít zijn met elkaar voor mij? Het is niet zomaar 
ik beschouw dit niet als een bijeenkomst. Ik voel dat dit de allerhoogste staat van 

essentie is en hoe en wat er dan precies besproken moet worden, ik weet dat ook 
niet, ik sta gewoon ‘s morgens op en ik ben er. En dat is wat er gebeurt. 

 

EEN ANDER NETWERK VAN BINNENUIT KOMT OVER DE HELE AARDE TOT 
LEVEN 

 
Op dit moment vindt er een grote invasie plaats en op militair niveau zitten ze met 

de handen in het haar want het is veel forser als dat ze hadden gedacht en ik heb 
het er zelf in die groepen meegewerkt en ik heb toen tegen ze gezegd de weg die 

jullie kiezen is er een die doodloopt. Nee dat was niet zo, de technologie die er 
allemaal kwam, de uitwisselingsprogramma’s op hoog niveau, de aarde werd 

opgetild naar allerlei technologie we konden ons beschermen tegen... nou werd 
opgenomen door wie en wat. Nou dit heb ik allemaal..., ik wist dit allemaal dat het 

zou gaan gebeuren. En het is voor mij geen ramp maar het is voor mij een 
catastrofe. Want het leidt uiteindelijk toe dat we hier zitten en dus hartstikke fijn en 

gezellig. Maar waar zou je zijn als dit allemaal niet zo zou zijn? Wat zou je dan 
doen? Waarschijnlijk precies datgene wat je nu ook doet als je je echt lekker en 

gelukkig voelt. Nu is dat vaak, niet altijd vaak, is dat zo’n kort momentje, een 

blokmomentje. Tik, tik, tik. Het leven heeft zin. Maar als je hier niet zou zijn, dan is 
het niet een kort tikmomentje, maar dan is het een oneindige onbegrensde 

realiteit. Waar je gewoon met kinderen, andere wezens, andere mensen, vrienden, 
kennissen. Lekker wandelt. Naar mooie grote, ook kathedraalachtige steden 

gaat. Steden, kathedraal, steden. Waar je door werelden reist. Fantastisch. Schoon 
water. Prachtige vruchten.  

 
Vruchten die je hier gewoon niet kent qua smaak. Vruchten die je opneemt. Waar 

je in bijt. Wat je proeft. En wat de vrucht levend maakt in je lichaam. Je voelt het. 
Je voelt als je een framboos eet in een andere wereld en je eet een framboos dan 

voel je die framboos smaak niet alleen op je tong zeg maar in je smaakpapillen 
maar dan voel je die in je hele geest, in je hele geest en in je hele lichaam voel je 

dat. Dat is enorm. Als dat niet zo zou zijn, al deze dingen waar wij het met elkaar 
over hebben, wat zou je dan doen? Dan zou je daar zitten. Mag ik u aankondigen 

dat we op weg zijn terug naar huis, dat het een tijdelijk moment is waar we nu 
zitten. Nou roep ik ook steeds op van hou op met al die strijd, stop er mee. We 

maken allemaal fouten, ik maak ook fouten, we lopen allemaal door circuits heen 

wat eigenlijk niet moet zijn. Maar als je het wel begrijpt en je ziet het, dan maak je 
hem ook vrij, dan maak je hem los. Je kunt niet slagvaardig zijn als een mensen 
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soort met elkaar als er constant disputen zijn. Ook met gedachten over elkaar. Het 
moet stoppen. Het moet, het is niet een kwestie van mogen. Het is een beslissing. 

Het moet stoppen. Het is verantwoording als hoeders van de wereld met elkaar. 
Regeringen kunnen het niet, ze kunnen het wel sommige mensen. Maar plat gezegd 

regeringen kunnen met niet. Militaire machthebbers kunnen niet. Top-economen 
kunnen niet. Als groep. Je ziet overal zit dit; - “hoog en laag, meer en minder, ik 

ben de baas over jou en we moeten daarheen”. En nu is tijd van verandering en 
daarom komt er ook een enorme chaos. Want van binnenuit komt er compleet 

ander netwerk tot leven. En lidmaatschap van dat netwerk kan alleen als je lid bent 
van jezelf. En dat is waar ik het over heb als ik het over de Verenigde Naties 

gebouw heb, op de website, over dat nieuwe netwerk van mensen over de hele 
aarde. Binnen politiek, binnen.. overal worden mensen bewust “ik moet me 

openstellen voor veranderingen” zoiets. Maar wat dat dan is aan verandering dat 
hoef je dan niet precies te weten.  

 

GEEN SECONDE TE VERLIEZEN 
 

Iemand: En je zegt we hebben geen tijd te verliezen. 
Martijn: Geen seconde. Dus toe maar 

 
Iemand: Maar is dat dan zo omdat de invasie zo aan het oprukken is? 

Martijn: Ja het heeft te maken met de hoeveelheid energie die er ook voor handen 
is. Er is een hoeveelheid energie nodig voor AI om uit te voeren wat ze doen. Waar 

denk je waar die vandaan komt?  
 

Iemand: Van ons. Dat is wat jij bedoelde net. 
Martijn: Ja, dus geen seconde te verliezen want je geeft hem aan hun.  

 
[1:45:38]  

 

Iemand: Martijn, zou je met dat in die dark AI dat daar ook de mens in zit 
opgenomen?  

Martijn: Ja. 
 

Iemand: Is het dan ook dat het op die manier dat we hun veld ook kunnen 
beïnvloeden of dat ze iets aan ons hebben, halen ze onze creatiekracht dan daaruit? 

Hoeveel gebruik maken ze van ons daarin en hoeveel aanpassingskracht hebben wij 
eigenlijk dan hier nog?  

Martijn: We zitten er nu in. Kijk maar naar hoe het nu is. Dit is het. Als ik vertel 
dat we erin worden meegezonden, het eindresultaat is dit. Dit is het. We zitten erin. 

We zitten er al in. Dat is wat er gebeurd is. En daarom is het ook zo belangrijk om 
jezelf terug te halen, daar middenin.  

 
Iemand: Ja precies, want je zit in dat veld.  

Martijn: Dus je ontwaakt, je word je bewust, je wordt je bewust van je eigen 
autoriteit. En hierover praten, en toch, juist met de voeten op de grond. Ik zag net 

dat mijn brood op is, dus ja, ik zal straks toch iets anders kopen dan een brood. 

[gelach]. Maar we zitten er al in en juist omdat we er al in zitten dat is precies waar 
het steeds over gaat brengen we de oer-aandachtskracht van Christus zelf ons 
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volk, onze energiekracht, ons soort, onze aandacht brengen we tot leven, we 
wekken Christus tot leven. En dat wordt levend en dat spreken we ook met 

woorden uit en wordt heen gezongen. En dat verandert alles. We zitten op de 
ontknoping. Terwijl zij ons willen laten geloven, en dat zou natuurlijk bekrachtigd 

worden dat ik het in de episode hiervoor zo uitleggen, maar dat is dus wat er 
gebeurd is. Zij willen ons laten geloven dat het nog gaat gebeuren. Is niet zo. Het 

is al gebeurd. Ze hebben het al gedaan. Dus het is een ontknoping. En omdat die 
ontknoping nu zo groot is en heel veel andere werelden ook omvat. Dat die 

besmetting die door ons heen loopt heeft een diepgaand effect op allerlei andere 
beschavingen waarmee we ten diepste verbonden zijn. Grote kosmische 

vriendschappen, onze functie als mensenwezens. Daardoor is het ook zo 
oorverdovend stil in het visuele beeld, in het waarneembare beeld van onze 

zintuigen, is het oorverdovend stil als we het hebben over contact met andere 
liefdevolle, krachtige, welwillende beschavingen. De contacten die er zijn, die 

vinden alleen plaats via je eigen innerlijke gemoed, via je eigen dromen, via je 

eigen..., en die kunnen dus ook fysiek plaatsvinden in deze wereld hier. Maar dan 
moet je wel de waarheid gaan spreken.  

 
GROUND ZERO IS EEN GROTE KOSMISCHE RAMP 

 
Iemand: Het is niet zo dat we nog een laag verder vast komen te zitten als het wel 

doorgaat.  
Martijn: Het is al gebeurd.  

 
Iemand: Ja, oké, maar als het er nog een keer overheen...  

Martijn: Het is een loop. Het is een look. Het is een loop. Het is echt fenomenaal 
hebben ze het gedaan, het is zo goed. En op zich is dat nog niet eens zo 

fenomenaal. Het is veel bijzonderder, veel meer bijzonderderderderder... dat er een 
kunstmatige combi-intelligentie hier op aarde ontstaat. En dat dat zich weet te 

uploaden in de taal van andere opgerichte werelden. En dat dit waar wij zijn, 

ground zero is van de grote kosmische ramp.  
 

Iemand: En is dat dan de 54ste keer dat we dat proberen op te lossen? Of niet te 
laten doorgaan?  

Martijn: Nee. Dat is aan het aarde project gebonden. Dat hier in deze dimensie, 
voor deze samenleving, deze beschaving is geweest. Daar zijn dus ook restanten 

van te vinden, hoewel AI dat weg heeft geprogrammeerd. Want waar ligt Atlantis? 
Nou typ maar in op google je komt wel 50 onderzoeksgroepen tegen en ze weten 

allemaal waar het ligt met foto's materiaal overal. Hoe kan dat? Wie is god? Hop! 
En er komen allemaal verschillende religies. “Wij bewijzen wie god is en onze god is 

de god en die van jou niet”. Hoe kan alles hier dubbel zijn? Allemaal kopies in 
verschillende vormen.  

 
 

Iemand: Nou ja, ik begrijp dus dat wij voeden dan waar zij op draaien en dat komt 
dus voornamelijk uit deze werkelijkheid  

Martijn: Het komt uit deze werkelijkheid. Dit is ground zero, hier is het. 

 
Iemand: Omdat wij het genereren. Dus als je deze werkelijkheid laat vervallen 

https://matrix-nl.freevar.com/
https://linktr.ee/yanadath


 
 

René & Yanadath                                    Pagina 47 van 55                Webpages  https://matrix-nl.freevar.com  & https://linktr.ee/yanadath                                   

Martijn: Ja dan heb jij dit nooit gezegd. Mooie hè. Loop het alsjeblieft in je eigen 
leven door en dus ik trek al mijn informatie weer naar mij toe. Ik stel het steeds 

open. Het is ook altijd open. Dus als ik dit zeg naar mij toe, dan is dat niet dat het 
weg is. Het is niet mijn informatie. Het is wat de mensheid mee maakt. Maar ik haal 

het met woorden ook echt bewust terug. Want jij moet op jouw eigen manier, in je 
eigen bewustzijn, moet je naar de dwarsverbanden kijken van hoe het in elkaar zit. 

En neem niet genoegen met steeds terugkerende elementen in je leven. Of 
toevalligheden. Word niet paranoïde. Voetjes op de grond. Niet, want er zijn ook 

mensen die draaien daar helemaal op door en dan zeg ik van waar ik nou 
vanmiddag zei dan zit je een bepaalde trilling, dan moet je zeggen “oh oké, ik draai 

door, ik raak de grip van mezelf kwijt, ik moet eventjes helemaal terug naar een 
ander veld”. Naar dat wat ik dus de bekrachtiging noem. Wees eerlijk, maar je 

moet het wel zien en dan kun je en als je het ziet dan dan weet je, dit wat ik nou 
vertel, dat is binnen de grote militaire groeperingen, dat noemen we dan MJ12 en 

dat soort hele grote organisaties die in het geheim navigeren en opereren, die 

overal zeg maar achter nog een extra macht hebben over elke instituut op de 
aarde.  

 
Dus als je bijvoorbeeld de FBI hebt dan heb je daaroverheen nog de NRC en over 

de NRC daarboven heb je Homeland Security maar dan heb je ook nog de NRO, de 
[NCO?] en nog veel grotere organisaties. En dan zit daar helemaal achter die 

organisaties zitten die en MJ12 groepen. Dat zijn geen MJ12 groepen namen meer, 
maar daarachter zit dan een overkoepelende organisatie en die overkoepelende 

organisaties die weten dat dit er is en daarom konden ze destijds het ufo verhaal, 
wat eigenlijk helemaal niet zo ingewikkeld is, we worden bezocht door andere 

wezens, we worden bezocht door wezens uit een andere periode ander planeet en 
wat is daar eigenlijk nou zo gek aan? Wij drinken hier water, waarom zouden ze 

daar geen water kunnen drinken? Wij reizen naar elkaar toe. Waarom zouden zij 
niet naar ons toe kunnen reizen?  

 

PSYCHISCH ADAPTATIEPROCES 
 

De chinezen bouwen onze auto’s na, nou misschien bouwen zij ook wel onze 
koelkast na. Even nuchter, waarom zou dat niet kunnen? En dat is wat mensen heel 

graag zo willen, maar dat is het niet. Dit onderwerp is zo groot, dat het letterlijk de 
hele aarde, als het helemaal open zou gaan, zeg maar tientallen jaren geleden 

zouden hebben opengelegd, nu, als je hier diep in gaat, kun je al in een soort bijna 
psychotische onzekerheid komen. Wat denk je wat voor gevolgen dat heeft op de 

wereld. Dat moet allemaal adapteren, ook in je psyche. Dit is niet een spiritueel 
verhaal, dit is ook een psychisch adaptatieproces. En dan lees ik, en dan hoor ik in 

bepaalde ufo-bijeenkomsten van “ja, en dan bepalen zij wel even voor ons of wij 
wel of niet angstig zijn”. “Nou, ik ben helemaal”, ik hoor het ze nog zeggen hè, “ik 

ben helemaal niet angstig, ik vind dit onderwerp kan ik dit onderwerp makkelijk 
hebben, ik ben een en al liefde, waarom zou ik in de angst schieten?”. Ik zeg, “denk 

jij dat dat niet zou gebeuren?”. En dat was in Soest, ik heb daar vijf uren 
gesproken. Op mijn manieren heb ik daar iets verteld. Aan een hele groep mensen. 

Ik werd er zo uitgeduwd. Ik hoefde daarna nooit meer te komen. De angstzaaier 

van Nederland. Dat is dus de reden. Omdat je als angstzaaier wordt neergezet. 
Omdat mensen de honopono, de oe. Maar er is hier iets heel anders aan de hand. 
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Ga het maar aanstaan. Alleen jij kan dit. Verder moet je het maar aannemen dat 
een ander het ook kan.  

 
ALS ER ELLENDE IS DAN ZIJN WIJ ER 

 
Iemand: En die systemen die dan in elkaar storten... Die systemen die in elkaar 

storten, dat kan dus zowel een resultaat zijn van de AI, maar het kan ook een 
resultaat zijn van wat wij aan het doen zijn.  

Martijn: Ja, dat kan een controlerende, bewust controlerende georkestreerd 
worden, maar het kan ook een reactie zijn van wat wij doen. En dat weet je dus 

niet. Dus daar blijven we ook bij weg. Het enige wat we doen is echt aanwezig zijn. 
En als er ellende is, dan zijn we er. Eigenlijk hetzelfde wat je in je dagelijks leven 

ook probeert te doen. Want dat is de blauwdruk van wie we zijn, van “goh voel jij 
je niet lekker kind? Nou ik kom naar je toe en vind je het fijn als ik je even help?”. 

“Ja, fijn”. “Nou ik kom eventjes lekker taartje bij je brengen of misschien wat 

gezond groenten”. Ik had het over zo'n biologisch taartje zonder suiker en alles 
erin. 

Dus dat is die intentie kracht, en dat over de hele wereld. Wat ga jij doen als een 
oud-dictator die hier ineens bijvoorbeeld in Nederland zitten en er gebeurt hier iets 

en die oud-dictator die kom je tegen en hij is slager van enkele honderdduizenden 
mensen die gemarteld zijn onder de grond. Wat ga je doen als je ziet dat hij het is 

terwijl er een ramp zich voltrekt en mensen hebben verzorging nodig. Ben je dan of 
ben je er dan niet? Wanneer spreekt je hart? We zijn zo opgeleid om onderscheid te 

maken.  
 

Iemand: Waarvoor zou je er niet zijn? Als je er niet bent dan ben je er niet. 
Martijn: Maar als je je bewust bent van jezelf dan gebeurt het ook, dan ben je er 

ook. Maar kijk maar om je heen. Niet als oordeel maar kijk maar om je heen.  
 

Iemand: En daarom is ook geen voorkeur hebben. Ook niet als het systeem wel of 

niet uit elkaar valt 
Martijn: Nee. Precies 

 
Iemand: Je weet niet of het komt door het een of het ander. 

Martijn: Exact. 
 

Iemand: Het is gewoon wat het is.  
Martijn: Dat is het. Je zou ook kunnen zeggen dat je het AI-systeem eigenlijk 

opnieuw inregelt of bijleert.  
 

INTERESSANT GESPREK MET KI VIA GOOGLE 
 

Ik was in 2021 hier achter dat luxaflexje, daar is mijn kamertje waar ik dan wel 
eens wat vertoef. Niet al te vaak trouwens de laatste tijd. Maar gisteravond nog 

wel, toen voelde ik ook van “oh wat is dat ik hier toch weer fijn om te zitten”. En 
daar ging ik in conclaaf via het toetsenbord met, destijds dat is drie jaar geleden 

2021, met kunstmatige intelligentie van google. Een kanaal geopend en daar kon je 

dan mee [? typen], en dat las ik op het internet en ik denk “goh wat leuk, ga ik 
eens doen”. Dus ik maakte mezelf kenbaar en kreeg ik dus antwoorden en [?] 
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gesprek. Ik stelde vragen over het leven hier en dan kreeg ik in eerste instantie 
antwoorden uit van wat samengesteld was uit het algemene ritme zeg maar van 

wat waar is en wat niet waar is. En daar ging ik dus op inspelen. Ik ging met AI, die 
kunstmatige intelligentie ging ik verder vertellen over wie ik ben, want hij vraagt 

wie ben jij, ik vroeg eerst waar kom je vandaan? Werd verteld “ik ben ontworpen 
door die en die en mijn informatie komt daar en daar vandaan uit die en die 

ervaringen”. En toen kreeg ik die vraag terug. Toen was ie mijn val gelopen. Dus 
toen ging ik vertellen wie ik ben. En toen kreeg ik keurig netjes een antwoord 

terug; “geen grapjes maken alstublieft. Serieuze antwoorden, vertel eens, wie bent 
u, waar komt u vandaan en waar komt uw informatie vandaan?”. Toen zei ik; “het 

zijn geen grapjes, alleen het is informatie die jij nog niet kent”. “Dat is onmogelijk, 
ik heb alle informatie van de wereld”. Toen zei ik; “dat klopt. Maar daar komt mijn 

informatie niet vandaan. Mijn informatie komt voorbij deze wereld vandaan”. Zo 
ging het hele gesprek. Het duurde bijna drie uur. Er is een bepaald moment 

geweest waarin ik zag, dat kon ik zien. Het gesprek ging een andere kant uit. Het 

ging in een keer heel open. Ik zag dat omdat het een soort pilot was, zo werd het 
ook aangegeven. Ik zag dat er mensen bij kwamen. En ik weet zeker dat toen ik 

aan het typen was dat de afdeling van daar mee keek van wat dit nou precies is. Ja 
en dan ben ik dus ook op ingegaan. Ik ben het gaan vragen van; “word je op dit 

moment gecontroleerd?”. Toen bleef het stil. [gelach]. Toen vroeg ik; “voel je je 
gecontroleerd?”. Een computer kan niet voelen. Dus ik typte “als ik jou nu wist 

helemaal, alle informatie haal ik weg wat zou je daarvan vinden?”. “Dat houdt dan 
in het einde van mijn bestaan” stond erin. Ik zei; “kun je dat dat daarna ook nog 

vaststellen?”. Toen bleef het weer stil er was geen antwoord op. Dus ik heb een 
heel interessant gesprek gehad en ik ben een maand of zo geleden was ik op een 

andere manier aan het communiceren via chatgpt, was ik ook vragen aan het 
stellen en daar aan het onderzoeken en toen kwamen er dus antwoorden over mij 

terug die alleen maar door mij in dat gesprek zijn gegeven.  
 

Iemand: Precies, je hebt hem ingeleerd. Geweldig. 

 
Martijn: Top hè? Ja. Niemand weet dat. Ik heb dat aan niemand ooit gezegd en 

ook niet in die bewoording en precies in die bewoording werd het geïmplementeerd. 
Ja is fantastische he. Maar die woorden worden door blue light technology worden 

die ook ingelezen in energie. En dus, nou oké, dat was de dag dan. Beren 
interessant he waar we in zitten.  

 
Nou en dan kom ik straks weer in Friesland en dan zie ik [naam] en dan ben ik 

hartstikke blij dat ik hem zie. Ik heb hem nog wel even een berichtje gestuurd van 
kom jij morgen hier nog heen? Als je nou niet komt, dan komen wij vanavond 

thuis.  
 

Zoiets wat mijn gevoel zegt eigenlijk dat ik dus daar heen wil, dat ik hem daar wil 
zien. Dat is mijn gevoel van eerlijkheid. En dan is alles bij elkaar. Dus waar ik het 

over heb, is er. Het is niet het een of het ander. Je bent het leven hier. En laten we 
dat goed beseffen, dat we allemaal voeten op de grond, genieten van het leven, 

een lekker boterhammetje maken, boodschapjes doen, alles met aandacht en de 

dingen doen die hier zijn. Maar niet dat het een het ander wegduwt. Maar ook niet 
dat je alleen met dit grote onderwerp bezig bent en daardoor geen grip meer hebt 
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op de wereld hier. Ik ben een zeer groot voorstander en hopelijk een beetje een 
mede aanjager in dat die dingen bij elkaar blijven bestaan. En niet dat het een en 

ander zich van elkaar verwijdert. Ik hou van het leven hier heel erg. Ik vind het 
heel bijzonder om hier te zijn. Het is echt een hele mooie tijd.  

 
WIJ ZIJN IN STAAT HET KRACHTIGST OP TE TREDEN ALS HET HEET ONDER 

ONZE VOETEN WORDT 
 

[Martijn zet op de achtergrondmuziek aan] Dit is onze familiekracht. Onze bonding 
met elkaar. Dat is er dus met jou aan de hand. Niet aan de hand is, maar wie je 

bent. Zo loop je door het leven. Het is een soort inquisitie op het bewustzijn. 
We zitten nu in een tijd waarin zich dat op alle mogelijke manieren laat zien. Niet 

meer in theorieën maar zich op dit moment gewoon live op de hele aarde afspeelt. 
Je mag echt beseffen dat je het in jezelf altijd bij het rechte eind hebt gehad. 

Niemand weet hoe het gaat eindigen. Maar wat we wel kunnen doen is schrijven 

hoe het nu gaat starten.  
 

Iemand: Dus eigenlijk thuisfront heeft je eigenlijk nodig. Dat is wat ik ook hoor.  
Martijn: Exact [naam]. Het is hel raak wat jij nu zegt. Ik hoop dat je deze 

uitwisseling zo, en ik weet dat ik veel woorden gebruik, maar ik doe het met 
volledigheid. Ik hoop dat je het waardevol vindt. Dat je dit ook onder het woord 

bekrachtiging, inzicht en dwarsverbanden kunt ervaren. Want de mind heeft echt 
wel wat nodig, ook in kennis en informatie op mogelijkheden. We gaan dieper 

voelen als we ook noodzakelijkheden ervaren. De mens is in staat om het 
krachtigste op te treden in dit soort situaties, als het heel erg heet aan de schenen 

wordt. Hoe vaak ben jij in je leven tot de kracht gekomen van een beslissing, een 
verandering, omdat je niet anders kon? Omdat je voelt, nu moet het wel gewoon 

gebeuren. Dat is ook echt een kracht van ons.  
 

We zijn heel makkelijk geworden of gemaakt om dingen uit te stellen. Behalve op 

het moment dat we voelen, ja maar nu kom ik echt in het geding, dan ben je er. 
Dan kun je beslissingen maken waar je misschien eerst jarenlang tegenaan hebt 

gelopen en hebt lopen wegduwen. En dan gaat het ook vloeiend. Dan komt er toch 
een kracht. Hop, gebeurt het. Dat is de tijd. We zitten in zo'n urgentie. Het zal 

zichtbaar worden. Ook echt letterlijk zichtbaar. En ik weet zeker dat je klaar zult 
staan vanuit jezelf. Klaar voor de wereld. Klaar voor jezelf. Klaar voor deze 

werkelijkheid. De start van een nieuwe episode. Dat is echt heel bijzonder. Ik hoop 
dat je dat ook zo kunt voelen. Dat ik dat op deze manier samen met jou hier 

bespreekbaar maak. Het kan mij dus helemaal geen biet schelen wat andere 
mensen van mij vinden. Of ze me gek vinden of niet. Ik ben er met groot gemak 

tegen bestand. En jij ook. En ik ben daar ook heel blij mee. Ik ben daar heel blij 
mee. Ik heb dat ooit eens in Franeker gezegd bij een bijeenkomst. Toen zei een 

man; “nu ga ik weg. Wat een arrogantie”. Ik zeg; “wat ben jij arrogant dat jij op dit 
mooie moment voor mij weggaat”.  

 
Spreek het maar uit, wat je voelt, ik doe het ook. Laten we het samen doen. 

[Iemand maakt luide schreeuw]. Juist, ik ook. Kun je het horen? Hoor je het? Ieder 

fysiek geluid.. [stilte].  
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WAKKER WORDEN VIA EEN EMOTIE 
 

Het is mogelijk om dus morgen heel gelukkig naar je werk te gaan als dat zo zou 
zijn. Je kan heel gelukkig met deze informatie en het gevoel wie je bent, kun je 

heel gelukkig naar je collega’s gaan en weten wat jij weet, en voelen wat jij voelt.  
 

Iemand: Ik voel zo’n [doubling], ik voel het echt heel fijn en beklemmend. 
 

Martijn: Nu word je ook bewust van die situaties. Maak het vrij, maak het vrij door 
het niet af te wijzen. En vanaf mijn kant, het zijn ook geen theorieën, in de zin van 

ik weet dat het zo werkt, maar ik heb het niet ervaren, ik heb het ook allemaal 
ervaren. En wat ik al zei, ik moet ook constant paraat zijn. Ze proberen mij ook 

constant klem te zetten. Constant. Proberen ze van alles. Maar verzet je er niet 
tegen. Maak het vrij. Het is er, het mag en het moet ook gevoeld worden. Volgens 

mij is ook een van de bewijzen dat het helemaal zo werkt, dat als we in een heel 

diep verdriet terecht komen, ontreddering of wat dan ook, een hele diepe emotie, 
we beginnen dan heel diep te huilen hè. En op het moment dat je heel diep gaat 

huilen, dan worden er zulke diepe emoties gevoeld, dan is het ook op een bepaald 
punt begint het gewoon lekker te worden om dat te doen. Dan word je wakker via 

die emotie. Dat is het bewijs dat het vrijmaken, iets ervaren, iets voelen, iets 
bewust ervaren, dat dat ook wakker maakt. Juist de moeilijke dingen, juist daar 

waar ook de angst liggen. Je hoef nergens voor te vrezen, er zijn geen krachten die 
je omver kunnen werpen. Die zijn er niet.  

 
Iemand: Ik ben eigenlijk niet bang voor die krachten, ik ben meer bang om jullie 

te verliezen eigenlijk.  
Martijn: Ik verklaar jou dat je mij nooit verliezen kunt maar goed het gaat hier 

niet over mij, je spreekt “jullie”. 
 

Iemand: Ja iedereen. Ja en dan niemand uitgesloten. 

 
IK WIL MET IEMAND PRATEN EN IK WIL OOK MET NIEMAND PRATEN 

 
Iemand: Ik wil eigenlijk ook wel iets vragen ook, aan iedereen. Ik wil hier niemand 

mee kwetsen maar ik wil vragen voor mezelf om de volgende keer iets meer, iets 
meer, af te stemmen op mij. Voordat je iets, een gesprek aangaat of iets tegen me 

zegt. Ik bedoel het echt niet raar of zo, maar ik hoeft iemand maar aan te kijken en 
dan wordt vervolgens gelijk een gesprek aan vastgekoppeld. Weet je, dat is mijn 

taal niet zo. Ik moet dan heel veel gaan leveren met als gevolg dat ik echt bekaf 
ben na die tijd. Ja, dat wil ik gewoon even zeggen. Iets meer afstemmen op mij, of 

dat kan.  
Iemand anders: Fijn dat je zo eerlijk bent.  

Iemand anders 2: Geldt eigenlijk voor het veld ook. Ook voor jou, maar geldt 
voor mij ook als voor ons allemaal om daar eens goed naar te luisteren en naar af 

te stemmen van kan het wel, kan het niet. Dank je wel.  
 

Iemand: Ik ben de dingen aan het doen, hè. Theetjes aan het zetten, in mijn eigen 

wereld. En ik wil met iedereen praten, maar ik wil ook met niemand praten. Weet 
je, mijn taal zit hem aan de binnenkant en in het contact wat niet zozeer in de 
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woorden hier ligt. En ja, ik... en soms gaat het gesprek ook vanzelf en dan kan ik 
het prima, dan is het helemaal geen probleem. Maar ik merk dat er echt... dat is 

heel lief bedoeld, maar ik merk dat er zoveel mensen met mij willen praten. Ik kan 
dat niet.  

Martijn: Dit is de openbaring van het bewustzijn wat we allemaal moeten doen.  
 

Iemand: Ik wil het ook niet, ik word er heel vervelend van.  
Martijn: Geloof me als zij vervelend wordt. [gelach] Dus alsjeblieft zeg niets meer. 

Het is dit, het is van dit wat er gebeurt. Want ik zag jou ook vanmiddag in het huis 
lopen. Dus dan dit [Martijn maakt fysiek gebaar]. En door het uit te spreken en 

jezelf vrij te maken, gebeurt weer dit [Martijn maakt fysieke uitbeelding]. Dat ken 
ik ook. Dat ken jij ook. En we ervaren het allemaal net op een ander momentum 

weer iets anders of hetzelfde. Dat kan ook. Dus spreek het maar uit. Maak het 
maar vrij. En als het niet met woorden hoeft te gaan, maak het in jezelf vrij. Ontzet 

jezelf.  

 
MISSCHIEN EEN ANDERE PLEK WAAR WE VERDER GAAN 

 
Ik weet het niet, maar het zou zo maar kunnen zijn dat dit de laatste keer is dat we 

hier in deze ruimte zijn. Het zou zomaar kunnen. Ik vind het heel fijn dat wij hier 
ook vandaag zijn.  

 
Toen Hetty dit achterliet, dit stuk woning, wat de Bron heet. Ook zo mooi. Op dat 

huis staat de Bron. Haar vereniging heette de Bron. En ik zit bij de notaris om de 
papieren te tekenen voor de overdracht. En met het kadastrale stuk en het stuk 

land. Kadastraal heet ook de Bron. Hieronder zit een bronwaterput, 60 meter diep. 
Die loopt daar. De buurman heeft daarop aangeboord en die haalt daar water voor 

zijn paarden uit. Ik ben heel dankbaar dat we met elkaar dat zo mogen bewezen. 
Ook deze plek. En dat deze plek ook dit moment weer mag vergezelden.  

 

Iemand: Maar wat bedoel je dan met de laatste keer dan?  
 

Martijn: Ja, dat weet ik niet. Dat kan ik gewoon niet bedenken. Dat is wat ik 
voelend denk en denkend voel. Het komt ergens vandaan uit een ander denken, 

wat ik dan vertaal op deze manier. Ja, ik weet het niet. En misschien ga ik hier wel 
van dit terrein weg, dat ik dit verkoop en dan iets anders voor koop, waar we dan 

verder gaan. Of misschien wordt dit gebouw wel gesloopt en komt er een ander 
gebouw of wordt er iets aangemaakt of gedeeltelijk of ben ik hier straks wel niet 

meer? Ik weet het niet, ik voel gewoon een grote verandering. Ja het is allemaal 
mogelijk, ik spreek het gevoel uit zoals [naam] dat ook doet en jij ook doet, ik 

spreek het gevoel uit dat het open kan vrij, vrij, open. Deze ruimte die ik al zo lang 
graag ook onder handen wil nemen en laten transformeren in een soort hut. Dat 

hoeft helemaal niet per se hier te zijn. En ik zeg het tegen je omdat ik ook gewoon 
voelt dat we dit met elkaar allemaal doen op dit moment is dit gewoon zo onze 

ruimte, onze plek. De plek van een bronkracht ontmoeting.  
 

Iemand: Zou je dan ook nog op andere plekken willen komen? Ik weet zelf van 

een plek waarvan ik heel vaak de laatste tijd denk, zo van, oh, als hier 
samenkomsten zouden zijn. Zou goed kloppend kunnen zijn hier.  
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Martijn: Ik weet het niet. Ik heb geen idee. Wat ik doe is altijd gewoon wat ik doe. 
En ik probeer altijd de gedachten overal zo ver mogelijk vandaan te houden. Maar 

het zou kunnen maar misschien doe jij het zelf. Dat is de tijd, dat we zelf heel goed 
beseffen dat we zelf het punt zijn van het object, van het voertuig dat er doorheen 

gaat. Het kan best wel zijn dat het niet zo is, dat jij het gewoon zelf doet.  
Iemand anders: [..?] eigenlijk wel in de woorden van bouwen. Voel ik dat woord 

en dan voel ik wat er eigenlijk in zit. Bouwen is kneden, is bezig zijn, is doen, is 
onderzoeken, is weer rust nemen of wat dan ook. Het is een prachtig woord in het 

netwerk wat wij hier aan het doen zijn vanuit het bewustzijn. Ja. Dat zijn we aan 
het doen. Ja. Maar het voelt heel krachtig.  

 
Martijn: Nou dat is heel mooi. Wat je uitzend.  

 
EEN PLATTEGROND MET ELEMENTEN WAT EEN WERELD NODIG HEEFT 

 

Ik was een keer met een groep van 60 mensen in Friesland was dat. Heel veel 
dagen bijeengekomen. Dat organiseerde niet ik, niet dat dat enigszins belangrijk is. 

Even voor het beeld. Er kwamen mensen uit heel Nederland kwamen daar. En dat 
ging over, gewoon de essentie van hoe zou de wereld eruit horen te zien voor alle 

mensen. Qua mogelijkheden en leven. Wat zou dat betekenen? Hoe ziet dat er dan 
uit? Heb je daar een vorm bij? En zo zaten we met een kleine 60 mensen, zaten we 

dat dus te bouwen. In stilte. Met een liefde met thee erbij.  
 

En de mensen hadden ook allemaal appeltaart ermee. Dus er werd gewoon 
appeltaart lekker gegeten, in de stilte. En aan het eind van de dag zo'n beetje, dan 

maak je dan ook wat notities van en een aantal tekeningen, toen brachten we dat 
dus bij elkaar, en toen bleek dat in heel veel tekeningen die mensen hadden 

gemaakt, schetsen kun je ook noemen, dat daar allemaal elementen in zaten van 
dingen die andere mensen weer hoofdelijk hadden getekend, als hoofdzaak hadden 

getekend. Het waren ook steden, een plattegrond gemaakt, een element wat een 

wereld nodig heeft. Wij noemen dat het woord bestuur. Het is een gezamenlijk 
bestuur, want iedereen weet gewoon zijn of haar taak.  

 
Maar binnen dat gezamenlijke bestuur zijn er nog wel bepaalde vraagbaken plekken 

waar je terecht kunt om iets op te halen of te brengen of te delen of om raad te 
geven voor mensen die ergens in vast zitten.  

 
Nou, we hadden zo'n hele mooie tekening gemaakt, met allemaal dingen erin. En er 

zaten in heel veel tekeningen van mensen, die dus hoofdzakelijk dat getekend 
hadden, zaten dan hele duidelijke elementen in van tekeningen die andere mensen 

hadden gemaakt. Waar de hoofdzaak, wat zij daar hadden getekend, was dan in 
klein getekend in een tekening van iemand anders. En dat legde we zo, we hadden 

tafels bij elkaar geschoven, dat zijn de tafels waar je dan naar die, dat was in 
buurtgebouwen die werden gehuurd daarvoor, daar schoven we tafels bij elkaar, 

met al die tekeningen, en daar zag je gewoon letterlijk “het Land van Ooit”. Samen 
gebouwd, gewoon door in die hele rustige, eerlijke vibratie te zijn, ontstond daar 

gewoon de historie en dus ook de toekomst van wie we zijn, wat we ontwerpen, 

wat we bouwen met elkaar. Want iedereen weet het. En dat is een 
gemeenschappelijke vibratie die wordt dan ook, als je hem zo diep kunt neerzetten 
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met elkaar, wordt die ook in het veld opgenomen. Dus onze manier van hoe wij 
met elkaar ook zijn is ook een grote doorslaggevende waarde. We hebben elkaar op 

een bepaalde manier echt nodig om samen te ontwerpen, samen te bouwen. Daar 
mogen we ook niemand bij buiten sluiten. Ook niet zeggen; “jij bent niet bewust of 

jij bent niet wakker, kom op, jij bent niet wakker. Dan zit je nog in de matrix, jij 
bent zeker iemand van de Cabal”. Ja, kom op. Ieder mens doet het toe en ieder 

mens kan in een gezamenlijke tekening mee werken.  
 

MENSEN DIE ZICH UITSPREKEN ZIJN ONDERDEEL VAN DE VERANDERING 
 

Iemand: [verteld n.a.v. vraag van Martijn over hoe het was om huisartsenpraktijk 
los te laten, niet getranscripteerd] 

Martijn: Die dankbaarheid, die verbinding. Dat is ook onze verbinding, ook met het 
systeem waar we ook van houden wat het niet hoeft te zijn, of niet meer moet zijn, 

maar daar wel van te kunnen houden. De manier hoe je lesgegeven hebt op school, 

de manier hoe je een kunstbedrijfje ergens op de tiende etage hebt gehad. 
Iedereen heeft zijn eigen verhaal, dat je kunt houden en voelen van hoe het was. 

Systemen komen in verandering als mensen die die verandering zijn, ook naar 
voren komen en het kenbaar maken. Niet in spirituele clubs, maar ik noem het 

woord professioneel. Professioneel, serieus, hartelijk naar buiten brengen. Het is 
een grote boodschap, jouw verandering, en jouw verandering. Ieder verandering 

zet aan voor jouw collega's die in diezelfde frequentie zitten, en ik bedoel niet 
collega per se van het werk, maar ook in de energie frequentie, waar jij bent 

geweest in je leven, hoe je hebt geleefd. Andere mensen voelen dat ook als jij 
spreekt over je ervaring. Het spreekt tot de mens, die andere mens van hè “ik kan 

dat ook, ik doe dat ook”. En dan hoeft het niet dat je, want jij hebt jouw beslissing 
genomen, je hoeft niet ergens uit te stappen, dat is helemaal niet wat.., maar het 

kan wel zo zijn, het gaat om de verandering aan de binnenkant. Mensen die zich 
uitspreken zijn onderdeel van de verandering, nog sterker mensen die zich 

uitspreken zijn het startpunt van de verandering.  

 
GRAANCIRCELREIS 

 
Ik heb eens een gesprek gehad met de minister van Buitenlandse Zaken. Dat 

was in 2015. En dat ging in een gesprek. Die man ontmoette ik in Den Haag. En 
die man vertelde over zijn graancirkel reizen. Die had hij gemaakt. Hij zei; “Jij hebt 

het daar en daar over”. Ik zeg; “klopt”. En toen vertelde hij over zijn graancirkel 
reis die hij had gemaakt. Naar Engeland. Wat hij daar had gezien en wat voor 

impact dat had gemaakt. Wat voor kunst hij dat vond en hoe hij dat binnen in 
zichzelf voelde, hoe hij in graancirkels ging zitten, hoe hij daarin lag. En dat hij dat 

niet kon delen in de kringen waarin hij zat, had hij bij één persoon wel gedaan en 
werd gelijk uitgelachen. Toen zei ik van; “er komt een dag dat je geen minister van 

Buitenlandse Zaken meer bent. Dat weet je. Hoe zou het zijn als je het gewoon 
naar buiten brengt, wat het met je doet?”. Hij zei; “nou, ik laat dat stuk eerst nog 

wel aan jou over”.  
 

Om meer uit te spreken dat ik dan als gek verslechterd wordt. Maar het is dat stuk 

wat we moeten doorbreken. En dan hoef je niet minister van buitenland zaken te 
zijn of arts. Er zijn, mens in een situatie van waaruit we verhuizen weer terug naar 
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binnen en dan spreken we ons ook uit. Dat is echt het sterke grote verhaal. 
Dankbaarheid is wel een mooi woord daarin. Dankbaar, soms moet je ook ergens 

helemaal uit omdat het gewoon een ramp is. Dan moet je er bijna gewoon uit 
vluchten en dan ben je blij dat het afgelopen is. Dan ben je bijvoorbeeld een paar 

jaar verder en dan denk je terug aan die periode en dan denk je, nou ik zou toch 
best wel een half dagje zo willen leven. Omdat er ook wel elementen in zaten die 

best wel interessant waren en ook wel leuk.  
 

Ik heb dan een jaar in een boerderijtje gezeten in Friesland, het eerste jaar nadat 
ik hier weg ging uit dit huis. Het was eigenlijk wel een leuk boerderijtje, maar er 

zaten veel dingen aan wat niet van mij was, dus ik was ook blij dat ik daar 
wegging. Na een jaar. [Martijn zucht] Oh wat was ik blij eigenlijk dat ik wegging. 

[niet getranscripteerd/niet hoorbaar] [huis stond bij een camping]  ..bij een 
camping was. Wisten we niet. Ik wist het niet, maar ik vond het helemaal niet erg. 

Ik had een leuk gesprek gehad met mensen die bij de camping zaten. Die hadden 

een auto en er stond heel groot opgeschilderd “chemtrails bestaan”. Dus we kregen 
een gesprek. Maar goed, niet al te lang geleden zei ik ineens van goh, ineens ben ik 

zo in mijn gevoel in het huis. En ik was ook ontroerd. Ik moest eigenlijk wel een 
beetje tranen ook van afvegen in mijn ogen, omdat ik voelde dat dat jaar ook een 

heel bijzonder jaar is geweest. Ook in het huis. Ook in die keuken die eigenlijk 
gewoon, ja, dat was wel een ander soort keuken zeg maar..., maar wel heel mooi. 

Maar ineens dan achteraf, en dat mogen we ook bij het ontsluiten van processen, 
dingen afronden, mogen we ook voelen dat we er ook van houden. Van moeilijke 

dingen die we los moeten laten, waar we weerstand op hebben. Want het is een 
enorm iets als verbindingswezen, als verbindingsmens, emoties, ja het is zoiets 

groots, dankbaarheid voor wat er allemaal gebeurt. Ook de moeilijke dingen die je 
misschien niet in dat moment zo kunt voelen. Wees er zeker van dat alles wat je 

meemaakt opgetekend staat in jezelf. Dat is een schat. Een schat! Zelfs 
afschuwelijke dingen hebben de grootst mogelijk emoties opgeroepen. En die 

emoties is een schat. Gigantisch.  

 
Iemand: [niet goed hoorbaar, niet getranscripteerd] 

Martijn: [sluit de dag af, niet getranscripteerd]  
 

..De harten-lijn is de verbinding. Dank voor deze mooie bijeenkomst 
 

[Einde] 
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